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Ο Μητσοτάκης αμφισβητείται 
σχεδόν από τους πάντες - Από 
πρώην αρχηγούς, νυν βου-
λευτές της ΝΔ και υπουργούς 
- δελφίνους

Μ. Κατρίνης 
(Υπ. πρόεδρος ΠΑΣΟΚ): 
Ο Erdogan προκαλεί 
και ο Μητσοτάκης κά-
νει ότι δεν βλέπει και 
δεν ακούει

Χάος στον ΣΥΡΙΖΑ: Να φύγουν 
όσοι διαφωνούν, ζήτησε ο 
Κασσελάκης - Αποχώρησε η 
Γεροβασίλη και όλη η «φρουρά 
Τσίπρα»

Ανεβαίνει το πολιτικό 
θερμόμετρο στο ΠΑΣΟΚ: 
«Καύσωνας» με κόντρες 
υποψηφίων - Το «αγκάθι» 
με το Μητρώο Μελών

Ο Σαμαράς ευθέως παρα-
κινεί τους βουλευτές να 
αμφισβητήσουν την κυβέρ-
νηση - Αποτυχία Μυλωνάκη, 
εκνευρισμός για Πατέλη

Βουλή: H επιτροπή Δεο-
ντολογίας εισηγείται άρση 
ασυλίας της Ακρίτα Μετά 
τη μήνυση από τη Μαρέβα 
Γκραμπόφσκι - 
Μητσοτάκη

Βρυξέλλες: 
Αντιμέτωπος με τις κατη-
γορίες της επικίνδυνης 
σωματικής βλάβης και 
του βιασμού ο Αλέξης 
Γεωργούλης

Νέες ποινικές διώξεις για τα Τέμπη! 
Το μπάζωμα και οι ποινικές διώξεις από τον 
εισαγγελέα πρωτοδικών Λάρισας σε στελέχη της 
πυροσβεστικής, της αστυνομίας, της πολιτικής 
προστασίας αλλά και στον Αγοραστό. 

Η δίκη Καραϊβάζ και οι 3 δολοφονίες 
που «ανακατεύτηκαν» σε μία και 
ψάχνουν «πατέρα»! 
Η δικογραφία - φιάσκο που «τινάζεται» από τις εκθέσεις ανάλυσης, 
τα CD των επαφών του δημοσιογράφου που χάθηκαν επιλεκτικά, 
οι κάμερες που έχουν καταγράψει με λάθος χρόνο (!) τους δράστες 
και τα κινητά τηλέφωνα που «άνοιξαν» αλλά δεν ανήκουν στους 
φερόμενους εκτελεστές. 

σελ. 5

Τα έκαναν φύλλο και φτερό! 
Η ανώνυμη πληροφορία και η έφοδος του εισαγ-
γελέα στο σπίτι και το δικηγορικό γραφείο του 
Αποστόλη Λύτρα με 10 αστυνομικούς. Η βαλίτσα με 
το μαύρο χρήμα που υπέδειξε η «άγνωστη» ότι έχει 
ο προφυλακισμένος δικηγόρος.

ΑΕΚ: Ανακοινώθηκε 
το νέο συμβόλαιο του 
Ελίασον μέχρι το 
2028

Μυτιλήνη: Χειροπέ-
δες σε στρατιωτικό 
που χτύπησε με γρο-
θιές τη γυναίκα του 
στο κεφάλι

Πρόστιμο €1 εκατ. σε 
γνωστό γυναικολόγο 
για φοροδιαφυγή επί 
μία δωδεκαετία

Πασίγνωστος δικηγόρος 
«εγκέφαλος» εγκληματικής 
οργάνωσης! 
Οι ποινικές διώξεις που έχουν ασκηθεί, οι απολογίες στον 
ανακριτή που «τρέχουν», η αμύθητη περιουσία και ο «αρχαίος» 
συνονόματος στρατηγός του Αθηναίου ποινικολόγου.
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Μπορεί ανεξαρτησία της Δικαιοσύνης να 
σημαίνει πρώτα απ’ όλα ανεξαρτησία ένα-
ντι της Εκτελεστικής εξουσίας, και, παρά 
ταύτα, η τελευταία να ορίζει την «ηγεσία» 
της πρώτης; Λόγος για την πολυθρύλητη 
ανεξαρτησία της Δικαιοσύνης, που συνι-
στά όρον και χαρακτηριστικό «εκ των ων 
ουκ άνευ» για την ίδια την ύπαρξή της και 
την κοινωνική αποδοχή του αποτελέσμα-
τος της λειτουργικής της αποστολής. Τούτο 
δε όχι με πρόθεση απλής πρόσθεσης μιας 
ακόμη βερμπαλιστικής ψηφίδας στον σχε-
τικώς με το ζήτημα διατυπούμενο και πλε-
οναστικώς, πολλές φορές, αναπτυσσόμενο 
δημόσιο λόγο, αλλά με διάθεση ουσιαστι-
κής προσέγγισης του θέματος και αφορμή 
βασική (Συνταγματικής περιωπής) περί αυ-
τού πρόβλεψη. Πρόκειται για την διάταξη 
του άρθρου 90 παρ. 5 του Συντάγματος και 
την θεσπιζόμενη με αυτήν αρμοδιότητα του 
Υπουργικού Συμβουλίου για την επιλογή 
της ηγεσίας των Ανωτάτων δικαστηρίων, 
της Εισαγγελίας του Αρείου Πάγου και των 
Γενικών Επιτροπειών του Ελεγκτικού Συνε-
δρίου και των Διοικητικών Δικαστηρίων.
 Άλλως, πρόκειται για την επιλογή της απο-
καλούμενης και «ηγεσίας της Δικαιοσύνης» 
από την εκτελεστική εξουσία, γεγονός, αν 
όχι αλλοιωτικό, ήκιστα συμβατό με την θεμε-
λιώδη αρχή της διάκρισης των λειτουργιών, 
κατά το άρθρο 26 του Συντάγματος. Σίγουρα 
και παρά την σοβαρή κριτική αμφισβήτησή 
της η ρύθμιση θεωρείται, από τους μετερχο-
μένους αυτήν, ότι επιτελεί την λειτουργική 
της αποστολή. Σύμπνοον και σταθερώς το 
μεταπολιτευτικό πολιτικό σύστημα, παρά 

την μεσολάβηση τεσσάρων Αναθεωρητικών 
Βουλών, δεν προέβη στην αναθεώρησή της. 
Σύμπτωση και τυχαιότητα, σταθερή επιλο-
γή και διαφανών κινήτρων σκοπιμότητα ή 
προσιδιάζουσα θεσμική προσήλωση στα 
βέλτιστα, με γνώμονα και κινούν αίτιον την 
θωράκιση της διάκρισης των εξουσιών ως 
βασικού συστατικού στοιχείου του Κράτους 
Δικαίου και θεμελιώδους αρχής της Δημο-
κρατίας;  Ο καθένας, επιστρατεύοντας τον 
κοινό νου και τις προσωπικές του γνώσεις 
και ικανότητες, ας κρίνει, μη αγνοώντας 
πάντως και την διαίσθησή του, που χωρίς 
πολλές εξηγήσεις και αναλύσεις, πολλές 
φορές, σε καθιστά γνώστη αυτού που πρέ-
πει να ξέρεις.  Ωστόσο, πέραν από λεκτικές 
φιοριτούρες και θολωτικές του ορίζοντα της 
πραγματικότητας φραστικές ψιμυθιώσεις, 
με αφορμή και την κατ’ αυτάς επανελθού-
σα επικαιρότητά της, έστω υπ’ όψιν και τα 
ακόλουθα αναφορικά με την ρύθμιση του 
άρθρου 90 παρ. 5 του Συντάγματος.  Αποτε-
λεί αυτή μόνιμη αιτία ή αφορμή σταθερής 
και πάγιας αμφισβήτησης της Δικαστικής 
Ανεξαρτησίας, μη εξαιρουμένου κατά τού-
το του νομικού κόσμου, που ευλόγως και το 
ζήτημα παρακολουθεί πάντα με ιδιαίτερο 
ενδιαφέρον και τις γνωστικές δυνατότητες 
να κρίνει τις επιλογές διαθέτει. Συνιστά 
θεσμοθετημένο νομοθετικά περιθώριο εν 
δυνάμει παρέμβασης στην Δικαιοσύνη και 
νόθευσης της λειτουργικής ανεξαρτησίας 
αυτής, αφού οι εκάστοτε ηγούμενοι του Δι-
καστικού Σώματος και έχοντες, για τον λόγο 
αυτόν, κρίσιμες δυνατότητες και αρμοδι-
ότητες αναφορικά με την εν γένει Δικαστι-
κή Λειτουργία και το αντικείμενό της, επι-
λέγονται ερήμην 
αυτού από την 
εκάστοτε Κυβέρ-
νηση. Δεν μπορεί 
πειστικώς να απο-
στεί του πυρήνα 
των εναντίον της 
αρνητικών κρίσε-
ων, περί του ότι 

λειτουργεί ως «ομφάλιος λώρος» μετα-
ξύ Εκτελεστικής και Δικαστικής εξουσίας, 
αλλά και ως «καλός αγωγός» προώθησης 
και διαβίβασης (οσάκις κριθεί αναγκαίο και 
απαιτηθεί) κυβερνητικών επιθυμιών (αν όχι 
εντολών) προς τους δικαστικούς και εισαγ-
γελικούς λειτουργούς. Συντελεί εν δυνάμει, 
με την λειτουργική της δομή και το πνεύμα 
που αυτή αποπνέει, στην διαμόρφωση μιας 
κατηγορίας δικαστικών και εισαγγελικών 
λειτουργών που, ανεξαρτήτως του αριθμού 
τους, προτεραιοποιούν και θέτουν υπεράνω 
όλων την ανέλιξή τους στα ύπατα αξιώμα-
τα της Δικαιοσύνης, προσαρμόζοντας ανα-
λόγως και εντάσσοντας στον σκοπό αυτόν 
την συνόλη δικαστική συμπεριφορά τους, 
με ό,τι αυτό σημαίνει και συνεπάγεται. Και 
ζητήματα όμως συναπτόμενα με τον βαθμό 
και την ποιότητα λειτουργίας του κράτους 
δικαίου στην χώρα μας θίγει η συγκεκριμέ-
νη ρύθμιση και εγείρει ανησυχίες ότι υπό-
κειται σε δυνητικά ισχυρή επιρροή από την 
Εκτελεστική εξουσία, κατά πρόσφατη Έκθε-
ση της Ευρωπαϊκής Επιτροπής για το κράτος 
δικαίου και την κατάσταση στην Ελλάδα, με 
παράλληλη αναφορά της και σε κριτική που 
έχει ασκήσει για το ίδιο ζήτημα η ομάδα χω-
ρών κατά της διαφθοράς (GRECO) του Συμ-
βουλίου της Ευρώπης. Βεβαίως, δεν «κομί-
ζομεν γλαύκα εις Αθήνας». Η προβληματική 
περί το άρθρο 90 παρ. 5 του Συντάγματος 
είναι γνωστή και έχει τύχει η ρύθμιση αυτού 
αρνητικής κριτικής προσέγγισης πολλές φο-
ρές.  Ωστόσο, το καίριο και ουσιωδώς κρίσι-
μο των αρνητικών χαρακτηριστικών της ήδη 
θεσμοθετημένης πρόβλεψης επιβάλλει την 
άμεση δρομολόγηση της αναθεώρησής της. 

Editorial
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Editorial

Σε αντίθετη περίπτωση είναι ορατός ο κίν-
δυνος να μιλάμε, πολύ σύντομα, όχι απλώς 
για κοινή πεποίθηση έλλειψης αξιοπιστίας 
του δικαστικού συστήματος, αλλά για ανή-
κεστη βλάβη αυτού. Δεν μπορεί και δεν 
είναι παραδεκτό, εξ αιτίας της Συνταγματι-
κής πρόβλεψης για την οποίαν πρόκειται, 
να προσάπτεται στο σύνολο της Δικαιοσύ-
νης και των λειτουργών της εξάρτηση, χει-
ραγώγηση και αναξιοπιστία.  Ούτε νοείται 

διάκριση των εξουσιών υπό την απόλυτη 
«επικυριαρχία» της εξ αυτών Εκτελεστικής, 
με παρεχόμενη μάλιστα, ενίοτε, εντύπωση 
ταύτισης και ομογενοποίησής τους.  Μπο-
ρεί ανεξαρτησία της Δικαιοσύνης να σημαί-
νει πρώτα απ’ όλα ανεξαρτησία έναντι της 
Εκτελεστικής εξουσίας, και, παρά ταύτα, η 
τελευταία να ορίζει την «ηγεσία» της πρώ-
της; Αντιλήψεις που βλέπουν την Δικαιοσύ-
νη ως ανεξάρτητη μόνον έναντι των άλλων 

και ως χώρον προέκτασης της ισχύος των 
φορέων τους δεν αποκλείεται να υπάρχουν. 
Ωστόσο, άστοχες, εσφαλμένες και προβλη-
ματικές θεσμικές ρυθμίσεις, αντί να παρέ-
χουν την εντύπωση ότι τις υιοθετούν και τις 
εκφράζουν, άνευ δευτέρας σκέψεως πρέπει 
να αναθεωρούνται.
Mένιος Φουρθιώτης
menios@apokaliptikanews.gr

αγδαίες είναι οι εξελίξεις στην υπόθεση του 
τραγικού δυστυχήματος στα Τέμπη. Ο Εισαγ-
γελέας Πρωτοδικών Λάρισας άσκησε διώξεις 
για παράβαση καθήκοντος κατά 4 προσώ-
πων. Οι διώξεις αφορούν την παράβαση του 
καθήκοντος ενημέρωσης των δικαστικών Αρ-
χών για τους χειρισμούς στο σημείο της τρα-
γωδίας, μετά τη σύγκρουση των τρένων. Οι 
διώξεις έρχονται μετά την ολοκλήρωση της 
συμπληρωματικής έρευνας που ζήτησε η αντί 
εισαγγελέας Εφετών, μετά τις μηνύσεις συγ-
γενών των θυμάτων. Τα πρόσωπα σε βάρος 
των οποίων ασκήθηκε δίωξη είναι ο πρώην 
περιφερειάρχης Θεσσαλίας και στελέχη της 
Πυροσβεστική, της Αστυνομίας και της Πολι-
τικής Προστασίας. Οι διώξεις είναι πλημμε-
ληματικού χαρακτήρα και αφορούν ενέργει-
ες που έκαναν οι 4 υπηρεσιακοί παράγοντες 
σε σχέση με την διαμόρφωση του χώρου , 
μετά το πολύνεκρο σιδηροδρομικό δυστύχη-
μα στα Τέμπη. Η διάταξη(το αποτέλεσμα της 
έρευνας) θεωρείται συναφής με τη δικογρα-
φία για τα Τέμπη και για το λόγο αυτό διαβι-
βάζεται στην εισαγγελία Εφετών Λάρισας. Ο 
πρώην περιφερειάρχης Θεσσαλίας έχει ήδη 
διωχθεί για παραβαση καθήκοντος, που αφο-
ρά τη μη ενημέρωση των δικαστικών αρχών 
για τους χειρισμούς στο σημείο. Το υπόμνη-
μα των συγγενών για άρση του τηλεφωνικού 

απορρήτου Την άρση του 
τηλεφωνικού απορρήτου 
πολιτικών προσώπων και 
συγκεκριμένα του Χρήστου 
Τριαντόπουλου, υφυπουρ-
γό παρά τω Πρωθυπουργώ 
την χρονική στιγμή της τρα-
γωδίας αλλά και του πρώην 
Περιφερειάρχη Θεσσαλίας 
Κώστα Αγοραστού ζητούν 
συγγενείς θυμάτων του σι-
δηροδρομικού δυστυχήμα-
τος στα Τέμπη δια μέσω των 
συνηγόρων τους Λουκά Αποστολίδη και Λε-
ωνίδα Κουμπούρα. Ειδικότερα όπως αναφέ-
ρουν σε υπόμνημά τους «βάσιμα πιστεύουμε 
ότι για την πλήρη διερεύνηση και διακρίβωση 
των συνθηκών του δυστυχήματος, πρέπει να 
διαταχθεί άρση του απορρήτου των επικοι-
νωνιών για τα πρόσωπα που ενεπλάκησαν 
στην επιχείρηση «μπάζωμα». Ειδικότερα για 
τον κ. Χρήστο Τριαντόπουλο, υφυπουργό 
παρά τω Πρωθυπουργώ που ως εκ της θέσε-
ως, η εμπλοκή του ήταν καθοριστική, καθώς 
και του πρώην Περιφερειάρχη Θεσσαλίας κ. 
Αγοραστό. Γονείς και συγγενείς απαιτούν την 
άρση του απορρήτου των επικοινωνιών των 
επλεκόμενων πολιτικών προσώπων». Καταγ-
γέλλουν «αλόγιστη προσπάθεια αλλοίωσης 

των συνθηκών του εγκλήματος» και σοβαρά 
προβλήματα νομιμότητας στην «επιχείρηση 
μπάζωμα», κατά την οποία «υλικά, σίδερα, 
και διάφορα αντικείμενα θανόντων και τραυ-
ματισμένων, μεταφέρθηκαν εσπευσμένα στις 
θέσεις «Κουλούρι» και «Πηγάδια» μαζί με 
υπολείμματα και κτερίσματα θανόντων και 
τραυματισμένων».  Ζητούν απαντήσεις σε 
ερωτήματα τα οποία επειδή πάνω από ένα 
χρόνο από το σιδηροδρομικό δυστύχημα 
δεν έχουν απαντηθεί, «έχουν δημιουργηθεί 
γκρίζες ζώνες για τη νομιμότητα των ενερ-
γειών, πολιτικού προσωπικού και αξιωμα-
τούχων της Διοίκησης που έδωσαν εντολές 
για την αλλοίωση των συνθηκών του εγκλή-
ματος». Αυτούσια αναδημοσίευση από το 
edolio5.blogspot.gr

Νέες ποινικές διώξεις για τα Τέμπη! Το μπάζωμα και οι ποινικές διώξεις από τον εισαγγελέα πρωτοδικών 
Λάρισας σε στελέχη της πυροσβεστικής, της αστυνομίας, της πολιτικής προστασίας αλλά και στον Αγοραστό. 
Το νέο υπόμνημα των συγγενών και η άρση τηλεφωνικού απορρήτου.
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Ρεπορτάζ

Βρε - βρε τι μαθαίνουμε όταν ανοίγουν τα 
στόματα και ο εραστής - χορευτής είναι ανικα-
νοποίητος αφού ζητάει όλο και περισσότερα. 
Για τον δήμαρχο παραλιακού δήμου της Ατ-
τικής που την κουνάει την αχλαδιά σας έχου-
με ενημερώσει πολλάκις και ποικιλοτρόπος. 
Ευθυτενής και αγέρωχος, το πνίγει το κουνέλι 
εντός Ελλάδος αλλά και εκτός με υπηρεσια-
κά ταξίδια ως κάλυψη, αφού πάντα έχει μαζί 
του τον χορευτή - εραστή του, εργαζόμενο σε 
παραλιακό κατάστημα που ανήκει στον δήμο 
του. Μαθαίνω ότι τον τελευταίο καιρό κατά 
απαίτηση κάποιων οικονομικών συμφερό-
ντων - τα ονόματα σε άλλο ρεπορτάζ - πήρε 
μια βαλιτσούλα με €500.000 προκειμένου με 
ότι περνάει από το χέρι του ως τοπάρχης να 
κλείσει το μαγαζί που ενοχλεί, τα αντίπαλα 

συμφέροντα που του έδωσαν τα χρήματα.  Η 
συμφωνία έλεγε πως μόλις επιτευθεί ο στό-
χος θα πάρει άλλα 2 εκατ. ευρώ.  Και τι δεν 
έχει κάνει ο «ψήνω το ψάρι»! Έχει ξεφτιλιστεί 
τόσο πολύ που μέχρι και οικοδόμος έγινε σε 
ζωντανή μετάδοση!  Το μαγαζί όμως δεν λέει 
να το κλείσει ο επιχειρηματίας που δέχεται 
ανηλεή πόλεμο. Κοινώς δεν μασάει από το γα-
τάκι - τοπάρχη. Προτιμάει να το έχει πάρκινγκ 
για τα αυτοκίνητα της οικογενείας του παρά 
να το δώσει να το δουλέψει ο κολλητός του... 
«ντιριντάχτα». Επειδή όμως αυτοί που πλή-
ρωσαν και περίμεναν αποτέλεσμα βλέπουν 
πολύ λάδι αλλά τηγανίτα τίποτα έχουν αρχί-
σει να αγριεύουν και ζητάνε τα λεφτά πίσω! 
«Φέρε τα 500.000 χιλιάρικα που σου έδωσα 
γιατί δεν θα σε σώσει ο Χαρούλης ο φίλος 

σου...». Εγώ πάντως προβλέπω να έχουμε 
επεισόδια και να βγαίνει ο ντιριντάχτας στα 
κανάλια και να λέει με βάρεσαν τα συμφέρο-
ντα της παραλίας του δήμου μου. Περιμένετε 
και θα δείτε! Εγώ το είπα και... νίπτω τας χεί-
ρας μου! Αυτούσια αναδημοσίευση από το 
edolio5.blogspot.gr

Quiz για... κουνιστούς! Ο «ντιριντάχτας» δήμαρχος παραλιακού δήμου της Αττικής και η βαλίτσα της προκαταβολής που 
πρέπει να επιστρέψει. Οι 500.000 ευρώ που «πήρε μπροστά» για τον πόλεμο σε επιχειρηματία και τα 2 εκατ. ευρώ μόλις 
του κλείσει το μαγαζί. Δεν βγαίνει η «δουλειά» και αρχίζουν τα ευτράπελα.

Το γεγονός ότι υπάρχουν οι «εκλεκτοί» δημο-
σιογράφοι τόσο των υπουργείων όσο και της 
κρατικής μηχανής δεν υπάρχει καμία αμφιβο-
λία. Υπάρχουν και οι άλλοι - σε αυτούς ανήκει 
το edolio5 - που δεν αναπαρράγουν δελτία 
τύπου ούτε γράφουν κατά παραγγελία ειδή-
σεις! Αυτές τις ημέρες είναι σε εξέλιξη η δίκη 
των φερόμενων εκτελεστών της δολοφονίας 
του Γιώργου Καραϊβάζ. Σήμερα Παρασκευή 
19 Ιουλίου η προγραμματισμένη συνεδρίαση 
της δίκης αναβλήθηκε λόγο ασθένειας από 
Covid μιας εκ των ενόρκων. Το edolio5 καλύ-
πτει δημοσιογραφικά την δίκη αυτή ( ΕΔΩ ) ( 
ΕΔΩ ) ( ΕΔΩ ) ( ΕΔΩ )! Μια διάσταση που έχει 
«φύγει» και δημιουργεί εύλογα ερωτηματικά 
είναι η διασταύρωση των πληροφοριών που 
μοιράζουν διάφορα «κέντρα εξουσίας» - στην 
προκειμένη περίπτωση η ΕΛΑΣ -  και δημο-
σιεύονται ταυτόχρονα και αδιαμαρτύρητα 
σε δεκάδες ΜΜΕ προκειμένου να δημιουρ-
γήσουν κλίμα στην εξέλιξη μιας δίκης! Είναι 
αυτονόητο ότι οι δολοφόνοι του δημοσιογρά-
φου Καραϊβάζ και οποιοσδήποτε άλλος που 
πράττει την παραμικρή εγκληματική πράξη 
πρέπει να οδηγείται εν όποιων της Ελληνικής 
δικαιοσύνης και να τιμωρείται παραδειγματι-
κά και αντίστοιχα.  Αυτό όμως δεν πρέπει να 
γίνει εργαλείο στα χέρια μιας κυβέρνησης που 
επιθυμεί να έχει προεκλογικά οφέλη όπως 
συνέβη με την συγκεκριμένη δικογραφία για 

την οποία έχουμε επισημάνει από την πρώτη 
στιγμή με ρεπορτάζ για την προχειρότητα που 
στήθηκε προκειμένου να οφεληθεί προεκλο-
γικά η κυβέρνηση με συλλήψεις άρον - άρον 
«ας πάνε στο δικαστήριο να αποδείξουν την 
αθώωτητα τους» φώναζε υπουργός σε δικα-
στές που είχαν εμπλακεί στην προανάκριση. 
Ας σταθούμε λοιπόν στην «πληροφορία» για 
το 1 εκατ. ευρώ που δήθεν βρέθηκε στους λο-
γαριασμούς των φερόμενων εκτελεστών του 
Γιώργου Καραϊβάζ. Οι λεπτομέρειες της «είδη-
σης» ήταν ότι τα χρήματα προήλθαν από μια 
Offshore. Όταν ξεκίνησε η δίκη οι συνήγοροι 
υπεράσπισης των κατηγορουμένων ζήτησαν 
να δοθεί στην διάθεση του δικαστηρίου κάθε 
στοιχείο από οποιαδήποτε αρχή προς απόδει-
ξη αυτού του γεγονότος . Αν χρειαστεί όπως 
είπαν οι συνήγοροι να διακοπεί το δικαστήριο 
όσες μέρες πρέπει προκειμένου ο πρόεδρος 
της έδρας να εξαντλήσει κάθε δυνατότητα 
αλληλογραφίας προκειμένου να εισφερθούν 
στην δικογραφία οι αποδείξεις της δολοφο-
νίας. Η αλήθεια είναι πως για πρώτη φορά 
στα παγκόσμια χρονικά θα είχαμε εκτέλεση 
συμβολαίου θανάτου με τραπεζικό έμβασμα 
στο όνομα του εκτελεστή. Οι μέρες πέρασαν, 
η δίκη κυλλάει ψάχνωντας την αλήθεια αλλά 
οι αποδείξεις για το τραπεζικό έμβασμα δεν 
βρέθηκαν πουθενά. Ποια είναι η αλήθεια ;  Η 
οικονομική αστυνομία σε συνεργασία με την 

Δίωξη Οργανωμένου Εγκλήματος θελώντας 
να διαπιστώσει το μαύρο χρήμα της εγκλημα-
τικότητας, έχει στοχοποιήσει αρκετούς νονούς 
της νύχτας για τους οποίους έχουν προκύψει 
τόσο στους ίδιους όσο και σε συγγενικά τους 
πρόσωπα κάποια χρήματα που δεν μπορούν 
να δικαιολογηθούν. Αυτό είναι όλο!  Πως 
όμως αυτό το αναμφισβήτητο γεγονός μετα-
φράστηκε με copy - paste σε 1 εκατ. ευρώ που 
βρέθηκαν στους λογαριασμούς των φερόμε-
νων εκτελεστών του Καραϊβάζ, αποτελεί ανε-
ξήγητο σενάριο, αν κάποιος δεν αντιληφθεί 
ότι δυστυχώς η δημοσιογραφία έχει παρο-
πλήσει εδώ και πολλά χρόνια την απαραίτητη 
διασταύρωση κάθε πληροφορίας και δυστυ-
χώς λειτουργεί ως όχημα μιας εξουσίας που 
επιθυμεί για τους δικούς της λόγους να παίζει 
παιχνίδια προς εξυπηρέτηση προεκλογικών 
στόχων. Η αναξιοπιστία των δημοσιογράφων 
χτυπάει πλέον κόκκινο και πολύ δύσκολα θα 
αποκατασταθεί το κλίμα αυτό στην Ελληνικη 
κοινωνία.   ο edolio5.blogspot.gr

Τα Copy Paste της δημοσιογραφίας και οι «πληροφορίες» της ΕΛΑΣ! Το ανύπαρκτο 1 εκατ. ευρώ που δόθηκε για την 
εκτέλεση Καραϊβάζ, τα ταυτόχρονα δημοσιεύματα, η δίκη που εξελίσσεται και οι δικαστές του Μικτού Ορκωτού Εφετείου 
που ψάχνουν ποιοι και πως μοίρασαν την «είδηση».
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Συνεχίστηκε σήμερα 23/7 μια ακόμα συνε-
δρίαση της ακροαματικής διαδικασίας  για 
τη δολοφονία του δημοσιογράφου Γιώργου 
Καραιβαζ. Η σημερινή μέρα καταναλώθηκε 
στην ανάγνωση εγγράφων εκ μέρους της 
έδρας του δικαστηρίου, της πολιτικής αγω-
γής και κατά ένα μέρος και από τους συνή-
γορους υπεράσπισης, όπου θα συνεχίσουν 
αύριο.  Για μια ακόμη φορά έγινε πασιφα-
νές πως η δικογραφία είναι ένας αχταρμάς 
βιαστικών ενεργειών εκ μέρους της ΕΛΑΣ 
προκειμένου όπως - όπως να στείλουν στο 
εδώλιο «κάποιους» αφού η πίεση της κοι-
νωνίας και των δημοσιογράφων κατά την 
προεκλογική περίοδο ήταν εντονότατη ως 
προς το μηδέν που βρισκόταν η υπόθεση 
αυτή.  Όπως προέκυψε σήμερα η δικογρα-
φία αυτή εμπεριέχει 2 ακόμα δικογραφίες 
που αφορούν τις ανεξιχνίαστες δολοφονί-
ες των νονών της νύχτας Κοντογιώργη Χα-
ρίλαου που είχε γίνει στις 6/12/21 και του 
Καπίρη Μιχάλη που είχε γίνει στις 15/5/21 
και αυτό επειδή ο ένας εκ των φερόμενων 
φυσικών εκτελεστών του Καραϊβάζ είχε φι-
λική σχέση με τον Καπίρη και κάποιος είχε 
στείλει ένα SMS σε κάποιον άλλον και έλεγε 
ότι τα αδέρφια Λάλα θα σκοτώσουν τον Κο-
ντογιώργη. Μπορεί να φαίνεται απίστευτο 
(!) αλλά είναι πραγματικότητα τα στοιχεία 
αυτά που περιγράφονται και στα σχετικά 
διαβιβαστικά ως προς την σύνδεση αυτών 
των τριών δικογραφιών. Ενώ η έδρα κατέ-
γραφε τα αναγνωστεα, “διαβάστηκε” σχε-
τικό έγγραφο, στο οποίο υπήρχαν επαφές 
του Καραιβαζ στην εφαρμογή WhatsApp. 
Η έδρα ανέγνωσε σε αυτό το όνομα Δημη-
τριάδης , που παραπέμπει στον πρώην δι-
ευθυντή του πρωθυπουργικού γραφείου 

Γρήγορη Δημητριάδη, το όνομα Κοντολέ-
ων, που επίσης παραπέμπει στον πρώην 
διοικητή της ΕΥΠ Παναγιώτη Κοντολέοντα, 
το όνομα του πρώην αρχηγού της αστυνο-
μίας Καραμαλακη και άλλων προσώπων. 
Πως είναι δυνατόν ο αρχηγός της ΕΥΠ και 
της ΕΛΑΣ να μιλάει με έναν δημοσιογράφο 
όταν αυτός βρίσκεται υπό παρακολούθηση 
από την ΕΥΠ και έχει κληθεί να καταθέσει 
ως ύποπτος για την ελεγχόμενη και ενδεχό-
μενη συμμετοχή σε εγκληματική οργάνωση 
;  Τι συζήτηση μπορεί να κάνει ο διοικητής 
της ΕΥΠ και ο αρχηγός της ΕΛΑΣ με έναν 
δημοσιογράφο ;  Να σημειώσουμε φυσικά 
πως όλοι οι κατηγορούμενοι στην υπόθεση 
αυτή, για τα αδικήματα σε βαθμό πλημελ-
λήματος έχουν αθωωθεί πρωτοδίκως και 
έπεται το βούλευμα για την παραπομπή 
τους ή όχι για τα κακουργήματα.  Ο δολο-
φονημένος δημοσιογράφος κατέθεσε στην 
υπόθεση αυτή με έγγραφες εξηγήσεις ως 
ύποπτος αφού η δολοφονία του έβαλε 
«φρένο» στην παρουσία του στην δίκη όπου 
εμπλεκόταν για τις τηλεφωνικές συνομιλί-
ες και τις σχέσεις που είχε με τον Δημήτρη 
Μάλαμα που φερόταν ως εγκέφαλος στην 
υπόθεση αυτή. Μετά την ανάγνωση του 
σχετικού η εισαγγελέας έσπευσε να σημει-
ώσει ότι έχει καταστραφεί ο δίσκος με περι-
εχόμενο από τις επαφές αυτές, επειδή το cd 
είχε τρυπήσει από συρραπτικο! Σύμφωνα 
με πληροφορίες , το περιεχόμενο δεν έχει 
αποτυπωθεί σε χαρτί, ενώ δεν ετέθη θέμα 
από την Έδρα για να ζητηθεί αντίγραφο. Την 
ίδια ώρα οι συνήγοροι υπεράσπισης πήραν 
τον λόγο λέγωντας ότι πολλά CD που απο-
τελούν αποδεικτικό υλικό δεν «ανοίγουν» 
ενώ τους δόθηκαν σε σακουλάκια από τυ-

ρόπιτες. Η αποκάλυψη του γεγονότος ότι ο 
Καραϊβάζ συνομιλούσε από ειδική εφαρμο-
γή «Whats Up» με  τον Γρηγόρη Δημητριά-
δη και τον Κοντολέοντα, πρώην διοικητή της 
ΕΥΠ σύμφωνα με πληροφορίες του edolio5 
θα τεθεί με αναλυτικό τρόπο από την υπε-
ράσπισης των κατηγορουμένων. Να σημει-
ώσουμε ότι η σύζυγος του Καραϊβάζ, την 
περίοδο εκείνη εργαζόταν στην ΕΥΠ.Στην 
διαδικασία της σημερινής συνεδρίασης η 
υπεράσπιση των κατηγορουμένων διάβασε 
2 τεχνικές εκθέσεις που αφορούν την «σά-
ρωση» των κινητών τηλεφώνων των ημέρα 
της δολοφονίας πέριξ της περιοχής του Αλί-
μου και την αξιοποίηση των καμερών όπου 
η ΕΛΑΣ συγκέντρωσε υλικό προκειμένου να 
δέσει τους 2 φερόμενους ως εκτελεστές.  
Από τις 2 εκθέσεις αυτές προέκυψε ότι τα 
βίντεο δείχνουν λάθος χρόνο ως προς την 
καταγραφή, τουλάχιστον κατά 30 λεπτά και 
επίσης ότι τα κινητά τηλέφωνα των φερομέ-
νων δραστών λειτουργούσαν κανονικότατα 
στην περιοχή της Νίκαιας και υπήρξε και 
ανταλλαγή μηνυμάτων και αναζήτηση σε 
βάση δεδομένων διαφόρων θεμάτων, γεγο-
νός που καταδικνύει ότι δεν βρισκόντουσαν 
στην περιοχή του Αλίμου σε αντίθεση με 
όσα ισχυρίζεται στην δικογραφία η ΕΛΑΣ... 
περί απενεργοποιημένων κινητών καθ’ όλη 
την διάρκεια, πριν και μετά την δολοφονία. 
Αυτούσια αναδημοσίευση από το edolio5.
blogspot.gr

Η δίκη Καραϊβάζ και οι 3 δολοφονίες που «ανακατεύτηκαν» σε μία και ψάχνουν «πατέρα»! Η δικογραφία - φιάσκο που 
«τινάζεται» από τις εκθέσεις ανάλυσης, τα CD των επαφών του δημοσιογράφου που χάθηκαν επιλεκτικά, οι κάμερες 
που έχουν καταγράψει με λάθος χρόνο (!) τους δράστες και τα κινητά τηλέφωνα που «άνοιξαν» αλλά δεν ανήκουν στους 
φερόμενους εκτελεστές. Οι επαφές του δολοφονημένου με την ηγεσία της ΕΛΑΣ και της ΕΥΠ ενώ τον ερευνούσαν για 
συμμετοχή σε εγκληματική οργάνωση.
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Η σύλληψη του 44χρονου Γιώργου Κατσάγαν-
νη που προφυλακίστηκε μετά την απολογία 
του για τη δολοφονία του Παναγιώτη Στάθη 
δεν έχει οδηγήσει σε συγκεκριμένους δρό-
μους για την αναζήτηση του ηθικού αυτουρ-
γού και ήδη ξεφουσκώνουν οι ελπίδες προκει-
μένου να βρεθεί ένα στοιχείο που να συνδέει 
κάποιον επιχειρηματία με αυτή την εκτέλεση. 
Σύμφωνα με πληροφορίες του edolio5 τα στοι-
χεία που έχουν προκυψει από τα εγκληματο-
λογικά εργαστήρια, από τα κινητά τηλέφωνα 
και τις επικοινωνίες του κατηγορούμενου, 
από την ανάλυση των βίντεο και του υπόλοι-
που υλικού που έχει ήδη συγκεντρωθεί στο 
πρώτο μέρος της έρευνας και οδήγησε ήδη 
στη σύλληψη του 44χρονου δεν οδηγεί που-
θενά! Ο ίδιος εξακολουθεί να αρνείται κάθε 
εμπλοκή στο έγκλημα!  Ο κατηγορούμενος 
φέρεται να υποστηρίζει ότι τα ίχνη πυρίτιδας 
που εντοπίστηκαν σε ζώνη του σχετίζονται με 
το γεγονός ότι κάνει σκοποβολή, ενώ προα-
ναγγέλλεται από την πλευρά του μαρτυρία 
προσώπου που θα του δίνει άλλοθι για το κρί-
σιμο διάστημα που δολοφονήθηκε ο 54χρο-
νος τοπογράφος. Στην έρευνα επικεφαλής, εκ 
της θέσεώς του, είναι ο Φώτης Τζελέπης, ένας 
αξιωματικός που ξέρει καλά τη Μύκονο και τις 
«κακοτοπιές» της, αφού είναι ο ίδιος που πριν 
από τρία χρόνια είχε επιλεγεί από τον κ. Μιχά-
λη Χρυσοχοΐδη στην προηγούμενη θητεία του 
στο υπουργείο Προστασίας του Πολίτη για να 
οργανώσει την αστυνόμευση στη Μύκονο και 
να αντιμετωπίσει την ανεξέλεγκτη δράση το-
πικών μαφιών. Πλέον, ο Τζελέπης βρίσκεται 
επικεφαλής της Δίωξης Οργανωμένου Εγκλή-

ματος στην Ασφάλεια Αττικής και η γνώση 
της ανθρωπογεωγραφίας του Νησιού των 
Ανέμων του δίνει χρονικό πλεονέκτημα για 
την εξέλιξη της έρευνας. Ηδη, πάντως, έχουν 
ανασυρθεί φάκελοι που αφορούν υποθέσεις 
ξυλοδαρμού προσώπων που δραστηριοποι-
ούνται στον τομέα της κτηματαγοράς. Θύμα 
ξυλοδαρμού είχε πέσει και ο τοπογράφος και 
πλέον αυτή η επίθεση «διαβάζεται» από την 
Αστυνομία ως προειδοποίηση στον άνθρωπο 
που πλέον έχει δολοφονηθεί. Στο ίδιο πλαί-
σιο, το ενδιαφέρον των αστυνομικών τράβηξε 
εκ νέου ο άγριος ξυλοδαρμός επιχειρηματία 
του real estate στο νησί. Ο φυσικός αυτουρ-
γός μάλιστα ήταν ο Αλβανός κρατούμενος 
στις Φυλακές Κορυδαλλού που δολοφονήθη-
κε προ ημερών από συγκρατούμενό του στη 
διάρκεια καβγά. Η Ομερτά όμως καλά κρατεί 
γεγονός που δυσκολεύει πολύ την έρευνα. 
Εως τώρα, πάντως, δεν υπάρχουν στοιχεία 
που να δείχνουν ότι οι δύο δολοφονίες συν-
δέονται με οποιονδήποτε τρόπο. Η επέκταση 
της «μαφίας της Μυκόνου» και στην οικοδο-
μική - κατασκευαστική δραστηριότητα και τις 
αγοραπωλησίες ακινήτων δεν είναι κάτι εντε-
λώς καινούριο. Αλλωστε η Πολεοδομία του 
νησιού έχει κλείσει δύο φορές στο παρελθόν, 
με τις αρμοδιότητές της να μεταφέρονται στη 
Σύρο μετά τη διαπίστωση κρουσμάτων εκτε-
ταμένης διαφθοράς. Μπορεί ο 44χρονος κα-
τηγορούμενος να αρνείται κάθε εμπλοκή του 
με την υπόθεση, όμως κάμερες τον κατέγρα-
ψαν στον τόπο της δολοφονίας με το σκούτερ 
του την ημέρα τoυ εγκλήματος, αλλά και μία 
ημέρα πριν Σύμφωνα με δημοσιεύματα που 

δεν έχουν όμως καμία ουσιαστική αιτιολό-
γηση, η δολοφονία του Στάθη πληρώθηκε 
κοντά στα 100.000 ευρώ. Από που προκύπτει 
αυτό ; Από ένα ανώνυμο τηλεφώνημα πλη-
ροφοριδιότη που το είπε.  Πάντως, με βάση 
τα όσα έχουν περιέλθει ήδη ως πληροφορίες 
στους αστυνομικούς, ο κατηγορούμενος φαί-
νεται να είναι μέτοχος σε διάφορες εταιρείες 
και μία από αυτές να βρίσκεται στο Αγρίνιο. 
Σύμφωνα με πληροφορίες, αστυνομικοί με-
τέβησαν στην επαρχιακή πόλη για να ελέγ-
ξουν αν πράγματι υπήρχε εταιρεία, ωστόσο 
αυτή αποδείχθηκε «φάντασμα». Άρα πόσο 
αξία έχουν οι ανώνυμες πληροφορίες ; Αυτό 
ωστόσο που, σύμφωνα με την ΕΛ.ΑΣ., τον δι-
αψεύδει και αποδεικνύει πέραν πάσης αμφι-
βολίας την εμπλοκή του είναι το δρομολόγιο 
που ακολούθησε με το σκούτερ που φέρεται 
να χρησιμοποίησε στο χτύπημα. Διαδρομή 
που έχει αποτυπωθεί καρέ-καρέ από πολυά-
ριθμες κάμερες, οι οποίες και οδήγησαν στο 
υπόγειο πάρκινγκ ενός συγκροτήματος διαμε-
ρισμάτων στο Μαρούσι. Σημείο από το οποίο 
εξέρχεται και εισέρχεται το σκούτερ με τον 
δράστη την ημέρα της δολοφονίας, αλλά και 
μία ημέρα πριν. Αυτούσια αναδημοσίευση 
από το edolio5.blogspot.gr

Δολοφονία τοπογράφου Παναγιώτη Στάθη! «Ξεφουσκώνει» ο εντοπισμός του ηθικού αυτουργού που έδωσε την εντολή 
για την εκτέλεση. Οι φάκελοι που έχουν ανασυρθεί από το παρελθόν για το «νησί της αμαρτίας» και ο αξιωματικός της 
Δίωξης οργανωμένου εγκλήματος Φώτης Τσελέπης. Οι ανώνυμες πληροφορίες για εταιρείες του φερόμενου εκτελεστή 
που αποδεικνύονται «άνθρακας».
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Όταν μας έστειλαν «καλοί φίλοι» που έργα-
ζονται στο υπό - διάλυση μαγαζί του Βασιλά-
κη Στίγκα τις οδηγίες που έλαβαν στο email 
τους για το πότε και το εάν θα πηγαίνουν 
στην τουαλέτα και τον χρόνο που δικαιού-
νται για αυτό δεν πιστεύαμε στα μάτια μας.  
Προσπαθήσαμε να διασταυρώσουμε και το 
κάναμε, το αληθές του περιεχομένου αυτού 
του 7σελιδου οδηγού που αποτελεί ντροπή 
τόσο για υπαλλήλους που εργάζονται για 
ένα κόμμα όσο φυσικά και για εκπροσώ-
πους του Ελληνικού λαού αφού θα πρέπει 
να εγκρίνεται και η παραμικρή δημοσίευση 

που θα κάνουν στα κοινωνικά δίκτυα από 
τον πρόεδρο ή την γραμματέα του!  Εμείς 
παραθέτουμε το «10λογο» της ντροπής και 
ο καθένας βγάζει τα συμπ    εράσματα του. 
Διαπιστώνουμε πάντως ότι η γραμματέας 
του «μεγάλου αρχηγού» η αλλιώς «αυτο-
κράτορα» Βασιλάκη, η Μαρκέλλα Κουφα-
δάκη λύνει και δένει. Τα πάντα από τα χέρια 
της! Είναι η κυρία στην φωτογραφία που 
δημοσιεύουμε. Η κόρη του «αρχηγού» είναι 
προς το παρόν υπεύθυνη για την γραφική 
ύλη αλλα και κάποια μικροποσά! Φανταζό-
μαστε ότι παραμένει πρωταγονίστρια στο 

Tik Tok, παρά το γεγονός ότι η ίδια έχει κα-
τεβάσει το επίμαχο βίντεο που εδώ που τα 
λέμε δεν ήταν και ότι καλύτερο. Αυτούσια 
αναδημοσίευση από το edolio5.blogspot.gr

Μην ενοχλείτε οι θνητοί βουλευτές τον «αυτοκράτορα» Βασιλάκη! Οι 5 σελίδες - οδηγίες στους υπηκόους που του έχουν 
απομείνει και στους υπαλλήλους που δουλεύουν στο υπό αναμονή μαγαζί της διάλυσης. Τα «πάντα όλα» από τα χέρια της 
ιδιαιτέρας Μαρκέλλας Κουφαδάκη, ο ρόλος της κόρης του «μεγάλου άρχοντα» και η άδεια που πρέπει να παίρνουν για 
να πάνε στην τουαλέτα ή για κουλούρι.

Με διαδικαστικά θέματα ξοδεύτηκε και η 
δεύτερη μέρα στην δίκη, για τη φονική πυρ-
καγιά στο Μάτι, που γίνεται σε δεύτερο βαθ-
μό. Οπως τόνισε η Εισαγγελέας, της έδρας 
Σταματίνα Περιμένη η έφεση της Εισαγγελίας 
είναι πλήρως αιτιολογημένη, ενώ συμπληρώ-
θηκε και με υπόμνημα. Το δικαστήριο θα κρί-
νει, αφού ακούσει και τους δικηγόρους υπε-
ράσπισης, οι οποίοι αντιτείνουν ενστάσεις, 
ζητώντας να απορριφθεί η αυτεπαγγέλτως 
ασκηθείσα έφεση και να επιστρέψει η δίκη, 
όπως αποφάσισε στην πρωτόδικη κρίση του 
το δικαστήριο, όταν είχαν κηρυχθεί αθώοι 15 
από τους κατηγορούμενους ενώ στους υπό-
λοιπους έξι είχαν επιβληθεί εξαγοράσιμες 
ποινές φυλάκισης από πέντε έως τρία έτη. Η 
πρωτόδικη αυτή απόφαση είχε προκαλέσει 
τότε την οργή των συγγενών των θυμάτων της 
φονικής πυρκαγιάς. Στο Τριμελές Εφετείο Κα-
κουργημάτων δικάζονται από μηδενική βάση 
οι 21 αρχικώς κατηγορούμενοι της υπόθεσης, 
μετά την έφεση που ασκήθηκε κατά της πρω-
τόδικης απόφασης, η οποία είχε ανακοινω-
θεί τον περασμένο Απρίλιο από το Τριμελές 
Πλημμελειοδικείο της Αθήνας. Το ακροατήριο 
του δικαστηρίου, το οποίο συνεδριάζει στην 
αίθουσα τελετών του Εφετείου ήταν και σή-
μερα γεμάτο από συγγενείς θυμάτων, που 
δήλωσαν δια των συνηγόρων τους παράστα-
ση προς υποστήριξη της κατηγορίας. Η πρόε-
δρος του δικαστηρίου κάλεσε τους πρώτους 
15 μάρτυρες, να είναι παρόντες στην αίθουσα 
για το εάν και εφόσον χρειαστεί να ξεκινήσει 

η διαδικασία. Παραμένει αμφίβολο, εάν θα 
προλάβουν να εξεταστούν όμως καθώς ανα-
μένεται να αναπτύξουν τις ενστάσεις τους οι 
συνήγοροι υπεράσπισης των κατηγορουμέ-
νων  Αντιδράσεις προκλήθηκαν και από τους 
δικηγόρους, αλλά και από τους συγγενείς 
θυμάτων, όταν η Πρόεδρος ανακοίνωσε ότι, 
η δίκη δεν θα διεξαχθεί πάντα στην αίθου-
σα τελετών του εφετείου όπου είναι μεγάλη 
αλλά και σε  πολύ μικρότερης χωρητικότητας 
αίθουσα. Υπενθυμίζεται ότι το πρωτοβάθμιο 
δικαστήριο είχε καταδικάσει σε πενταετή φυ-
λάκιση εξαγοράσιμη πέντε τότε υψηλόβαθμα 
στελέχη του κρατικού μηχανισμού και συ-
γκεκριμένα τους Σωτήρη Τερζούδη αρχηγό 
Επιχειρήσεων του Πυροσβεστικού Σώματος, 
Βασίλη Ματθαιόπουλο υπαρχηγό Επιχειρή-
σεων του Πυροσβεστικού Σώματος, Ιωάννη 
Φωστιέρη Διοικητή του Ενιαίου Συντονιστι-
κού Κέντρου Επιχειρήσεων, Νικόλαο Πανα-
γιωτόπουλο Διοικητή της Διοίκησης Πυρο-
σβεστικής Υπηρεσίας Αθηνών και Χαράλαμπο 
Χιόνη Διοικητή Πυροσβεστικών Υπηρεσιών 
Ανατολικής Αττικής. Ποινή φυλάκισης μόλις 
τριών ετών, επίσης εξαγοράσιμη, επιβλήθη-
κε στον Κων. Αγγελόπουλο, τον άνθρωπος 
που προκάλεσε την πυρκαγιά καίγοντας ξερά 
κλαδιά στην αυλή του σπιτιού του, στο Νταού 
Πεντέλης. Επιπλέον το πρωτοβάθμιο δικα-
στήριο είχε αναγνωρίσει το ελαφρυντικό του 
πρότερου σύννομου βίου στους τέσσερις από 
τους έξι καταδικασθέντες και συγκεκριμένα 
στους Σωτήρη Τερζούδη, Ιωάννη Φωστιέρη, 

Νικόλαο Παναγιωτόπουλο και Χαράλαμπο 
Χιώνη. Αντίθετα, σύμφωνα με την πρωτόδικη 
απόφαση δεν προέκυψε καμία ποινική ευθύ-
νη για στελέχη της Περιφέρειας Αττικής, πα-
ράγοντες της Τοπικής Αυτοδιοίκησης, της Πο-
λιτικής Προστασίας και της Αστυνομίας. Έτσι, 
αθώοι ομόφωνα είχαν κριθεί πρωτοδίκως 
ο τότε αξιωματικός στα Εναέρια Μέσα της 
ΕΛ.ΑΣ. Χαράλαμπος Συρογιάννης, ο τότε γενι-
κός γραμματέας Πολιτικής Προστασίας Ιωάν-
νης Καπάκης, η τότε περιφερειάρχης Αττικής 
Ρένα Δούρου, οι τότε δήμαρχοι Μαραθώνα 
Ηλίας Ψινάκης και Πεντέλης Δημήτριος-Στέρ-
γιος Καψάλης, όπως επίσης ομόφωνα αθω-
ώθηκαν και τα στελέχη της Πυροσβεστικής 
Χρήστος Γκολφίνος, Φίλιππος Παντελεάκος, 
Δαμιανός Παπαδόπουλος, Χρήστος Λάμπρης, 
Χρήστος Δροσόπουλος, Γεώργιος Πορτοζού-
δης και Στέφανος Κολοκούρης. Ακόμη, αθώοι 
είχαν κριθεί, παρά την αντίθετη εισαγγελική 
πρόταση, οι Βάιος Θανασιάς τότε αντιδήμαρ-
χος δήμου Μαραθώνα, Ευάγγελος Μπουρ-
νούς τότε δήμαρχος Ραφήνας-Πικερμίου και 
Αντώνης Παλπατζής τότε αντιδήμαρχος Ρα-
φήνας – Πικερμίου.Αυτούσια αναδημοσίευ-
ση από το edolio5.blogspot.gr

Η δίκη για την φονική πυργκαγία στο Μάτι που ξέκινησε χωρίς όμως να αρχίσει! Η κουβέντα για διαδικαστικά θέματα 
που «τρώει» τον χρόνο, η εισαγγελέας της έδρας Σταματίνα Περιμένη και οι 30 (!) αγορεύσεις των συνηγόρων υπε-
ράσπισης που ζητούν ακυρότητα της έφεσης.
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Οφείλουμε να επισημάνουμε μερικά πράγμα-
τα χωρίς καμία διάθεση πανικού και διασπο-
ράς ψευδών ειδήσεων. Επισημαίνουμε χωρία 
από την επίσημη ανακοίνωση του διοικητή 
της τραπέζας Ελλάδος μετά την συγχώνευση 
της Attica Bank με την Παγκρήτια Τράπεζα. 
Είναι προφανές ότι ο ίδιος ξεκαθαρίζει την 
θέση του και τονίζει την αναγκαιότητα που 
έπρεπε να επιστρατευτεί για την συγχώ-
νευση αυτή όχι γιατί ήταν η καλύτερη λύση 
αλλά γιατί είναι η μοναδική αμυδρή ελπίδα 
για να μην χάσουν, χωρίς να υπογράφει κα-
νείς για κάτι τέτοιο, τα λεφτά τους οι καταθέ-
τες και για να μην συγκλονιστεί το τραπεζικό 
σύστημα με την κατάρρευση 2 τραπεζικών 
ιδρυμάτων.  Συγκεκριμένα, όπως αναφέρει: 
-Σύμφωνα με τα τελευταία διαθέσιμα στοι-
χεία (Μαρτίου 2024) ο δείκτης των μη εξυπη-
ρετούμενων («κόκκινων») δανείων της Attica 
Bank είναι 61,5% και της Παγκρήτιας 53,5%, 
έναντι 5% που είναι ο αντίστοιχος δείκτης για 
τις τέσσερις συστημικές τράπεζες. Για την ίδια 
ημερομηνία οι δύο τράπεζες διαθέτουν δεί-
κτη κεφαλαιακής επάρκειας περίπου 14,3% 
για την Attica Bank και 12,6% για την Παγκρή-
τια, έναντι 19,1% για τις τέσσερις συστημι-
κές. -Το σενάριο μη επίτευξης συμφωνίας θα 
είχε μια σειρά από πολύ σοβαρές αρνητικές 
συνέπειες. Ειδικότερα: • Σήμερα οι δείκτες 
κεφαλαιακής επάρκειας συνολικά για τις δύο 
τράπεζες υπολείπονται κατά 106 εκατ. ευρώ 
των συνολικών κεφαλαιακών απαιτήσεων και 
σε κάθε περίπτωση δεν επαρκούν για να επι-
λυθεί το πρόβλημα των μη εξυπηρετούμενων 
δανείων. Η κάλυψη των κεφαλαιακών ανα-
γκών θα ήταν αδύνατη χωρίς την ολοκλήρωση 
της συμφωνίας. • Δεδομένης της ευάλωτης 
οικονομικής κατάστασης των δυο τραπεζών 
θα ήταν εξαιρετικά πιθανό το σενάριο σημα-
ντικής εκροής καταθέσεων στην περίπτωση 
μη επίτευξης συμφωνίας. Αυτό θα οδηγούσε 
νομοτελειακά στην κατάρρευσή τους καθώς 
δεν θα είχαν πρόσβαση σε δανεισμό από την 

ΕΚΤ, ενώ δεν διαθέτουν επαρκή ρευστά δια-
θέσιμα για την κάλυψη ακραίων εκροών κα-
ταθέσεων. Παρά το σχετικά χαμηλό μέγεθος 
των 2 τραπεζών τυχόν κατάρρευσή τους θα 
είχε σοβαρές επιπτώσεις στη χρηματοπιστω-
τική σταθερότητα του ελληνικού τραπεζικού 
κλάδου. Συγκεκριμένα: -Καμία από τις 2 τρά-
πεζες δεν καλύπτει τις προϋποθέσεις του ν. 
4261.2014 περί μεταβίβασης περιουσιακών 
στοιχείων της εκκαθάρισης. Ως εκ τούτου δεν 
θα μπορούσε να μεταβιβασθεί το σύνολο των 
καταθέσεων σε άλλο πιστωτικό ίδρυμα και οι 
μη καλυμμένες καταθέσεις θα χάνονταν. Με 
στοιχεία 31.3.2024 οι μη εγγυημένες κατα-
θέσεις είναι 909 εκατ. για την Attica Bank και 
726 εκατ. για την Παγκρήτια. ‘Αρα θα υπήρχε 
απώλεια αποταμιεύσεων πάνω από 1,6 δισ. 
ευρώ. -Καθώς οι καταθέσεις αυτές αφορούν 
κυρίως επιχειρήσεις και νοικοκυριά, στο σε-
νάριο αυτό θα προέκυπτε νέο κύμα μη εξυ-
πηρετούμενων δανείων καθώς το «κούρεμα» 
των καταθέσεων θα είχε πιθανότατα μη ανα-
στρέψιμες επιπτώσεις στη δυνατότητά τους 
να ανταπεξέλθουν στην εξυπηρέτηση του 
χρέους τους. Επισημαίνεται ότι μεταξύ των 
μεγαλύτερων καταθετών των δύο τραπεζών 
βρίσκονται και φορείς του Ελληνικού Δημο-
σίου οι οποίοι θα υφίσταντο τις σχετικές συ-
νέπειες. Σημείωση edolio5:  Με απλά λόγια η 
πραγματικότητα 2 τραπεζών ήταν κρυφή από 
τους καταθέτες για την οποία πραγματικότη-
τα με βεβαιότητα ο διοικητής της τράπεζας 
Ελλάδος λέει ότι θα έχαναν τα λεφτά τους εάν 
δεν γινόταν η συγχώνευση. Επιπλέον θα έχα-
νε τα λεφτά του και το δημόσιο. Γιατί αυτό η 
κυβέρνηση το έκρυψε από τους Έλληνες κα-
ταθέτες αυτών των 2 τραπεζικών ιδρυμάτων. 
Στην επιστολή του ο Στουρνάρας συνεχίζει: 
-Θα υπήρχαν δευτερογενείς επιπτώσεις στις 
σημαντικές τράπεζες μέσω αυξημένων ει-
σφορών προς το Ταμείο Εγγύησης Καταθέσε-
ων και Επενδύσεων (ΤΕΚΕ). Συγκεκριμένα το 
ΤΕΚΕ θα εξαντλούσε τα διαθέσιμά του μόνο 
για την πληρωμή των καλυμμένων καταθέσε-
ων της Τράπεζας Αττικής (1,8 δισ. ευρώ). ‘Αρα 
θα έπρεπε να αντλήσει από τις άλλες τράπε-
ζες κεφάλαια για την πληρωμή των καλυμ-
μένων καταθέσεων της Παγκρήτιας (1,7 δισ. 
ευρώ) και πρόσθετα κεφάλαια προκειμένου 
να έφθανε εντός τετραετίας το στόχο του 0,8% 

επί των καλυμμένων καταθέσεων (περίπου 
1,1 δισ. ευρώ), σύμφωνα με την σχετική Ευ-
ρωπαϊκή Οδηγία, τα οποία θα επιβάρυναν τις 
υπόλοιπες εγχώριες τράπεζες. -Η υφιστάμενη 
αξία της συμμετοχής του ΤΧΣ στην Attica Bank 
θα εκμηδενιζόταν. -Καθώς θα είναι η πρώτη 
φορά από την αρχή της κρίσης που θα «κου-
ρεύονταν» καταθέσεις στην χώρα μας, είναι 
σχεδόν βέβαιο ότι θα κλονιζόταν η εμπιστο-
σύνη των αποταμιευτών και θα ήταν πιθανό 
να βλέπαμε «bank run» (μαζικές αποσύρσεις 
καταθέσεων) σε λιγότερο σημαντικές ή «ευ-
άλωτες» τράπεζες, χωρίς να μπορούσαν να 
αποκλειστούν επιπτώσεις και στην ρευστότη-
τα των σημαντικών τραπεζών. -Η αναταραχή 
που θα είχε προκληθεί στη χρηματοπιστωτική 
σταθερότητα, θα είχε επιπτώσεις στη διάθε-
ση του υφιστάμενου ποσοστού του ΤΧΣ στην 
Εθνική Τράπεζα, καθώς και στην πρόσβαση 
των ελληνικών τραπεζών στις αγορές χρήμα-
τος και κεφαλαίων.νΣημείωση edolio5: νΔεν 
αφήνει καμία αμφιβολία ο Στουρνάρας για 
κούρεμα των καταθέσεων που θα είχαν οι πο-
λίτες και επιπλέον για ολοκληρωτική απώλεια 
χρημάτων που θα έβαζαν άλλες τράπεζες για 
να μην ζήσουμε φαινόμενα κλεισίματος των 
υποκαταστημάτων της τράπεζας Αττικής 
όπως έγινε παλαιότερα. Γιατί το έκρυψαν 
από τους Έλληνες καταθέτες αυτό; -Το «κού-
ρεμα» των καταθέσεων που αποφεύχθηκε 
καθ’ όλη τη διάρκεια της οικονομικής κρίσης 
θα συνέβαινε τώρα και θα προκαλούσε αλυ-
σιδωτές επιπτώσεις στο τραπεζικό σύστημα, 
την εθνική οικονομία και την εικόνα της χώ-
ρας ως επενδυτικού προορισμού. Επιπλέον το 
δημόσιο θα έχανε 100 εκατ. ευρώ που αντι-
στοιχεί σε ομόλογο που λήγει το 2028 από την 
τράπεζα Αττικής. Πότε ενημερώθηκε για αυτό 
το Ελληνικό κοινοβούλιο ; Το edolio5 έχει επι-
σημάνει πως τίποτα δεν μπορεί να εγγυηθεί 
την οικονομική ευημερία του νέου τραπεζι-
κού εγχειρήματος και πως τα χρήματα που θα 
χρειαστούν θα ξεπεράσουν το 1 δις ευρώ.  Η 
συμφωνία προβλέπει πως οι ιδιώτες (Μπα-
κοκαϋμενάκηδες) δεν έχουν καμία υποχρέω-
ση να συμμετέχουν στην άυξηση μετοχικού 
κεφαλαίου που ενδεχομένος να χρειαστεί. 
Η τραπεζική πιάτσα θωρεί ότι νεο εγχείρημα 
δεν θα έχει ζωή πάνω από 6 μήνες. Αυτούσια 
αναδημοσίευση από το edolio5.blogspot.gr

Ενώθηκαν 2 σκελετοί και γεννήθηκε ένα ζόμπι με νονά την κυβέρνηση! Η μοιραία αλήθεια που έκρυβε η κυβέρνηση για 
την τράπεζα Αττικής που ήταν (;) έτοιμη να καταρρεύσει, το βέβαιο κούρεμα των καταθέσεων και η συγχώνευση με την 
Παγκρήτια τράπεζα, που αγόρασαν οι Μπακοκαϋμενάκηδες. Ποιος εγγυάται επίσημα τα λεφτά που θα βάλουν οι πολίτες 
στο ταμείο τους; Αφού έκρυβαν την αλήθεια χθες γιατί την νεκρή τράπεζα γιατί να τους πιστέψουμε σήμερα ;
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Εκείνη την περίοδο η ηθοποιός έκανε πρό-
βες για τη Μελωδία της Ευτυχίας, η οποία 
αποδείχθηκε το κύκνειο άσμα της, σύμφω-
να με την ανάρτηση. Με αφορμή την επέ-
τειο των γενεθλίων της Αλίκης Βουγιουκλά-
κη, μια σπάνια φωτογραφία ήρθε στο φως 
της δημοσιότητας μέσα από τον επίσημο 
λογαριασμό της στο Ιnstagram (τον οποίο 
διαχειρίζεται ο γιος της Γιάννης Παπαμιχα-
ήλ). Στη φωτογραφία φαίνεται η μεγαλύ-
τερη σταρ του ελληνικού κινηματογράφου 
στο τελευταίο πάρτι γενεθλίων της να φο-
ράει μια κόκκινη τουαλέτα, δίπλα στον γιο 
της και σε στενούς φίλους και συνεργάτες. 
Όπως αναφέρεται, εκείνη την περίοδο η 
ηθοποιός έκανε πρόβες για τη «Μελωδία 

της Ευτυχίας», η οποία αποδείχθηκε το κύ-
κνειο άσμα της. Πέθανε τελικά στις 23 Ιου-
λίου του 1996, βυθίζοντας στο πένθος το 
πανελλήνιο. Η ανάρτηση γράφει: «Σαν σή-
μερα γεννήθηκε η Αλίκη. Στην φωτογραφία 
και συγκεκριμένα στις 20 Ιουλίου του 1994 
η Αλίκη γιορτάζει τα γενέθλιά της στο «La 

Playa» στην Βούλα (γνωστό μετέπειτα ως 
Vive Mar) μαζί με τον Γιάννη, την οικογέ-
νειά της, στενούς φίλους και αγαπημένους 
συναδέλφους. Πανέμορφη και λαμπερή με 
υπέροχη κόκκινη τουαλέτα Valentino δια-
σκεδάζει και χορεύει όλη τη βραδιά απο-
λαμβάνοντας τις ευχές των καλεσμένων 
ανάμεσα στους οποίους και οι Αλέκος Αλε-
ξανδράκης, Νόρα Βαλσάμη, Ερρίκος Ανδρέ-
ου, Άντζελα Γκερέκου, Σταμάτης Φασουλής, 
Μίνως Κυριακού, Γιώργος Μούτσιος, και 
Μίνως Μάτσας. Το συγκεκριμένο καλοκαίρι 
βρίσκεται σε εντατικές πρόβες για το ανέ-
βασμα το επόμενο φθινόπωρο του θρυλι-
κού μιούζικαλ «Η μελωδία της ευτυχίας» 
που αποτέλεσε και το κύκνειο άσμα της».

Αλίκη Βουγιουκλάκη: Η σπάνια φωτογραφία από το τελευταίο πάρτι γενεθλίων της

Σύμφωνα με τη δίωξη, η απιστία αφορά 
στο ποσό των 105.000 ευρώ, ενώ το ποσό 
που φέρεται να υπεξαιρέθηκε προσεγγίζει 
τις 27.500 ευρώ. Ποινική δίωξη για απιστία 
και υπεξαίρεση, σε βαθμό πλημμελήμα-
τος, άσκησε ο εισαγγελέας σε βάρος πρώ-
ην μέλους της διοίκησης του Δικηγορικού 
Συλλόγου Θεσσαλονίκης (ΔΣΘ) για υπόθε-
ση κακοδιαχείρισης που καταγγέλθηκε στα 

ταμεία του και συνδεόταν με δαπάνες για 
την αγορά αντισηπτικών και ειδών καθαριό-
τητας, κατά την περίοδο της πανδημίας του 
κορωνοϊού. Είχε προηγηθεί έλεγχος της Οι-
κονομικής Επιτροπής του ΔΣΘ και με βάση 
την πορισματική έκθεση που συντάχθηκε η 
σημερινή διοίκηση αποφάσισε να προσφύ-
γει στη Δικαιοσύνη, καταθέτοντας μήνυση 
στην Εισαγγελία Πρωτοδικών. Σύμφωνα με 

τη δίωξη, η απιστία αφορά στο ποσό των 
105.000 ευρώ, ενώ το ποσό που φέρεται να 
υπεξαιρέθηκε προσεγγίζει τις 27.500 ευρώ. 
Για το εάν θα οδηγηθεί η υπόθεση στο 
ακροατήριο του αρμόδιου δικαστηρίου θα 
αποφασίσει ο εισαγγελέας Εφετών.

Δίωξη σε βάρος πρώην μέλους της διοίκησης του Δικηγορικού 
Συλλόγου Θεσσαλονίκης για κακοδιαχείριση στα ταμεία του

Μια από τις πιο ουσιαστικές και παραγωγι-
κές συναντήσεις από την ίδρυση του (Μάιος 
2024), είχε το «Ελληνικό Δίκτυο Ανθεκτικών 
Πόλεων» (ΕλΔΑΠ) με τον Υπουργό Περιβάλ-
λοντος και Ενέργειας Θόδωρο Σκυλακάκη το 
πρωί της Δευτέρας 22 Ιουλίου στο Υπουρ-
γείο Περιβάλλοντος. Την αντιπροσωπεία 
του Διοικητικού Συμβουλίου του ΕλΔΑΠ 
αποτέλεσαν οι Δήμαρχοι Λοκρών Αθανάσι-
ος Ζακεντές, Κασσάνδρας Αναστασία Χαλ-
κιά, Μαντουδίου – Λίμνης – Αγίας Άννας 
Γιώργος Τσαπουρνιώτης, Βιάννου Κρήτης 
Παύλος Μπαριτάκης και ο Πρόεδρος του 
Δικτύου και Δήμαρχος Ελληνικού Αργυρού-
πολης Γιάννης Κωνσταντάτος. Ο Υπουργός 
ενημερώθηκε από τους Δημάρχους για το 
«Ελληνικό Δίκτυο Ανθεκτικών Πόλεων», μια 
εξαιρετική θετική πρωτοβουλία όπως την 
χαρακτήρισε και απάντησε σε όλα τα ζητή-
ματα, ενώ στο τέλος συμφωνήθηκε η υπο-
γραφή προγραμματικής σύμβασης συνερ-
γασίας ανάμεσα στο ΥΠΕΝ και στο ΕλΔΑΠ, 

που ήταν ένα σημαντικό αίτημα του Δικτύ-
ου προκειμένου να μπορεί να γίνει Φορέας 
Διαχείρισης και εκπόνησης μελετών προς 
τα μέλη του. Ο Υπουργός Περιβάλλοντος 
και Ενέργειας κ. Θόδωρος Σκυλακάκης, δή-
λωσε: «Ήταν μια πολύ καλή και παραγω-
γική συζήτηση. Είναι σημαντικό στο θέμα 
της ανθεκτικότητας, που έχει τεράστια ση-
μασία, να έχουμε μια πολύ στενή και καλή 
σχέση με την Τοπική Αυτοδιοίκηση και ιδίως 
με τις δυνάμεις αυτής που πρωτοπορούν, 
όπως είναι το Δίκτυο Ανθεκτικών Πόλε-
ων». «Θέλουμε να ευχαριστήσουμε θερμά 
τον Υπουργό Περιβάλλοντος και 
Ενέργειας Θόδωρο Σκυλακάκη 
που αφιέρωσε χρόνο να δεχτεί το 
ΕλΔΑΠ. Είχαμε τη δυνατότητα να 
θέσουμε ερωτήματα και ζητήμα-
τα που έχει ήδη δώσει σε πολλά 
από αυτά λύσεις μέσα από το νο-
μοσχέδιο που έχει προωθήσει. 
Και το σημαντικότερο; Δέχτηκε 

να υπογράψουμε μια προγραμματική σύμ-
βαση προκειμένου να μπορεί και ο Φορέας 
να αναλάβει διαχειριστικές μελέτες και να 
συμβάλλει στο έργο του Υπουργείου προς 
τη σωστή κατεύθυνση για την αυτοδιοίκη-
ση», δήλωσε ο Πρόεδρος του Δικτύου και 
Δήμαρχος Ελληνικού Αργυρούπολης Γιάν-
νης Κωνσταντάτος.

Συμμαχία Δικτύου Ανθεκτικών Πόλεων και Υπουργείου Περιβάλλοντος
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Ένα ανώνυμο τηλεφώνημα με γυναικεία φωνή 
που προφανώς έδωσε σημασία η οικονομική 
αστυνομία ήταν η αρχή για να ζητηθεί η συν-
δρομή του εισαγγελέα και 10 αστυνομικοί να 
επισκεφτούν την Παρασκευή το πρωί 19 Ιου-
λίου το σπίτι και το γραφείο του Απόστολου 
Λύτρα. Σύμφωνα με ασφαλείς πληροφορί-
ες του edolio5 δεν βρέθηκε κάτι σημαντικό. 
Σκοπός της έρευνας είναι να διαπιστωθεί αν 
υπάρχουν «μαύρα» χρήματα που δεν έχουν 
δηλωθεί. Ο ανώνυμος πληροφοριοδότης μι-
λούσε για μια βαλίτσα με δεσμίδες 50ευρων.  

Ο Απόστολος Λύτρας – σύμφωνα με τις απο-
καλύψεις – μετά τον άγριο ξυλοδαρμό στην 
Σοφία Πολυζωγοπούλου χρώσταγε παντού 
αλλά παρόλα αυτά έκανε μία πολυτελή ζωή 
με ακριβά αυτοκίνητα αλλά και σκάφος. Μά-
λιστα το σπίτι του στο Χαλάνδρι που έβγαινε 
σε πλειστηριασμό στις 26 Ιουνίου σώθηκε την 
τελευταία στιγμή καθώς δόθηκε μέρος των 
χρημάτων και έγινε αναστολή στη διαδικα-
σία. Ο Απόστολος Λύτρας έχει να αντιμετω-
πίσει πλέον πολλά μέτωπα όπως το γεγονός 
ότι θα παραμείνει στη φυλακή καθώς απορρί-

φθηκε από το δικαστικό συμβούλιο το αίτημα 
να αποφυλακιστεί ακόμα και με βραχιολάκι. 
Αυτούσια αναδημοσίευση από το edolio5.
blogspot.gr

Τα έκαναν φύλλο και φτερό! Η ανώνυμη πληροφορία και η έφοδος του εισαγγελέα στο σπίτι και το δικηγορικό γραφείο 
του Αποστόλη Λύτρα με 10 αστυνομικούς. Η βαλίτσα με το μαύρο χρήμα που υπέδειξε η «άγνωστη» ότι έχει ο προφυλα-
κισμένος δικηγόρος.

Το χρονικό της αντιπαράθεσης της μονής 
με το Οικουμενικό Πατριαρχείο και με το 
ελληνικό κράτος – Τι λένε οι μοναχοί που 
χαρακτηρίζονται «καταληψίες» Για τρίτη 
φορά τα τελευταία 20 χρόνια η Ιερά Μονή 
Εσφιγμένου στο Άγιο Όρος και οι 118 μονα-
χοί της έρχεται σε ευθεία αντιπαράθεση με 
την αστυνομία που προαναγγέλει επιχείρη-
ση για την έξωσή τους. Το 2006 και το 2013 
είχαν σημειωθεί εκτεταμένα επεισόδια με 
τις αστυνομικές δυνάμεις που επιχειρού-
σαν να απομακρύνουν τους μοναχούς, οι 
οποίοι κατά τη Δικαιοσύνη κατέχουν παρά-
νομα τους χώρους της Μονής. Ο τελευταίος 
γύρος αντιπαράθεσης άρχισε την περασμέ-
νη Τρίτη (16/7) όταν ο αστυνομικός σταθ-
μός στις Καρυές ζήτησε εγγράφως από την 
Ιερά Επιστασία του Αγίου Όρους την άδεια 
να προχωρήσει σε επιχείρηση γα την έξωση 
των μοναχών. Σύμφωνα με πληροφορίες, 
εκατοντάδες αστυνομικοί με βαρέα οχήμα-
τα βρίσκονται σε σημείο κοντά στη Μονή, 
έτοιμοι για έφοδο.  Αντιπαράθεση με προ-
ϊστορία Η μονή τουλάχιστον από το 1972 
κρατά σκληρή στάση έναντι του Πατριαρχεί-
ου, έχοντας διακόψει κάθε επαφή. Μεταξύ 
άλλων διαφωνωνεί με τις συναντήσεις με 
εκπροσώπους της Ρωμαιοκαθολικής Εκκλη-
σίας ενώ, παρά τις προσπάθειες που έχουν 
γίνει από την πλευρά του Πατριαρχείου για 
αποκατάσταση των σχέσεων, το ρήγμα πα-

ραμένει αγεφύρωτο. Το 2002 η παλιά αδελ-
φότητα κηρύχτηκε παράνομη και οι μονα-
χοί χαρακτηρίζονται ως «καταληψίες» που 
πρέπει αποχωρήσουν από τη Μονή, ενώ 
αποκλείστηκαν από κρατικούς και ευρωπα-
ϊκούς πόρους. Για τις αρχές, ως νόμιμη ανα-
γνωρίζεται επίσημα η νέα αδελφότητα της 
Εσφιγμένου στις Καρυές, που ιδρύθηκε το 
2005. Το καλοκαίρι του 2013, μάλιστα, μέλη 
της νέας κοινότητας προσπάθησαν να εκ-
διώξουν τους μοναχούς της παλιάς από το 
κονάκι της μονής στις Καρυές. Χαρακτηρι-
στική ήταν τότε η εικόνα ενός μοναχού της 
παλιάς μονής να κρατάει στο χέρι… μια βόμ-
βα μολότοφ, έτοιμος να την πετάξει κατά 
των αστυνομικών. molotov_esfigmenou Σε 
βάρος των μελών της παλαιάς μονής εκκρε-
μούν καταδικαστικές αποφάσεις με ποινές 
που φτάνουν ως και τα εννέα έτη κάθειρ-
ξης, όπως και αποφάσεις απέλασης από 
το Άγιο Όρος. Ένας από τους καταδικασθέ-
ντες είναι και ο μοναχός με τη μολότοφ. Τι 
υποστηρίζουν οι μοναχοί Εν τω μεταξύ, την 
Κυριακή έγινε συγκέντρωση διαμαρτυρίας 
στην Ουρανούπολη από υποστηρικτές της 
παλιάς αδελφότητας. Οι πιστοί, που έφτα-
σαν στην Ουρανούπολη από όλη τη χώρα, 
φώναζαν το σύνθημα «Ορθοδοξία ή Θάνα-
τος» και εξέφρασαν την αντίθεσή τους σε 
οποιαδήποτε αστυνομική επέμβαση στη 
Μονή Εσφιγμένου Ο γέροντας Μεθόδιος, 
ένας από τους καταδικασθέντες για τα επει-
σόδια του 2013, δήλωσε στο ThessToday.
gr ότι σε περίπτωση αστυνομικής επιχείρη-
σης «είμαστε έτοιμοι να υπερασπιστούμε 
το μοναστήρι μέχρι θανάτου»«Εδώ είναι η 
πνευματική μας πατρίδα. Εδώ γεννηθήκαμε 

πνευματικά και εδώ θα πεθάνουμε», εξή-
γησε ενώ είπε ότι «οι αστυνομικοί το μόνο 
που κάνουν είναι υπάλληλοι, δεν τους πα-
ρεξηγώ. Εμείς έχουμε γεροντάκια που ζουν 
εδώ 50, 60,70 χρόνια. Μάς απαγορεύουν 
να μπούμε από το μοναστήρι να πάμε να 
πάρουμε τρόφιμα. Κουβαλάμε πράγματα 
στην πλάτη και περπατάμε 1,5 χιλιόμετρο. 
Να αφήσουμε τα γεροντάκια να πεθάνουν 
επειδή το θέλουν δύο άτομα; Προς Θεού, 
πού βρισκόμαστε;». «Μας κατηγορούν για 
πράγματα που δεν ισχύουν, ότι εμείς εκπαι-
δεύουμε Ρώσους. Εμείς όποιος και να έρθει 
θα τον φιλοξενήσουμε, θα του δώσουμε 
ένα κομμάτι ψωμί να φάει. Και Τούρκος 
να είναι, θα του προσφέρουμε ένα ποτήρι 
νερό. Και αυτό γίνεται με τον δικό μας τον 
κόπο, γιατί μας έχουν πάρει τα πάντα. Πολ-
λές φορές δεν έχω ούτε 5 ευρώ να πάρω 
κάτι για το γεροντάκι. Υποχρεώνω τους άλ-
λους αδελφούς που μας βοηθάνε», ανέφε-
ρε, μεταξύ άλλων. Θεωρεί πως οι μοναχοί 
«έχουμε δεχτεί ένα διωγμό πρωτοχριστια-
νικό. Όχι από εχθρούς, αλλά από τον ίδιο 
τον Πατριάρχη, ο οποίος θα έπρεπε να είναι 
ο πατέρας μας, καθώς και από την Ιερά Κοι-
νότητα». Εξηγεί τέλος ότι «η διαφορά μας 
με τον Πατριάρχη είναι πνευματική. Δεν τον 
θεωρούμε ορθόδοξο με αυτά που κάνει, δε-
δομένου ότι με τις πράξεις του είναι αντί-
θετος προς την Ορθόδοξη Εκκλησία και γι’ 
αυτό δεν τον μνημονεύουμε». Ισχυρίζεται, 
τέλος, ότι «τα ευρωπαϊκά χρήματα αποτε-
λούν το δούρειο ίππο, ο οποίος θα κατα-
στρέψει το Άγιο Όρος» καθώς θα επιτρέ-
ψουν την είσοδο γυναικών στη χερσόνησο 
του Άθω με αίτημα της ΕΕ.

Σε θέση μάχης απέναντι στην αστυνομία για τρίτη φορά οι μοναχοί της Μονής Εσφιγμένου
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H Ιστορία της Dole.
Η Dole έχει γίνει συνώνυμο με τις μπανάνες, αλλάζοντας για πάντα τον τρόπο που βιώνουμε αυτό το νόστιμο και θρεπτικό φρούτο. 
Καθώς γιορτάζουμε 125 χρόνια ανάπτυξης, καινοτομίας και δέσμευσης με την καλλιέργεια του εμβληματικού κίτρινου φρούτου, σας 
προσκαλούμε να συμμετάσχετε σε ένα ταξίδι που ανιχνεύει τις ρίζες του παρελθόντος του Dole και ανοίγει το δρόμο για ένα λαμπρότερο 
μέλλον. 1899 – Φυτεύεται ένας σπόρος: Όλα ξεκίνησαν όταν  ο Joseph, ο Felix και η Lucca Vaccaro μαζί με τον Salvador D’Antoni συγκέ-
ντρωσαν τους πόρους τους και άρχισαν να εισάγουν μπανάνες στη Νέα Ορλεάνη από τη La Ceiba της Ονδούρας το 1899 (λίγους μήνες 
πριν ο Jim Dole προσγειωθεί στη Χαβάη).  Ξεκίνησαν την Standard Fruit Company, θέτοντας τα θεμέλια για αυτό που θα γινόταν Dole 
Bananas. Από το Fruit Bowl στο Global Icon: Η Dole δεν παρέδωσε απλώς μπανάνες. βοήθησαν να γίνουν ένα πανταχού παρόν μέρος της 
καθημερινής ζωής: Συνταγές και καμπάνιες μάρκετινγκ: Εμπνεύστε γενιές να απολαμβάνουν τις μπανάνες με αμέτρητους τρόπους. Δια-
τροφική έρευνα και εκπαίδευση: Προώθηση των οφελών για την υγεία αυτής της υπερτροφής. Προγράμματα αειφορίας και κοινωνικά: 
Υποστήριξη αγροτικών κοινοτήτων και περιβαλλοντικών πρωτοβουλιών. Το ταξίδι της Dole σημαδεύτηκε από πρωτοποριακές εξελίξεις. 
Περισσότερα στο https://www.dole.com

www.dole.com
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Νέα προσφορά από το Hayat jewels
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Δεν θέλει πολύ μυαλό για να καταλάβει και ο 
πιο αδαής το παιχνίδι που παίζεται στην πα-
ραλία και την αιτία που κραυγάζει ο δήμαρ-
χος Αλίμου για τα δήθεν συμφέροντα που 
λυμαίνονται την περιοχή.Όταν λέμε συμφέ-
ροντα όμως ενοούμαι την ρήση του Μητρό-
πουλου που έλεγε «το Αιγάλεω να κερδάει 
και οι άλλοι να παν να γαμ....», κάπως έτσι 
μας τα λέει και ο κυρ Ανδρέας!  Ο πόλεμος 
που έχει ξεκινήσει με εμμονή και αυτονοή-
τως τον έχει εκθέσει για την μονομέρια που 
επιδεικνύει, αφορά μόνο ένα κατάστημα 
και όχι αυτά που βρίσκονται μεσοτοιχία με 
αυτό και έχουν φυσικά τόνους τσιμέντου 
και αυθαίρετων κατασκευών που δεν έχει 
το πρώτο. Αυτά όμως είναι ψιλά γράμματα! 
Φωνάζουμε τις κάμερες, παίρνουμε ύφους 
Δον Κιχώτη, κρατάμε και το κομπρεσσέρ και 
πουλάμε στον λαό αντίσταση και... αίμα. Το 
edolio5 μακριά πάντα, από κάθε λογής συμ-
φέροντα δεν μπορεί να κλείνει τα μάτια σε 
αυτό που φωνάζει από μακριά και το ψυθι-
ρίζουν όλοι.  Τα ρεπορτάζ που έχουμε κάνει 

για τις αυθαιρεσίες της παραλίας, τις καταγ-
γελίες με επώνυμο διεύθυνση και τηλέφωνο 
πολιτών στην ΚΕΔ, τα στραβά μάτια της δη-
μοτικής αρχής Αλίμου σε «φίλους» και τον 
πόλεμο σε εχθρούς είναι εύκολα προσβάσι-
μα να τα διαβάσει ο καθένας και να βγάλει 
τα συμπεράσματα του. Ο Καλογήρου το είχε 
πει στον Νίκο Κούρκουλο με 8 λέξεις: «Είναι 
πολλά τα λεφτά Άρη... πρέπει να χτυπηθού-
με»! Σχετικά ρεπορτάζ Τα πως και τα γιατί! Οι 
«μισές» αλήθειες του Δήμου Αλίμου για την 
«μισή» παραλία και οι νομικές απαντήσεις 
του ομίλου εστίασης Σταθοκωστόπουλου 
που γίνονται δεκτές από την δικαιοσύνη. Τα 
παράνομα πρόστιμα που ακυρώθηκαν και οι 
εχθροί που «ονειρεύεται» ο Κονδύλης όταν 
δεν του κάνουν τα «χατίρια». Η απόφαση της 
αποκεντρωμένης διοίκησης Αττικής που δι-
καιώνει τον επιχειρηματία. Η Γ.Γ. Δημόσιας 
Περιουσίας Νάγια Κόλλια σφράγισε το παρά-
νομο Beach Bar Santa Marina στη Ρόδο αλλά 
για την «Ακτή του Ήλιου» στην Αθήνα ούτε 
κουβέντα. Όταν η κρατική εξουσία κάνει ότι 

δεν βλέπει... μέχρι παρεξηγήσεως. Η τυφλή 
ΚΕΔ και τα όργια αυθαιρεσιών! Οι παράνο-
μες κατασκευές στην παραλία των καταστη-
μάτων «Ακτή του Ήλιου», «Ελλάδος Εικόνες» 
και «Rubirosa». Η καταγγελία που «θάφτη-
κε» και ο δήμαρχος Κονδύλης που δεν «βλέ-
πει» και δεν «ξέρει» τίποτα. Οι εξαγγελίες 
της εισαγγελίας που χάθηκαν στην άμμο της 
διαπλοκής και των συμφερόντων. Ο «επανα-
στάτης» δήμαρχος Ανδρέας Κονδύλης και τα 
καραγκιοζιλίκια με ένα πούλμαν πάνω στο 
γκαζόν! Η γελοία διαμαρτυρία της πλάκας 
για να καταγγείλει τα «συμφέροντα» της 
παραλίας και η σιωπή του για τους τόνους 
τσιμέντου και τις αυθαίρετες σιδερένιες κα-
τασκευές στην «Ακτή του Ήλιου».Αυτούσια 
αναδημοσίευση από το edolio5.blogspot.gr

Όταν ο Κονδύλης λέει για καταπατητές της παραλίας και «νονούς της νύχτας»... εννοεί μόνο έναν! Ο 
«αόματος» τοπάρχης Αλίμου που δεν ξέρει (;) για τους τόνους τσιμέντου και τις αυθαίρετες κατασκευές 
στα μαγαζιά «Ακτή του Ήλιου», «Ελλάδος Εικόνες» και «Rubirosa» αλλά μόνο για τις 2 ξαπλώστρες και 
τις 7 καρέκλες που έχει παραπάνω ένα ανταγωνιστικό καταστήμα στα τρία προηγούμενα.

Όλες οι εκπομπές το τρέχων διάστημα βρίσκο-
νται σε πυρετώδεις προετοιμασίες για τη νέα 
σεζόν και μία από αυτές, το «Πρωινό ΑΝΤ1» 
με τον Γιώργο Λιάγκα, στην οποία θα έχουμε 
δυο διαφοροποίησες στα πρόσωπα της στην 
ομάδα που την αποτελεί, φαίνεται να έχει 
ολοκληρώσει ως επί των πλείστων τον σχεδι-
ασμό. Μιλάμε για μια νέα προσθήκη αλλά και 
μια αποχώρηση. Ποιος έρχεται στο Πρωινό 
του ΑΝΤ1 και ποιος φεύγει; Ο Γιώργος Λιά-
γκας και η ομάδα του για ακόμα μια χρονιά 

άφησε το στίγμα του στην ψυχαγωγία, κυρί-
ως όμως στην ενημέρωση. Ανέδειξαν θέματα 
της επικαιρότητας, όπως κάνουν τόσα χρόνια 
με επιτυχία, ενώ οι συζητήσεις-συνεντεύ-
ξεις του με τους ξεχωριστούς καλεσμένους 
έκαναν αίσθηση, για άλλη μια σεζόν. Τη νέα 
σεζόν ως επί το πλείστον ο Γιώργος Λιάγκας 
κρατάει την δοκιμασμένη “συνταγή”, τους συ-
νεργάτες του δηλαδή που τον βοήθησαν να 
κρατήσουν το ενδιαφέρον του τηλεοπτικού 
κοινού και να κάνουν υψηλά νούμερα στην 
τηλεθέαση. Έτσι τη νέα σεζόν στο πάνελ και 
την ομάδα της εκπομπής «Το Πρωινό» με τον 
Γιώργο Λιάγκα στον ANT1 θα είναι και πάλι 
ο Τάσος Τεργιάκης, η Φωτεινή Πετρογιάν-
νη,  η Άρια Καλύβα και ο Βαγγέλης Περρής 

με το καυστικό ύφος που τον χαρακτηρίζει. 
Επίσης θα δούμε την Ελένη Βουλγαράκη σε 
lifestyle θέματα και σε θέματα που αφορούν 
στον καλλιτεχνικό κόσμο. Στην κουζίνα του 
«Πρωινού» ο καταξιωμένος σεφ Αλέξανδρος 
Παπανδρέου επιστρέφει με φρέσκιες ιδέες, 
αλλά και κλασικές συνταγές. Στην ομάδα του 
«Πρωινού» εισβάλει τη νέα σεζόν η Αφροδίτη 
Γραμμέλη που έχει εργαστεί για πολλά χρόνια 
ως τηλεκριτικός σε γνωστά μέσα, εφημερίδες, 
περιοδικά αλλά και στην τηλεόραση. Οριστικό 
τέλος όμως δόθηκε απ’ ότι φαίνεται στη σχέ-
ση της Λίτσας Πατέρα και της εκπομπής του 
ANT1 και έτσι η γνωστή αστρολόγος δεν θα 
αποτελεί μέλος της ομάδας του «Πρωινού» 
την επερχόμενη σεζόν.

 ANT1: Το πάνελ και η ομάδα του Γιώργου Λιάγκα τη νέα σεζόν
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Ήταν ηλίου φαεινότερο ότι με την έκδηλη 
πολιτική δράση που αναπτύσσει ο καταδικα-
σμένος πρωτόδικα για εγκληματική οργάνω-
ση Ηλίας Κασιδιάρης ένα ακόμη αίτημα που 
υπέβαλε για αποφυλάκιση θα πήγαινε στα 
σκουπίδια. Είναι προφανές ότι ο Κασιδιά-
ρης είναι εγκλωβισμένος σε λάθος πολιτικές 
συμβουλές που έχουν όμως και ταυτόχρονο 
κοινό νομικό παρανομαστή. Η τρίτη κατά σει-
ρά απόρριψη αίτησης αποφυλάκισης ήταν 
απόλυτα αναμενόμενη καθώς ο έγκλειστος 
του Δομοκού έχει υποπέσει σε αδίκημα κατά 
τη διάρκεια τέλεσης της ποινής του, οπότε 
χάνει το δικαίωμα στην αποφυλάκιση μετά 

την συμπλήρωση των 3/5 της ποινής του Το 
νέο αδίκημα για το οποίο κατηγορείται εί-
ναι η ηθική αυτουργία στην εξαπάτηση του 
εκλογικού σώματος, μαζί με όσους Βουλευ-
τές εκλέχτηκαν με το κόμμα κέλυφος, τους 
Σπαρτιάτες. Η προϋπόθεση να μην έχει κα-
μία πολιτική ανάμειξη εφαρμόζεται από τον 
ίδιο και προφανώς με καθοδήγηση εκείνων 
που τον συμβουλεύουν ακριβώς με τον τρό-
πο που τον οδηγεί στο να εκτίσει τελικά όλη 
την ποινή του. Η δίκη για αυτή την υπόθε-
ση που σας προαναφέραμε αναβλήθηκε επ’ 
αόριστον την Τρίτη 16 Ιουλίου όπως ήδη σας 
ενημερώσαμε με σχετικό ρεπορτάζ. Μέχρι 
να προσδιοριστεί ξανά η δίκη ο μόνος που 
είναι κερδισμένος είναι αυτοί που κερδίζουν 
δημοσιότητα από το «παιχνίδι Κασιδιάρης» 
και φυσικά ο Στίγκας που απολαμβάνει με-
γαλεία και πακτωλό χρημάτων στο όνομα 
της κυροζίνης που αυτοαναφλέγεταικαι εί-
ναι ο μόνος που δεν θέλει ποτέ να βρεθεί 
ο Κασιδιάρης εκτός φυλακής για λόγους 
αυτονόητους. Την ίδια ώρα όπως πληρο-

φορηθήκαμε απορρίφθηκε και η αίτηση για 
μεταφορά του Νίκου Μιχαλολιάκου από τις 
φυλακές Δομοκού όπου συνπροαυλίζεται με 
τον Ηλία Κασιδιάρη για τις φυλακές Κορυ-
δαλλού. Οι σχέσεις τους είναι πολύ κακές και 
αρκετές φορές έχουν απειληθεί επεισόδια 
που προς το παρόν έχουν μείνει σε φραστι-
κή αντιπαράθεση όπως αυτό που έγινε πριν 
λίγες μέρες και τους χώρισαν σοφρωνιστικοί 
υπάλληλοι. Να θυμίσουμε ότι ο Νίκος Μι-
χαλολιάκος, τα τελευτάια 3 χρόνια ήταν στο 
ίδρυμα αποκατάστασης στους Αγίους Αναρ-
γύρους, μέχρι την αποφυλάκιση του πριν 2 
μήνες για την οποία άσκησε προσφυγή η ει-
σαγγελία του Αρείου Πάγου και επέστρεψε 
ξανά στην φυλακή. Ο Μιχαλολιάκος θεωρεί 
ότι η αιτία για την επιστροφή του στις φυλα-
κές ήταν η αίτηση αποφυλάκισης που έκανε 
μια μέρα μετά ο Κασιδιάρης για να δημιουρ-
γήσει επικοινωνιακό θόρυβο και να υπάρ-
ξει η κατάληξη που είναι γνωστή για όλους. 
Αυτούσια αναδημοσίευση από το edolio5.
blogspot.gr

Αναμενόμενο! Διπλό μπαράζ απορρίψεων από το δικαστικό συμβούλιο για τους έγκλειστους χρυσαυγίτες. Δεν έγινε 
δεκτή η αίτηση Μιχαλολιάκου για μεταφορά από τις φυλακές Δομοκού στις φυλακές Κορυδαλλού ενώ απορρίφθηκε το 
αίτημα Κασιδιάρη για αποφυλάκιση. Το άγνωστο επεισόδιο στο προαύλιο που τους χώρισαν οι σοφρωνιστικοί υπάλληλοι.

Ένοχος κρίθηκε ο καθηγητής ιστιοπλοΐας 
για το αδίκημα της κατάχρησης ανήλικου σε 
ασέλγεια σε βάρος της αθλούμενης του Αμα-
λίας, όταν εκείνη ήταν 12 ετών, αποφάσισε 
το Μικτό Ορκωτό Εφετείο της Αθήνας. Και 
το δευτεροβάθμιο δικαστήριο τον απάλλαξε 
από το αδίκημα του βιασμού κρινοντάς τον 
αθώο κατά πλειοψηφία (6-1), με την πρόε-
δρο της έδρας να αποτελεί την μειοψηφία. 
Ανακοινώνοντας την απόφαση των δικαστών 
η πρόεδρος ανέφερε πως για το αδίκημα 
του βιασμού δεν υπάρχουν ιατροδικαστι-
κές εκθέσεις παρά μόνο ο λόγος του ενός 
απέναντι στον άλλο. «Έχουμε έναν κατηγο-

ρούμενο που από την πρώτη στιγμή σχεδόν 
λέει τα ίδια πράγματα και την παθούσα που 
μπερδεύεται ως προς το χρόνο ή τον τόπο. 
Πιστεύουμε ότι κανείς δεν λέει την πλήρη 
αλήθεια… κάθε αμφιβολία είναι υπέρ του 
κατηγορούμενου στο δίκαιο μας και όταν 
γίνεται μια δίκη ο κατηγορούμενος είναι 
στη «γωνία». Πρέπει αν το διαφυλάττουμε 
αυτό, πρέπει να είμαστε απολύτως βέβαιοι 
για να καταδικάσουμε έναν άνθρωπο» είπε 
η πρόεδρος. Το δικαστήριο δεν αναγνώρισε 
ελαφρυντικό ούτε στο δεύτερο βαθμό εξη-
γώντας πως «πρόκειται για μακροχρόνια 
περίπτωση γενετήσιων πράξεων με ανήλι-
κο. Ο κατηγορούμενος δεν μετάνιωσε. Έλεγε 
ότι μετάνιωσε αλλά μετά έβαζε ένα αλλά… 
δηλαδή δικαιολόγησε τον εαυτό του». Ο ει-
σαγγελέας κατά τη διάρκεια της αγόρευσής 
του, φάνηκε βέβαιος πως ο κατηγορούμενος 
όντως τέλεσε τις πράξεις που του αποδίδο-
νται. Στη συνέχεια διερωτήθηκε κατά πόσο 
ένα παιδί 13 μόλις χρόνων μπορεί να θεω-
ρηθεί ικανό για να αυτοδιαθέσει ερωτικά 
τον εαυτό του ή αν θα πρέπει το δικαστήριο 
να κρατήσει επιφυλάξεις επί αυτού. Στη συ-

νέχεια επικαλέστηκε τα όσα είπε ο κατηγο-
ρούμενος στην απολογία του, ότι δηλαδή 
«έκανα λάθος και έπρεπε να περιμένω και 
να το ήθελε». «Εδώ ισχύει το ρητό «γλώσσα 
λανθάνουσα την αλήθεια λέει». Μέσα στο 
δικό του μυαλό ίσως να πίστευε ότι ο,τι και 
να γίνει θα καλυφθεί με το γάμο» ανέφερε ο 
εισαγγελέας στην αγόρευσης και πρόσθεσε : 
«Μου δίνει την εντύπωση ότι έμμεσα επιβε-
βαιώνεται ο βιασμός. Χρησιμοποίησε εξανα-
γκαστικά μέσα -υπήρχε διαφορά εμπειρίας 
16 ετών- και θεωρούσε πως οι πράξεις αυτές 
δεν ήταν εξαναγκαστικές. Ερωτική αυτοδι-
άθεση δεν είναι δυνατόν να υπάρχει γιατί 
πρέπει να προστατέψουμε το ίδιο το άτομο. 
Υπήρξαν κουβέντες του κατηγορούμενου που 
στο ανήλικο μυαλό λειτούργησαν για να την 
εξαναγκάσουν στις πράξεις αυτές». Παράλ-
ληλα, ο εισαγγελικός λειτουργός επεσήμανε 
πως ο κατηγορούμενος διευκόλυνε τη διαδι-
κασία με τη συμπεριφορά του και την ομολο-
γία του. «Θεωρώ ότι έχει κάνει πολύ μεγάλο 
λάθος και έχει διαπράξει τις πράξεις αυτές, 
αλλά δεν είναι ένα τέρας» τόνισε. Αυτούσια 
αναδημοσίευση από το edolio5.blogspot.gr

Ένοχος για το αδίκημα της κατάχρησης ανηλίκου και αθώος για το βιασμό! Η καταγγελία της 13χρονης Αμαλίας για τον 
καθηγητή ιστιοπλοΐας και η απόφαση που έριξε την αυλαία στο Εφετείο. Τι είπε ο εισαγγελέας και ο πρόεδρος της έδρας.
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Συμπληρώνοντας 50 χρόνια από το φρικτό 
πρωινό της 20ης Ιουλίου 1974, ο Κύπρι-
ος ράπερ Teknik συνεργάζεται μαζί με τον 
Κύπριο τραγουδιστή και στιχουργό Theo 
Lucas, με σκοπό να προάγουν την ελευθερία 
και δικαιοσύνη για το νησί τους. Με Αγγλι-
κό και Ελληνικό στίχο, περνούν ισχυρά μη-
νύματα μέσω ενός διεθνούς ύμνου για ει-
ρήνη, “No Man’s Land”. Οι συναισθηματικά 
φορτισμένοι στίχοι του Teknik, εκφράζουν 
τον πόνο, την αδικία και απώλεια, συναι-
σθήματα βαθιά ριζωμένα στις οικογένειες 
και των δύο καλλιτεχνών, αφού κατάγονται 
από το, εδώ και 50 χρόνια, κατεχόμενο μέ-
ρος της Κύπρου. Το τραγούδι αυτό ξυπνά τις 
τρομακτικές μνήμες της τούρκικης εισβολής 
στην Κύπρο, τις αθώες ζωές που χάθηκαν 
και τις εκατοντάδες άλλες που αγνοούνται 
μέχρι σήμερα. Οι καλλιτέχνες, δεν ξεχνούν 
ακόμη να ρίξουν φως στην ψυχική και σω-

ματική κακοποίηση που υπέστησαν τα γυ-
ναικόπαιδα και ο άμαχος πληθυσμός. Με το 
στίχο «Στην πόλη φάντασμα ακούς ακόμα 
την κραυγή τους» ο Theo Lucas παρουσιάζει 
το στοιχειωμένο κενό της πόλης φάντασμα 
των Βαρωσίων, που παραμένει μέχρι σή-
μερα μια απαγορευμένη ζώνη, γνωστή και 
ως “No Man’s Land῾῾. Η πόλη έχει παγώσει 
στον χρόνο από την τραγική ημέρα της δεύ-
τερης τουρκικής εισβολής στην Κύπρο, τον 
Αύγουστο του 1974, με τα εγκαταλελειμ-
μένα κτίρια και τα σκουριασμένα αυτοκί-
νητα να υπενθυμίζουν τις ανοικτές πληγές 
του πολέμου και τις συνεχείς παραβιάσεις 
των ανθρωπίνων δικαιωμάτων στο νησί. Οι 
μνήμες παραμένουν ζωντανές, αφού κοντά 
στις 200.000 Κύπριοι δεν μπορούν να επι-
στρέψουν στα σπίτια τους, εκατοντάδες 
εξ ακολουθούν να αγνοούνται και το ένα 
τρίτο του νησιού υπό στρατιωτική κατοχή, 

με την Λευκωσία να παραμένει η μόνη δι-
αιρεμένη πρωτεύουσα στον κόσμο. Με την 
αλήθεια και τη δίψα για δικαιοσύνη ως κι-
νητήριες δυνάμεις, ο Theo Lucas και Teknik 
ρίχνουν φως στα βάσανα που βίωσαν και 
συνεχίζουν να βιώνουν οι οικογένειές τους, 
περνώντας μηνύματα ειρήνης και επανέ-
νωσης του νησιού. Ακολουθήστε τον Theo 
Lucas:Facebook:https://www.facebook.
com/theolucasofficial/ Instagram: https://
www.instagram.com/theolucasofficial/ 
Youtube:https://www.youtube.com/@
theolucasofficial/ Ακολουθήστε τον Teknik: 
Facebook:https://www.facebook.com/
teknikmusic.ent/ Instagram: https://www.
instagram.com/teknik1_/ Youtube: https://
www.youtube.com/@teknikmusic1

Κραυγές από την Πόλη Φάντασμα ακούγονται στο τραγούδι 
«No Man’s Land» από τους καλλιτέχνες Teknik και Theo Lucas

Άργησαν αλλά κατάφεραν το αναμενόμενο 
προς όφελος φυσικά των ζάμπλουτων καζι-
ναρχών του Λουτρακίου Λιουκ και Μπράιαν 
Κόμερ.  Επτά και πλέον μήνες μετά τη συζή-
τηση στο Πολυμελές Πρωτοδικείο Κορίνθου 
της αίτησης επικύρωσης της συμφωνίας, το 
δικαστήριο δημοσίευσε την προηγούμενη 
Παρασκευή 12 Ιουλίου την έγκριση της αίτη-
σης επικύρωσης συμφωνίας εξυγίανσης του 
καζίνο Λουτρακίου που κατέθεσε η νέα ιδι-
οκτησία του, συμφερόντων του ιρλανδικού 
ομίλου Comer Group που αποτελεί κυριο-
λεκτικά ένα τεράστιο οικονομικό σκάνδαλο.
Βάσει της απόφασης και της ρύθμισης, σύμ-
φωνα με αποκλειστικές πληροφορίες του 
edolio5, το Καζίνο Λουτρακίου θα πληρώσει 
τα χρέη προς το δημόσιο εις τους αιώνες 
των αιώνων! Τα 60 εκατομμύρια ευρώ, θα 
δοθούν σε 240 μηνιαίες δόσεις, δηλαδή σε 
20 χρόνια έτσι το μηνιαίο ύψος των δόσεων 
σε περίπου 250.000 ευρώ/μήνα. Φυσικά οι 
τόκοι θα παγώσουν και επισημαίνεται ότι 
βάσει της συμφωνίας εξυγίανσης, διαγρά-
φηκαν περίπου 16 εκατομμύρια ευρώ που 
αφορούσαν σε προσαυξήσεις. Παράλληλα, 
το ποσό των 24 εκατομμυρίων που απομέ-
νει, θα δοθεί σε 180 μηνιαίες δόσεις, δια-
μορφώνοντας έτσι το μηνιαίο ύψος των 

δόσεων σε περίπου 133.000 ευρώ/μήνα 
αφού τελειώσει όμως η προηγούμενη εξο-
φλητική εικοσαετία Η εξόφληση δηλαδή σε 
15 χρόνια + 20 = 35 χρόνια. Τα υπόλοιπα 
χρέη που φτάνουν τα 230 εκατ. ευρώ θα 
τα εξετάσει άλλο δικαστήριο στο μέλλον! 
Η κάλυψη που πλέον παρέχει η κυβέρνη-
ση στο υπερ χρεωμένο καζίνο Λουτρακίου 
που σε άλλη χώρα που θα υπήρχαν νόμοι 
θα είχαν αφαιρέσει την άδεια λειτουργίας, 
του είναι υπερβολικά προκλητική. Τα χρέη 
του καζίνο Λουτρακίου γιγαντώνονται εδώ 
και 10-12 χρόνια, έχουν φτάσει σήμερα 
πάνω από 230 εκατ. ευρώ, μολονότι είχαν 
«κουρευτεί» γενναία στο πρόσφατο πα-
ρελθόν, αλλά… «αυγάτισαν» ξανά, προς 
Δημόσιο-Εφορία, ΕΦΚΑ, εργαζόμενους 
και ποιος ξέρει ποιους άλλους, χωρίς κα-
νείς να παρεμβαίνει. Λειτουργεί ανενό-
χλητο, σαν να μην συμβαίνει τίποτα τόσα 
χρόνια. Να θυμίσουμε ότι μετά από μα-
κρά περίοδο διαπραγματεύσεων και αφού 
χρειάστηκε να ξεπεραστούν εμπόδια, το 
Club Hotel Loutraki πέρασε τελικά στην ιρ-
λανδικό όμιλο Comer Group. Οι Ιρλανδοί 
δισεκατομμυριούχοι Λιουκ και Μπράιαν 
Κόμερ του ομίλου Comer αγόρασαν από 
τον ισραηλινό όμιλο Zilkha, ποσοστό 85% 

που κατείχε στην εταιρεία, στην ομπρέλα 
της οποίας βρίσκονται το ξενοδοχείο και 
το καζίνο του Λουτρακίου. Έως ότου κατα-
λήξει το deal, οι Ιρλανδοί επενδυτές είχαν 
επισκεφθεί πολλές φορές το Λουτράκι για 
να συζητήσουν με τους Ισραηλινούς Μοσέ 
Μπουμπλίλ και Γιγκάλ Ζίλκα, τους όρους 
για την εξαγορά του ποσοστού που κατέ-
χουν στο Club Hotel Loutraki, γνωρίζοντας 
όλα τα χρέη που παρέλαβαν και συνεπώς 
δεν έχουν καμία δικαιολογία «πως δεν 
ήξεραν». Όσον αφορά την Comer Group 
Limited, να σημειωθεί, ότι δραστηριοποι-
είται από το 2003, με επιχειρήσεις οικοδο-
μών και σήμερα οι ιδιοκτήτες της φιγου-
ράρουν στην λίστα με τους πλουσιότερους 
στο Ηνωμένο Βασίλειο. Από την πλευρά 
του, το Καζίνο Λουτρακίου ανήκει στην 
κοινοπραξία «Τουριστική Λουτρακίου ΑΕ 
Ο.Τ.Α. – Λουτράκι Α.Ε. – Κλαμπ Οτέλ Λου-
τράκι Καζίνο Τουριστικές και Ξενοδοχεια-
κές Επιχειρήσεις» στην οποία συμμετέχει 
με 84% η Club Hotel Loutraki και ο δήμος 
Λουτρακίου με 16%. Αυτούσια αναδημοσί-
ευση από το edolio5.blogspot.gr

Τεράστιο σκάνδαλο η δικαστική απόφαση που ρυθμίζει τα χρεή για το Καζίνο Λουτρακίου! Διέγραψαν 16 εκατ. ευρώ τόκων και 
προσαυξήσεων ενώ τα 36 εκατ. ευρώ θα εξοφληθούν σε 35 χρόνια. Για τα υπόλοιπα χρέη θα 
γίνει άλλο δικαστήριο ενώ μέχρι τότε οι δισεκατομμυριούχοι Ιρλανδοί ιδιοκτήτες θα θησαυρίζουν.
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Πολύ κουβέντα για τους περιβόητους κου-
κουλοφόρους μάρτυρες και τα 30 εκατ. ευρώ 
που εισέπραξαν μαζί με τους δικηγόρους που 
τους εκπροσωπούσαν από τις ΗΠΑ για την 
υπόθεση Novartis. Σήμερα σας παρουσιάζου-
με ένα ρεπορτάζ για το τι πρόκειται να γίνει, 
τι έχει γίνει αλλά κυρίως για τον τρόπο που η 
ΑΑΔΕ θα φροντίσει να μάθει τι έγινε το χρήμα 
που εισέπραξαν που υπολογίζεται σε 30-40 
εκατ. δολάρια αποζημίωση σε τουλάχιστον 
τέσσερα πρόσωπα που συνεργάστηκαν με τις 
αμερικανικές αρχές. Σύμφωνα με πληροφορί-
ες ο φαρμακευτικός όμιλος Novartis έδωσε με 
εξωδικαστικό συμβιβασμό στο Αμερικανικό 
δημόσιο περί τα 340 εκατ. ευρώ. Ο λόγος που 
γίνεται κυρίως από πολιτικά πρόσωπα για 
προσφυγή στην δικαιοσύνη για να μάθουν 
ποιοι είναι οι κουκουλοφόροι δεν έχει καμία 
νομική υπόσταση.  Γι’ αυτό έχει ήδη αποφαν-
θεί η ελληνική Δικαιοσύνη με απαλλακτικό 
βούλευμα του δικαστικού συμβουλίου του 
Ανώτατου Ειδικού Δικαστηρίου. Συγκεκριμέ-
να, σύμφωνα με το βούλευμα 25/2022 του 
Δικαστικού Συμβουλίου του Ανώτατου Ειδι-
κού Δικαστηρίου που έχει στη διάθεσή του το 
edolio5 η αιτίαση του πρώην πρωθυπουργού 
Αντώνη Σαμαρά ότι «ο χαρακτηρισμός τους 
ως “προστατευομένων” ήταν εκτός νόμου εξ 
υπαρχής», έχει ήδη απορριφθεί εδώ και περί-
που δύο χρόνια. Προφανώς, η απόφαση δεν 
μπορεί νομικά να ανατραπεί. Συγκεκριμένα, 
το βούλευμα 25/2022 αναφέρει σχετικά: «Η 
αιτίαση ότι παρανόμως χαρακτηρίσθηκαν ως 
μάρτυρες δημοσίου συμφέροντος διότι προσ-
δοκούν ίδιο όφελος από τις καταθέσεις τους 
στις δικαστικές αρχές των ΗΠΑ είναι απορρι-
πτέα. Τούτο διότι η ύπαρξη τυχόν ιδίου οικονο-
μικού οφέλους κατά το νομικό καθεστώς των 
ΗΠΑ δεν απαγορεύει τον ως άνω χαρακτηρι-
σμό τους από την εισαγγελία διαφθοράς στην 
Ελλάδα, εφόσον το όφελος αυτών -χρηματικό 
ποσό, που έλαβαν ή πρόκειται να λάβουν από 
τις αρχές των ΗΠΑ, δεν έχει ως προϋπόθεση 
την κατάθεσή τους στην Ελλάδα, δηλαδή οι 
καταθέσεις στις ΗΠΑ και στην Ελλάδα δεν 
συνδέονται αιτιωδώς και συνακόλουθα η κα-

τάθεσή τους στις ΗΠΑ δεν τους καθιστά ανε-
πιτήδειους μάρτυρες στην Ελλάδα». Σύμφω-
να με πληροφορίες του edolio5, τουλάχιστον 
έξι πρόσωπα τα οποία συνεργάστηκαν με τις 
αμερικανικές αρχές κατέθεσαν αίτηση για την 
καταβολή αποζημίωσης. Από αυτούς οι αμε-
ρικανικές αρχές απέρριψαν έπειτα από εν-
δελεχή αξιολόγηση τους δύο. Μεταξύ αυτών 
και ο καθηγητής Νίκος Μανιαδάκης, ο οποίος 
φέρεται να είχε δώσει αρκετές πληροφορί-
ες για το «Harvard project». Σύμφωνα με τις 
ίδιες πηγές, οι Αμερικανοί έκριναν ότι ο Μα-
νιαδάκης ήταν «αναξιόπιστος» λόγω της στά-
σης που τήρησε στη χώρα μας. Συνεπώς, είναι 
αλήθεια αυτό που είπε ο ίδιος πριν λίγες μέ-
ρες ότι δεν συνεργάστηκε με τις Αμερικανικές 
αρχές. Αυτό που δεν είπε όμως είναι ότι ζήτη-
σε να συνεργαστεί αλλά τον απέρριψαν. Σύμ-
φωνα με τις ίδιες πληροφορίες, οι μάρτυρες 
δημόσιου συμφέροντος κατέθεσαν αίτηση 
για αποζημίωση ενώπιον της ειδικής επιτρο-
πής του αμερικανικού υπουργείου Δικαιοσύ-
νης. Επρόκειτο για τουλάχιστον έξι πρόσωπα 
τα οποία συνεργάστηκαν με τις αμερικανικές 
αρχές, αφού πρώτα οι Αμερικανοί ήλεγξαν 
την αξιοπιστία τους και τα στοιχεία που προ-
σκόμισαν. Η αμερικανική νομοθεσία για τους 
προστατευόμενους μάρτυρες ορίζει ρητά ότι 
τα αιτήματα των μαρτύρων δημόσιου συμ-
φέροντος για την καταβολή αποζημίωσης 
κατατίθενται αφού έχει ολοκληρωθεί η έρευ-
να των αρχών, έχουν επιβληθεί τα πρόστιμα 
στους παραβάτες και οι τελευταίοι τα έχουν 
καταβάλει στο αμερικανικό Δημόσιο. Στην 
προκειμένη περίπτωση τα αιτήματα για την 
απονομή «βραβείου» (award), όπως αποκα-
λείται, έγιναν αφού η Novartis κατέβαλε το 
πρόστιμο των 340 εκατ. δολαρίων στο αμερι-
κανικό δημόσιο. Στη συνέχεια η επιτροπή αξι-
ολόγησε κάθε αίτημα ξεχωριστά. Επειτα από 
σχεδόν τρία χρόνια αξιολόγησης οι Αμερικα-
νοί απέρριψαν τις δύο από τις έξι αιτήσεις. 
Μια από τις απορριφθείσες αιτήσεις ήταν 
του καθηγητή Δημόσιας Υγείας Ν. Μανιαδά-
κη. Οι λόγοι της απόρριψης είχαν να κάνουν 
με τον «διπλό» του ρόλο στην Ελλάδα που 
είχε αποτέλεσμα να κριθεί από τους Αμερι-
κανούς «αναξιόπιστος». Ο Μανιαδάκης ήταν 
προστατευόμενος μάρτυρας στην Ελλάδα με 
την κωδική ονομασία «Γιάννης Αναστασίου», 
καθώς και στις ΗΠΑ. Στη συνέχεια κατέστη 
κατηγορούμενος από την Εισαγγελία Διαφθο-

ράς (απαλλάχθηκε με βούλευμα το 2022). Οι 
τέσσερις μάρτυρες δημόσιου συμφέροντος 
που κρίθηκαν ως αξιόπιστοι αποζημιώθηκαν 
από το αμερικανικό δημόσιο. Το ποσό κυμαί-
νεται από 30 έως 40 εκατ. δολάρια σύμφωνα 
με πληροφορίες του edolio5. Σε ό,τι αφορά το 
επιχείρημα πως  οι προστατευόμενοι μάρτυ-
ρες κατέθεσαν παράνομα στην Ελλάδα επειδή 
προσδοκούσαν οικονομικό όφελος εξαιτίας 
των καταθέσεών τους στις ΗΠΑ, στη σελίδα 
262 του υπ’ αριθμόν 25/2022 βουλεύματος 
σημειώνεται: «Η αιτίαση ότι παρανόμως χα-
ρακτηρίσθηκαν ως μάρτυρες δημοσίου συμ-
φέροντος διότι προσδοκούν ίδιο όφελος από 
τις καταθέσεις τους στις δικαστικές αρχές των 
ΗΠΑ είναι απορριπτέα. Τούτο διότι η ύπαρξη 
τυχόν ιδίου οικονομικού οφέλους κατά το νομι-
κό καθεστώς των ΗΠΑ δεν απαγορεύει τον ως 
άνω χαρακτηρισμό τους από την εισαγγελία δι-
αφθοράς στην Ελλάδα, εφόσον το όφελος αυ-
τών – χρηματικό ποσό, που έλαβαν ή πρόκειται 
να λάβουν από τις αρχές των ΗΠΑ, δεν έχει ως 
προϋπόθεση την κατάθεσή τους στην Ελλάδα, 
δηλαδή οι καταθέσεις στις ΗΠΑ και στην Ελλά-
δα δεν συνδέονται αιτιωδώς και συνακόλουθα 
η κατάθεσή τους στις ΗΠΑ δεν τους καθιστά 
ανεπιτήδειους μάρτυρες στην Ελλάδα». Είναι 
γνωστό πέρα πάσις αμφιβολίας ότι ένας κοινός 
μάρτυρας Ελλάδας και ΗΠΑ ήταν ο Φιλίστωρ 
Δεστεμπασίδης. Σήμερα ο ίδιος βρίσκεται στις 
Ελληνικές φυλακές με την κατηγορία της απά-
της σε βαθμό κακουργήματος! Ο πρώην υπεύ-
θυνος Επικοινωνίας της Novartis συνελήφθη 
με την κατηγορία σύστασης και λειτουργίας 
εγκληματικής οργάνωσης, ταυτόχρονα με τη 
διάπραξη απατών με τραπεζικά προϊόντα. Το 
ψευδώνυμο του ως προστατευόμενος μάρ-
τυρας ήταν «Μάξιμος Σαράφης». Όπως έγινε 
γνωστό ο ίδιος μαζί με άλλους συλληφθέντες 
είχαν φτιάξει επιχείρηση, που προσέγγιζε επι-
χειρηματίες και τους εξαπατούσε, υποσχόμενη 
φθηνά δάνεια και ρυθμίσεις. Ένας κοινός μάρ-
τυρας πέρα πάσις αμφιβολίας ήταν το στέλε-
χος της Novartis με το ψευδώνυμο «Κατερίνα 
Κελέση».  Άς έρθουμε όμως στο τώρα που δεν 
αφορά την αποκάλυψη των 4 μαρτύρων αφού 
οι 2 είναι ήδη γνωστοί και οι πληροφορίες δί-
νουν ήδη και τα ονόματα των άλλων δύο - εί-
ναι στην διάθεση του edolio5 - αλλά τον τρόπο 
που πήραν τα χρήματα και τι τα έκαναν.  Να 
ξεκαθαρίσουμε ότι το δικαίωμα ελέγχου των 
Ελληνικών αρχών αφορά μόνο Έλληνες πολίτες 

Οι 4 «κουκουλοφόροι» της Novartis, οι βαλίτσες που πήραν για να καταθέσουν και τα 2 βαθιά λαρρύγια που «κόπηκαν» 
από το πρόγραμμα λόγο αναξιοπιστίας ! Το αμετάκλητο βούλευμα που απαγορεύει την δημοσιοποίηση των ονομάτων τους, 
οι 2 κοινοί μάρτυρες σε Ελλάδα και ΗΠΑ και το τέχνασμα της ΑΑΔΕ για να βρει τι έγιναν τα 30 εκατ. ευρώ που δόθηκαν.
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και όχι άλλους εμπλεκομένους στην υπόθεση 
αυτή.  Τα ερωτήματα που πρέπει να απαντη-
θούν είναι εάν τα χρήματα δόθηκαν σε έναν 
και αυτός τα μοίρασε ύστερα από ιδιωτικά 
συμφωνητικά που είχε συμπράξει μαζί τους ή 
εξ αρχής δόθκαν κατά μόνας πάλι με ιδιωτικά 
συμφωνητικά που είχαν γίνει! Εδώ τώρα μπαί-
νει ο ρόλος της ΑΑΔΕ για το πως αυτά επεν-
δύθηκαν στην Ελλάδα ή έχουν κατατεθεί σε 

Ελληνικό τραπεζικό ίδρυμα στην χώρα μας ή 
στο εξωτερικό.  Επειδή οι μάρτυρες παραμέ-
νουν ακόμη προστατευόμενοι σύμφωνα με 
πληροφορίες του edolio5 όλα θα ξεκινήσουν 
ως προς τον έλεγχο από τον δικηγόρο Παύλο 
Σαράκη που ομολόγησε ο ίδιος ότι πήρε τερά-
στια αμοιβή σύμφωνα με τον νόμο των ΗΠΑ. 
Τις απαντήσεις που προαναφέραμε προφα-
νώς θα τις δόσει ο ίδιος στις αρχές. Αν όμως 

επικαλεστεί το απόρρητο του ονόματος για 
κάποιον που είχε πάρει χρήματα είναι βέβαιο 
ότι η ΑΑΔΕ δεν δεσμέυεται από καμία τέτοια 
επίκληση και θα ζητήσει με το φορολογικό 
δίκαιο να μάθει την διαδρομή των χρημά-
των αυτών και τα πρόσωπα στα οποία κατέ-
ληξαν. Η πορεία για όλα αυτά μόλις αρχίζει. 
Αυτούσια αναδημοσίευση από το edolio5.
blogspot.gr

Τι συζητήθηκε στην Ιερά Σύναξη στις Καρυές 
- Πώς σχολιάζεται η διαρροή του εγγράφου 
στη μοναστική Πολιτεία - Οι ασφυκτικές προ-
θεσμίες και το σενάριο που μετατίθεται για 
τον Σεπτέμβριο. Το «μπαλάκι» στην αστυνο-
μία επέστρεψε η Ιερά Κοινότητα του Αγίου 
Όρους για το ενδεχόμενο σενάριο επέμβα-
σης μεγάλου αριθμού αστυνομικών με βαριά 
οχήματα στο Περιβόλι της Παναγιάς, προκει-
μένου να εκτελεστεί δικαστική απόφαση και 
να απομακρυνθούν οι ζηλωτές της Μονής 
Εσφιγμένου από το αντιπροσωπείο αλλά και 
το κεντρικό κτήριο του μοναστηριού. Στη χθε-
σινή Σύναξη συζητήθηκε το αίτημα της ΕΛ.ΑΣ. 
όπως αυτό περιγράφεται στο έγγραφο που 
διέρρευσε και με το οποίο ουσιαστικά προ-
αναγγέλλεται ο σχεδιασμός της επέμβασης. 
Μεταξύ άλλων χαρακτηρίστηκε «αόριστο» το 
αίτημα της αστυνομίας και αποφασίστηκε να 
ζητηθεί η συγκεκριμενοποίησή του προκειμέ-
νου να τεθεί υπόψη της Ιεράς Επιστασίας. Η 
υπόθεση της ενεργοποίησης των δικαστικών 
αποφάσεων για την αποβολή των ζηλωτών 
της Εσφιγμένου από τα δύο κτίρια στο Άγιον 
Όρος επανήλθε πριν λίγες ημέρες. Οι ζηλωτές 
έχουν χαρακτηριστεί σχισματικοί από το 2002, 
όταν αποφασίστηκε η απέλασή τους από 
την Πολιτεία του Άθω και έκτοτε η απόφαση 
αποβολής τους εκκρεμεί. Η νέα αδελφότητα 
της Εσφιγμένου, που ιδρύθηκε το 2005 προ-
χώρησε στη λήψη δικαστικών αποφάσεων 
προκειμένου να εκκενωθούν τα δύο κτήρια. 
Στην υλοποίηση μίας εκ των αποφάσεων αυ-
τές είχαν καταγραφεί τα θλιβερά επεισόδια 
του 2013 όταν ζηλωτές αντέδρασαν πετώντας 
βόμβες μολότωφ σε δικαστικό επιμελητή και 
συνεργείο που παραβίασε την είσοδο του 
παλιού αντιπροσωπείου (κονάκι) της Εσφιγ-
μένου χρησιμοποιώντας σκαπτικό μηχάνημα. 
Μάλιστα τα επεισόδια εκείνα οδήγησαν στην 
καταδίκη των μοναχών σε πολυετείς καθείρ-
ξεις, ενώ μεταξύ των καταδικασθέντων είναι 
και ο ηγούμενος των ζηλωτών Μεθόδιος. Σύμ-
φωνα με το ρεπορτάζ του Κώστα Καντούρη, 
στη voria.gr Αυτή τη φορά η νέα αδελφότη-

τα της Μονής Εσφιγμένου προχώρησε στην 
εκτέλεση δύο αποφάσεων για απόδοση των 
κινητών και των ακινήτων του μοναστηριού 
στα μέλη της, που υλοποιείται με την ανα-
γκαστική αποβολή των ζηλωτών από τα δύο 
κτήρια. Και οι δύο αυτές αποφάσεις, του Πο-
λυμελούς Πρωτοδικείου Πολυγύρου το 2018 
για τα ακίνητα και για τα κινητά του Εφετείου 
Θεσσαλονίκης το 2020, ζητήθηκε από τους 
ζηλωτές να αναιρεθούν, όμως απορρίφτη-
καν οι αιτήσεις αναίρεσης και έχουν καταστεί 
αμετάκλητες με απόφαση του Αρείου Πάγου 
τον Ιούνιο 2023. «Πλέον δεν υπάρχει καμία 
εκκρεμότητα έχουν ληφθεί όλες οι αποφά-
σεις των δικαστηρίων για να εκκενωθεί το μο-
ναστήρι και το παλιό κονάκι», έλεγαν κύκλοι 
της νέας αδελφότητας στη Voria.gr σημειώνο-
ντας ότι πέρσι δεν προχώρησαν τις διαδικασί-
ες επειδή η χώρα ήταν σε περίοδο εκλογών. 
Την εκτέλεση των αποφάσεων τώρα ανέλαβε 
δικαστικός επιμελητής και σε αυτές αναφέρε-
ται το έγγραφο της Αστυνομικής Διεύθυνσης 
Αγίου Όρους με το οποίο ζητείται συνδρομή 
«προκειμένου η υπηρεσία μας ανταποκριθεί 
άμεσα και με επιχειρησιακή ακρίβεια σε αίτη-
μα που υπέβαλλε δικαστικός επιμελητής για 
την εκτέλεση εξώσεων σε χώρους της Αγιορεί-
τικης πολιτείας», όπως ακριβώς αναφέρεται 
στο έγγραφο. «Δεν θέλουμε επεισόδια» Κατά 
τη διάρκεια της χθεσινής Σύναξης της Ιεράς 
Κοινότητας πολλοί εκ των αντιπροσώπων των 
είκοσι μοναστηριών του Αγίου Όρους εξέ-
φρασαν την ανησυχία και τον προβληματισμό 
τους. «Δεν θέλουμε να γίνει κάτι και να προ-
κληθούν επεισόδια», σημείωσαν. Το Άγιον 
Όρος είχε τραυματιστεί από τις εικόνες που 
έκαναν τον γύρο του κόσμου όταν ζηλωτής 
μοναχός εκτόξευε από το παράθυρο του αντι-
προσωπείου στις Καρυές βόμβα μολότωφ, 
αλλά και τα θλιβερά επεισόδια του Δεκεμβρί-
ου του 2006 με τις εικόνες των αιμόφυρτων 
μοναχών παλιάς και νέας αδελφότητας να 
μεταφέρονται στο νοσοκομείο ύστερα από 
άγρια συμπλοκή. Έγκυρες πληροφορίες της 
Voria.gr ανέφεραν πως στη χθεσινή Σύναξη 

αποφασίστηκε να ζητηθεί από την Αστυνομι-
κή Διεύθυνση Αγίου Όρους να συγκεκριμενο-
ποιήσει το αίτημά της σχετικά με τη διαθεσι-
μότητα μοναστηριών να φιλοξενήσουν επί 
μακρόν μεγάλο αριθμό αστυνομικών, όπως 
και να συγκεκριμενοποιηθεί τι ακριβώς εννο-
εί η αστυνομία για τη χρήση των δρόμων και 
τη διέλευση μεγάλων οχημάτων. Θα ζητηθεί 
από την αστυνομία να επαναδιατυπωθεί το 
ακριβές αίτημα στην Ιερά Επιστασία και εφό-
σον συζητηθεί εκεί, ενδεχομένως να παρα-
πεμφθεί στη συνέχεια πάλι στην Ιερά Κοινό-
τητα. Στο μεταξύ οι προθεσμίες, τουλάχιστον 
για την περίοδο αυτή είναι ιδιαίτερα στενές. 
Οι αναγκαστικές εκτελέσεις απαγορεύονται 
για το διάστημα 1η έως 31η Αυγούστου, όπως 
προβλέπεται από τον Κώδικα Πολιτικής Δικο-
νομίας (άρθρο 140Α σε συνδυασμό με το άρ-
θρο 943), επομένως οποιαδήποτε κίνηση του 
δικαστικού επιμελητή για εκκένωση κτηρίων 
μπορεί να γίνει μέχρι την προσεχή Τετάρτη 31 
Ιουλίου. Άλλως θα επαναληφθεί η διαδικασία 
από τον Σεπτέμβριο. Θεωρείται βέβαιο πως 
για να υλοποιηθεί σχεδιασμός τέτοιου μεγέ-
θους από την αστυνομία και εφόσον πάρει το 
πράσινο φως από τη φυσική ηγεσία δεν αρ-
κούν λίγες ημέρες. Πηγές μάλιστα έλεγαν πως 
το έγγραφο των διωκτικών αρχών ουσιαστικά 
ήταν διερευνητικό, χωρίς να έχουν προχωρή-
σει τα επιτελεία σε κατάρτιση σχεδίου που να 
συνδέεται με ενδεχόμενη επέμβαση. Οι ίδιες 
πηγές έλεγαν ότι δεν υπήρχε σχετική ενημέ-
ρωση ούτε στις εισαγγελικές αρχές. Από την 
άλλη και στο Άγιον Όρος αρκετοί διαφωνούν 
με την εικόνα μεγάλου αριθμού αστυνομικών 
στους χώρους του ειδικά την περίοδο αυτή 
που κατακλύζεται η Μοναστική Πολιτεία από 
προσκυνητές, κυρίως από το εξωτερικό. 

Άγιον Όρος: Στοιχεία για το σχέδιο επέμβασης ζητάει από την αστυνομία η Ιερά Κοινότητα
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Το κατάστημα σφραγίστηκε λόγω αυθαίρε-
της κατάληψης αιγιαλού – Στο MyCoast είχαν 
γίνει περίπου 350 καταγγελίες για παραλίες 
στη Μεσσηνία μέχρι τις αρχές Ιουλίου.  Στο 
σφράγισμα γνωστού καταστήματος εστίασης 
στην παραλία της Καλαμάτας προχώρησε η 
Κτηματική Υπηρεσία, μετά από καταγγελίες 
για υπερβάσεις στην πλατφόρμα του mycoast 
και βάσει του άρθρου 18 του νόμου 5092 του 
2024. Παράλληλα, στο κατάστημα επιβλήθη-
κε χρηματικό πρόστιμο 50.000 ευρώ. Όπως 
αναφέρει το tharrosnews.gr, το σφράγισμα 

έγινε χθες (Δευτέρα 22.7.2024) νωρίς το πρωί, 
όταν στελέχη της κτηματικής δήλωσαν τη 
σφράγιση του καταστήματος και έκλεισαν τον 
χώρο με κόκκινες κορδέλες. Επίσης, τοποθέ-
τησαν πινακίδες ότι απαγορεύεται η είσοδος, 
με τον λόγο για τον οποίο απαγορεύεται. Εί-
ναι το πρώτο κατάστημα εστίασης στην παρα-
λία της Καλαμάτας που μπαίνει λουκέτο επ’ 
αόριστον «λόγω αυθαίρετης κατάληψης αι-
γιαλού», μέχρις ότου αρθούν οι παρανομίες 
και οι υπερβάσεις. Σύμφωνα με τον νέο νόμο, 
ατά της διαταγής σφράγισης και διακοπής 
λειτουργίας επιτρέπεται η άσκηση αίτησης 
ακυρώσεως στο κατά τόπον αρμόδιο Διοικη-
τικό Εφετείο. Η αίτηση ακυρώσεως ασκείται 
εντός πέντε ημερών από την κοινοποίηση ή 
την τοιχοκόλληση και η συζήτησή της προσ-
διορίζεται σε δικάσιμο που δεν απέχει περισ-
σότερο από επτά ημέρες από την κατάθεσή 
της. Περίπου 350 καταγγελίες για παραλίες 

στη Μεσσηνία Κλείσιμο Το σφράγισμα του 
καταστήματος έχει προκαλέσει αναστάτωση 
σε επιχειρηματίες παραλιακών καταστημά-
των, που είχαν ζητήσει από την ψήφιση του 
νέου νόμου να υπάρξει χρόνος προσαρμογής 
και να καθυστερήσει η έναρξη ισχύος του μέ-
τρου, κάτι που δεν έγινε αποδεκτό. Μέχρι τις 
αρχές Ιουλίου στην ηλεκτρονική πλατφόρμα 
MyCoast είχαν γίνει περίπου 350 καταγγελίες 
για παραλίες στη Μεσσηνία και βρίσκονταν 
στα χέρια της Κτηματικής Υπηρεσίας του Δη-
μοσίου. Από αυτές οι περισσότερες αφορού-
σαν στην Καλαμάτα και τη Στούπα στη Μάνη. 
Στις αρχές Ιουλίου η Κτηματική Υπηρεσία στη 
Μεσσηνία ανέφερε ότι όλο αυτό το διάστημα 
πραγματοποιούσε ελέγχους και έκανε συστά-
σεις και ενημέρωση των επιχειρηματιών για 
τα νέα δεδομένα, ενώ είχαν προαναγγείλει 
βεβαίωση παραβάσεων.

Καλαμάτα: «Λουκέτο» και πρόστιμο 50.000 ευρώ σε παραλιακό κατάστημα μετά από καταγγελίες στο MyCoast

Έπειτα από δύο σούπερ σεζόν με τη φανέλα 
της ΑΕΚ ο Νίκλας Ελίασον επιβραβεύτηκε με 
νέο συμβόλαιο, επεκτείνοντας το για ακόμα 
ένα χρόνο ως το καλοκαίρι του 2028.
Όπως είχαν αποκαλύψει στη Σουηδία, η συ-
γκεκριμένη εξέλιξη ήταν κάτι που αναμενό-
ταν, με τον Ελίασον να έχει δώσει τα χέρια με 
την ΑΕΚ για την αναπροσαρμογή του συμβο-
λαίου του με αυξημένες αποδοχές πριν ξεκι-
νήσει το βασικό στάδιο της προετοιμασίας 
στην Ολλανδία. Χθες, κατά τη διάρκεια της 
συνέντευξης Τύπου ενόψει της αποψινής 
αναμέτρησης με την Ίντερ ντ’ Εσκάλδες, ο Ελί-
ασον επιβεβαίωσε ότι πρόκειται να επεκτεί-
νει το συμβόλαιο του για ακόμα ένα χρόνο, 
κάτι που ανακοινώθηκε το πρωί της Τετάρτης 

από την ΠΑΕ ΑΕΚ. Παρά το ενδιαφέρον που 
έχει υπάρξει προς το πρόσωπό του το φετινό 
καλοκαίρι, ο Ελίασον είναι πολύ χαρούμενος 
στην ΑΕΚ και αποτελεί βασικότατη μονάδα 
του Ματίας Αλμέιδα στη δεξιά πλευρά, πραγ-
ματοποιώντας πέρυσι την καλύτερη σεζόν της 
καριέρας του με οκτώ γκολ και 12 ασίστ σε 47 
εμφανίσεις. Η ανακοίνωση της ΑΕΚ:
Η ΠΑΕ ΑΕΚ ανακοινώνει την υπογραφή νέου 
συμβολαίου συνεργασίας με τον Νίκλας Ελία-
σον έως το καλοκαίρι του 2028.
Ο Νίκλας Ελίασον ήρθε στην ΑΕΚ το καλοκαίρι 
του 2022 και ήταν βασικό στέλεχος της ομά-
δας που έφτασε στην κατάκτηση του νταμπλ 
τη σεζόν 2022 – 23, ενώ πέρυσι ολοκλήρωσε 
μια ακόμα πιο εντυπωσιακή αγωνιστική περί-

οδο όσον αφορά στην προσωπική του απόδο-
ση. Συνολικά ο ακραίος άσος έχει φορέσει τη 
φανέλα της ομάδας μας σε 77 αγώνες σε όλες 
τις διοργανώσεις, σκοράροντας 8 φορές και 
έχοντας βγάλει 21 ασίστ.

ΑΕΚ: Ανακοινώθηκε το νέο συμβόλαιο του Ελίασον μέχρι το 2028

Θύμα βιασμού από έναν 26χρονο Πακιστανό 
έπεσε ένας 32χρονος κρατούμενος των φυ-

λακών Αγίου Στεφάνου στην Πάτρα το μεση-
μέρι της Τρίτης (23/7). Όπως πληροφορείται 

το protothema.gr, όλα συνέβησαν 
περίπου στις 16.00 τη στιγμή που 
ο φερόμενος ως δράστης βρισκό-
ταν μαζί με τον συγκρατούμενό 
του στα κοινόχρηστα λουτρά της 
Γ΄ πτέρυγας. Τότε ο 26χρονος, 
εκμεταλλευόμενος την απουσία 
έτερων ατόμων στο χώρο, ακινη-
τοποίησε με τη χρήση βίας τον 
συγκρατούμενό του και ακολού-
θως τον ανάγκασε να έρθει σε 

συνουσία μαζί του. Ο 32χρονος κατήγγειλε το 
περιστατικό στους σωφρονιστικούς υπαλλή-
λους οι οποίοι το βράδυ της ίδιας μέρας ενη-
μέρωσαν τηλεφωνικά το Τ.Α. Δυτικής Αχαΐας 
με αποτέλεσμα να σχηματιστεί σε βάρος του 
δράστη δικογραφία για βιασμό.

Φυλακές Αγίου Στεφάνου: Κρατούμενος έπεσε θύμα βιασμού από συγκρατούμενό του



σελ. 19

28/07/2024

Ρεπορτάζ

Μια μεγάλη παιδική χαρά έχει γίνει η αυλή 
πέριξ του Μητσοτάκη με αντικείμενο το παι-
χνίδι που λέγεται Κατεχάκη. Ο έλεγχος της 
ΕΥΠ, είναι το κύριο πιάτο αφού όλοι αντι-
λαμβάνονται ότι από εκεί απορέει η δύνα-
μη για να μαζεύεις φακέλους και ντοσιέ όχι 
μόνο για τους αντιπάλους σου αλλά και για 
τους... φίλους σου! Αυτό που σώζει άλλω-
στε ακόμη τον Γρηγόρη Δημητριάδη και ενώ 
επίσημα δεν τον ξέρει κανείς όλοι τον θέ-
λουν στην παρέα τους. Ο Μυλωνάκης τρώει 
και πίνει κάθε μέρα με στελέχη και διευθυ-
ντές της ΕΥΠ και τους λέει ότι έχει το πάνω 
χέρι. Τα ίδια και ο Σκέρτσος. Αυτός συμπλη-
ρώνει τα τραπεζώματα και με δικαστές! Ο 
ένας βγάζει το μάτι του άλλου και όλοι μαζί 
τα μάτια τους με διάφορα δημοσιεύματα 
που στέλονται έτοιμα σε πρόθυμους δημο-
σιογράφους προκειμένου ο ένας να χτυπή-
σει τον άλλον! Το τι γίνεται αυτές τις ώρες 
σε μυστικές συναντήσεις που συμμετέχουν 
7 μεγαλοστελέχη της ΕΥΠ με κρατικούς αξι-
ωματούχους δεν έχει προηγούμενο. Η νέα 
έλευση του Μυλωνάκη στην αυλή του Μαξί-
μου με θεσμικό πλέον ρόλο άνοιξε τα φτερά 
σε κάποιους στην Κατεχάκη που ήταν παρα-
μελημένοι και βρίσκουν τώρα την ευκαιρία 
για να αποκτήσουν ρόλο. Οι παροικούντες 
στην Ιερουσαλήμ των Ελληνικών μυστικών 
υπηρεσιών γνωρίζουν ότι και ο βουλευτής 
Συρίγος είχε και έχει «άκρες» στο αμαρτω-
λό κτήριο και κάποιες κυρίες τον συναντούν 

αρκετά συχνά και συνομιλούν μαζί του για 
διάφορα θέματα. Τον τελευταίο καιρό και 
ο Μπρατάκος είχε αποκτήσει 4 - 5 επαφές 
αλλά εντελώς εφήμερα αφού δεν κρίθηκε 
ιδιαίτερα έξυπνος για να παραμένει κανείς 
συνομιλητής του. Ας έρθουμε στο σήμερα 
όμως! Ο πόλεμος πέριξ του Μητσοτάκη, με 
τα παθήματα που έλουσαν τον Γρηγόρη Δη-
μητριάδη, έχει γίνει έντονος για το ποιος θα 
ελέγξει την θεσμική παρέμβαση στην ΕΥΠ 
μιλώντας με την διοίκηση. Αυτό όμως είναι 
η βιτρίνα των επαφών αφού όλοι γνωρίζουν 
ότι ο Δεμίρης έχει μόνο Ιεραρχικό ρόλο και 
όχι ουσιαστικό. Ο Σκέρτσος επειδή συνδυά-
ζει μεγάλο κύκλο γνωριμιών και με την δικαι-
οσύνη εξαιτίας της συζύγου του, τον «ακου-
μπάει» μεγαλύτερος κύκλος στελεχών της 
ΕΥΠ. Ο Γεραπετρίτης επειδή εποπτεύει το 
υπουργείο Εξωτερικών και οι Πρεσβείες στο 
εξωτερικό έχουν συνδέσμους τόσο με πλη-
ροφοριοδότες αλλά κυρίως με διπλωματική 
κάλυψη ανθρώπους της ΕΥΠ αποτελεί και 
αυτός την επαφή αρκετών, κυρίως 2 κυρίων 
της Κατεχάκη. Υπάρχουν βέβαια και αυτοί 
αλλά και αυτές που δεν έχουν κόψει τον 
ομφάλιο λώρο με τον άλλοτε παντοδύναμο 
Γρηγόρη Δημητριάδη που ελπίζουν ότι έχει 
λόγο στα πράγματα όπως ο ίδιος τουλάχι-
στον τους λέει. Για τους περίεργους να σας 
πω ότι την Κυριακή το βράδυ έγινε μια σύ-
ναξη στο μπαλκόνι ενός στελέχους της ΕΥΠ 
με θέα την παραλία όπου ήταν παρόν ένας 

κυβερνητικός από αυτούς που σας προανέ-
φερα όπου συζήτησαν πολλά και διάφορα. 
Αυτό που δεν ξέρει ο φουκαράς όμως ο κυ-
βερνητικός αξιωματούχος είναι ότι η μικρή 
κάμερα στην γλάστρα άκουγε και έβλεπε 
τα πάντα. Μου φένεται ότι κάπου υπάρχει 
αυτό το υλικό από την κάμερα! Μακάρι να 
το βρούμε... Ένα πρωί πριν λίγες μέρες στο 
ξενοδοχείο Μεγάλη Βρετάνια, στον Κήπο 
που έχει διαμορφωθεί στον πρώτο όροφο 
απολάμβαναν τον καφέ τους 2 κυρίες με 
έναν εκ των τεσσάρων που επίσης σας προ-
ανέφερα. Ο φάκελος που κρατούσε η μια 
εκ των κυριών του παραδόθηκε και όπως 
έμαθα είχε ονόματα και πολιτικά φρονήμα-
τα. Ο καθένας αντιλαμβάνεται ότι αυτό δεν 
είναι Ελληνική μυστική υπηρεσία αλλά το 
δελφινάριο του Σεφερλή. Είναι αυτονόητο 
ότι στην διάθεση του edolio5 είναι όλα τα 
ονόματα που συμμετείχαν στις 2 συναντή-
σεις αλλά και σε άλλες 4 που αποτελούν 
ρεπορτάζ των επόμενων ημερών. 5 ομάδες 
που προσπαθούν να επιβιώσουν ρουφια-
νεύοντας η μια την άλλη. Το ρεπορτάζ συνε-
χίζεται... Αυτούσια αναδημοσίευση από το 
edolio5.blogspot.gr

Τα non paper του Άκη Σκέρτσου για τον έλεγχο της ΕΥΠ! Σφάζονται στο Μαξίμου με τον Γιώργο Μυλωνάκη για το ποιος 
θα αναλάβει το μαγαζί της Κατεχάκη και μοιράζουν δημοσιεύματα σε πρόθυμα ΜΜΕ ο ένας σε βάρος του άλλου. Τα 
τραπεζώματα, τα ρουφιανιλίκια, οι 5 ομάδες και οι συναντήσεις στο ξενοδοχείο Μεγάλη Βρετανία και σε βεράντα των 
Νοτίων Προαστίων με barbeque.

Το περιστατικό βίας σημειώθηκε τα ξημερώ-
ματα της Τρίτης στην αίθουσα τυχερών παι-
χνιδιών του καζίνο. Ένα άγριο περιστατικό 
ξυλοδαρμού, που είχε σαν αποτέλεσμα να 
τραυματιστεί μια εργαζόμενη και να μετα-
φερθεί στο νοσοκομείο, σημειώθηκε τα ξη-
μερώματα της Τρίτης στο καζίνο Λουτρακίου.
Σύμφωνα με το casinonews.gr, το επεισόδιο 

έλαβε χώρα στην αίθουσα τυχερών παι-
χνιδιών του καζίνο με αφορμή μια διαφο-
ρά στον τρόπο στοιχηματισμού σ το black 
jack και ένα «άντε γ@#$σου» μεταξύ των 
εμπλεκομένων, που άρχισαν να τρέχουν 
ανάμεσα στα τραπέζια και τα μηχανάκια και 
να ανταλλάσσουν μπουνιές και κλωτσιές 
μπροστά στα έντρομα μάτια πελατών και 
εργαζομένων της επιχείρησης. Στο σημείο 
κλήθηκε και η Αστυνομία, ενώ μια σερβι-
τόρα, που είχε την ατυχία να βρεθεί στη 
μέση του άγριου καβγά, προσπαθώντας να 
σερβίρει, τραυματίστηκε και μεταφέρθηκε 
στο νοσοκομείο της Κορίνθου από συγγενι-
κό της πρόσωπο για να της παρασχεθούν οι 
πρώτες βοήθειες.

Λουτράκι: Μπουνιές και κλωτσιές αντάλλαξαν πελάτες στο Καζίνο - Τραυματίστηκε μια σερβιτόρα
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Με ειδικό λογισμικό μείωναν 90% την από-
δειξη και έκαναν… τον «κινέζο» στην εφορία 
-Η επιστολή ομολογίας και η μεγάλη επιχεί-
ρηση της ΑΑΔΕ που ξεκίνησε από ανώνυ-
μες καταγγελίες πολιτών. Διεθνές κύκλωμα 
προμήθειας λογισμικού σε κινεζικές επιχει-
ρήσεις, μέσω του οποίου μείωναν την αξία 
των αποδείξεων και παραποιούσαν το QR 
της απόδειξης που διαβιβάζεται στην Εφο-
ρία εξάρθρωσε η ΑΑΔΕ σε συνεργασία με το 
Τμήμα Ψηφιακών Τεκμηρίων της Ελληνικής 
Αστυνομίας. Σύμφωνα με όσα ανακοίνω-
σε ο Διοικητής της ΑΑΔΕ Γιώργος Πιτσιλής, 
το εν λόγω λογισμικό είχε διατεθεί σε 287 
κινεζικές εταιρίες λιανικού εμπορίου που 
δραστηριοποιούνται στην Ελλάδα. Από τις 
ανώνυμες καταγγελίες πολιτών προέκυψε 
ότι το QR στις αποδείξεις δεν σκανάρεται. 
Ελεγκτές της ΑΑΔΕ εμφανίστηκαν σαν πελά-
τες και διαπίστωσαν ότι ενώ οι αποδείξεις 
που πληρώνονταν με κάρτα «περνούσαν» 
κανονικά γιατί διασταυρώνονται ηλεκτρονι-
κά με τις τράπεζες, όταν η πληρωμή γινόταν 
με μετρητά η αξία της απόδειξης μειωνόταν 
στο 1/10! Από έλεγχο που έγινε, μόνο τον 
Φεβρουάριο οι 287 επιχειρήσεις που χρησι-
μοποιούσαν το λογισμικό εμφάνισαν τζίρο 
3 εκατομμύρια στην Εφορία. Από την έρευ-
να που ξεκίνησε, θα φανεί ποιες από τις 
287 επιχειρήσεις έκαναν παραποίηση στοι-
χείων και ποιος ήταν ο πραγματικός τζίρος 
που απεκρύβη. Με διασταύρωση στοιχείων 
και χρήση σύγχρονων μέσων, οι ελεγκτές 
της ΑΑΔΕ δεν άργησαν να διαπιστώσουν 
την ύπαρξη του παράνομου λογισμικού, το 
οποίο, σύμφωνα με τα στοιχεία που παρου-
σίασε ο διοικητής της ΑΑΔΕ, Γιώργος Πιτσι-
λής, για απόδειξη 99 ευρώ, έστειλε στην 
ΑΑΔΕ αξία συναλλαγής 9,90 και για από-
δειξη 21 ευρώ, έστελνε απόδειξε 2,1 ευρώ.  
Πιτσιλής: Προτεραιότητά μας η πάταξη της 
φοροδιαφυγής. Όπως δήλωσε ο Διοικητής 
της Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων Εσόδων, 
Γιώργος Πιτσιλής, «Η κάθε περίπτωση φο-
ροδιαφυγής, ανεξαρτήτως μεγέθους έχει 
τα δικά της χαρακτηριστικά. Γι’ αυτό και 
απαιτείται ευελιξία. Για εμάς στην ΑΑΔΕ η 
φοροδιαφυγή είναι υπαρξιακή προτεραιό-

τητα και θα μας βρίσκει διαρκώς μπροστά 
της. Ανεξαρτήτως του πόσο σύνθετη, πόσο 
μικρή ή μεγάλη, πόσο οργανωμένη είναι.
Ανεξαρτήτως μεγέθους, ανεξαρτήτως περι-
πλοκότητας, ανεξαρτήτως “ευρηματικότη-
τας” αυτών που σχεδιάζουν, όλων αυτών 
που στο τέλος της ημέρας διαπράττουν φο-
ροδιαφυγή, ο “Χάρτινος Δράκος” τους έχει 
μικρές πιθανότητες και ελάχιστο διάστη-
μα επιβίωσης. Να βάλουν καλά στο μυαλό 
τους ότι εμείς στην ΑΑΔΕ Υπηρετούμε πι-
στά το Δημόσιο Συμφέρον και το κοινωνικό 
σύνολο. Κάθε μέρα, κάθε στιγμή». Ποιοι 
ήταν και πώς δρούσαν Τόσο αυτές οι επιχει-
ρήσεις, όσο και άλλες 285, είναι κινεζικών 
συμφερόντων, και είχαν προμηθευτεί μηχα-
νισμούς και λογισμικό από τους ίδιους προ-
μηθευτές. Όπως τονίζεται από την ΑΑΔΕ, οι 
δύο επιχειρήσεις έχουν διαχειριστές Κινέ-
ζους, κατοίκους Σλοβακίας, κοινό εκπρόσω-
πο, Έλληνα με ιστορικό συμμετοχής σε εται-
ρείες με ύποπτη φορολογική συμπεριφορά, 
αλλά και κοινό λογιστή με τους προμηθευ-
τές τους. • Όλες οι επιχειρήσεις έχουν έως 
και 16 υποκαταστήματα ανά ΑΦΜ. • Όλες 
οι επιχειρήσεις είχαν εκδώσει, μέσα σε 27 
ημέρες, 220.000 αποδείξεις, συνολικής δη-
λωθείσης αξίας άνω των 3 εκατομμυρίων 
ευρώ. • Όταν η πληρωμή είναι σε μετρητά, 
επιλέγεται στον μηχανισμό αυτός ο τρόπος 
πληρωμής και η αξία διαβιβάζεται μειωμέ-
νη έως και 90%. • Όταν η πληρωμή είναι 
με κάρτα, επιλέγεται αυτός ο τρόπος πλη-
ρωμής και η αξία διαβιβάζεται στο πλήρες 
ποσό. Η επιχείρηση έγινε ταυτόχρονα, σε 
11 σημεία, σε όλη την Ελλάδα Καλλιθέα, Π. 
Φάληρο, Πατήσια, Πόρτο Ράφτη, Κομοτη-
νή, Κω, Θεσσαλονίκη, Ιωάννινα, Καρδίτσα, 
Λάρισα, Κόρινθο. Υπό την επίβλεψη εισαγ-
γελικών λειτουργών, οι ελεγκτές προχώρη-
σαν σε επιτόπιους ελέγχους στις έδρες των 
επιχειρήσεων, αλλά και σε εικονικές παρα-
δόσεις εμπορευμάτων, παριστάνοντας τους 
πελάτες. Συνολικά κατασχέθηκαν:  • Αντί-
γραφα περιεχομένων server • Αρχεία βάσε-
ων δεδομένων  • Σκληροί δίσκοι  • USB  • 
Ηλεκτρονικοί υπολογιστές  • Φορολογικοί 
μηχανισμοί  • Εκτυπωτές Η επιστολή ομο-

λογίας Το κύκλωμα χρησιμοποιούσε Έλληνα 
αντιπρόσωπο του λογισμικού διαβίβασης 
και Έλληνα λογιστή. Στην πράξη, το λογισμι-
κό ερχόταν «πειραγμένο» από το εξωτερικό. 
Κινέζος υπεύθυνος της εταιρίας ομολόγησε 
τη δράση του, παίρνοντας όμως την ευθύ-
νη πάνω του. Στην επιστολή που έστειλε 
στην ΑΑΔΕ ανέφερε:«Αγαπητέ κύριε Λυπά-
μαι πολύ. Αυτό που συνέβη την περασμένη 
Παρασκευή είναι εντελώς δικό μου λάθος, 
δεν υπάρχει καμία σχέση με τον(…..) και τον 
(…..)ή οποιοδήποτε άλλο άτομο. Σχετικά 
με το Πρόγραμμα, μεταξύ 200 χρηστών, 5 
ιδιοκτήτες καταστημάτων με παρακάλεσαν 
να προσφέρω ένα εργαλείο χειρισμού κει-
μένου, επειδή έχουν παρόμοιες λειτουργίες 
από τον προηγούμενο Πάροχο Λογισμικού 
(…)Επειδή δεν επωφελούμαι από περαιτέρω 
χρήση, έγραψα ένα εργαλείο και κλείδωσα 
με αυτό το εργαλείο την ταμειακή μηχανή, 
έτσι ώστε να μην μπορούν να μεταφερθούν 
σε άλλο μηχάνημα και χρέωσα 500 ευρώ για 
το πρώτο εργαλείο, και από 250 ευρώ για τα 
υπόλοιπα σε καθένα από τα αυτά τα κατα-
στήματα. Μόνος εγώ έκανα αυτό το λάθος. 
Τώρα μετανιώνω βαθιά για την βλακεία 
μου. Όπως θυμάμαι, όταν δημιουργήθηκε 
η εταιρεία, χρειαζόμενουν έναν Έλληνα φο-
ρολογικό εκπρόσωπο. Απευθυνθήκαμε στον 
(…..) για τη γνώμη του. Και συμφώνησε με 
ενθουσιασμό. Αλλά τώρα θλίβομαι πολύ 
για τα ανόητά μου λάθη. Είναι τόσο άδικο. 
Ήταν ένα οδυνηρό μάθημα, είμαι πρόθυμος 
να παρουσιαστώ για να τιμωρηθώ (…) Για να 
ξεπεράσω τη δυσκολία μου, θέλω διακαώς 
να διατηρήσω επιχειρηματική σχέση με τον 
(…..) . Αυτός είναι ο πιο σημαντικός τρόπος 
για να επιβιώσω στην Ελλάδα. Συγχωρέστε 
με αυτή τη φορά, θα εκτιήσω πολύ περισσό-
τερο τη συνεργασία μας. Θερμούς χαιρετι-
σμούς, Ειλικρινά δικός σας»

ΑΑΔΕ: Ο «Χάρτινος Δράκος» στις δαγκάνες της - Πώς φοροδιέφευγαν 287 επιχειρήσεις κινεζικών συμφερόντων

Έφυγε μια 19χρονη από την Ψυχιατρική 
Κλινική του Νοσοκομείου Βόλου χωρίς να 
την  αντιληφθεί κανείς, για να επιστρέψει 
στο σπίτι της. Η αστυνομία την εντόπισε 

χθες βράδυ στον δρόμο και την επέστρεψε 
στην κλινική όπου νοσηλεύεται με εισαγ-
γελική παραγγελία.

 Έφυγε 19χρονη από την Ψυχιατρική του Νοσοκομείου Βόλου
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Το γλύψιμο που πέφτει στον νέο περιφε-
ρειάρχη Αττικής Νίκο Χαρδαλιά από τα ΜΜΕ 
δεν έχει προηγούμενο. Να είναι καλά οι δι-
αφημίσεις που έρχονται για την τουριστική 
Αττική. Μετά το νέο σκάνδαλο, με την σπείρα 
των εκβιαστών που είχαν ριζώσει για τα καλά 
επί 10 χρόνια και στην περιφέρεια Αττικής αλ-
λάζει τον έναν μετά τον άλλον τους διευθυντές.  
Αναμφίβολα πράττει πολύ καλά αλλά δημι-
ουργείται ένα μεγάλο γιατί! Γιατί δεν στέλνει 
για αναζήτηση ενδεχόμενων ευθυνών στον ει-
σαγγελέα τους αντιπεριφερειάρχες ή και τους 
ίδιους τους περιφερειάρχες των προηγούμε-
νων διοικήσεων ; Να μάθουμε και εμείς αν 
ήξεραν ή δεν ήξεραν τι γινόταν κάτω από την 
μύτη τους. Μαθαίνω επίσης ότι ο Χαρδαλιάς 

ξεκίνησε να ασχολείται σοβαρά με την αμαρ-
τωλή ιστορία που λέγεται ΕΔΣΝΑ, ο οποίος 
κουβαλάει πολλές σκιές από το παρελθόν, με 
τη μαύρη τρύπα, όπως μαθαίνω, να ανέρχεται 
στα 158 εκατομμύρια ευρώ! Μα εκεί δεν ήταν 
τα τελευταία χρόνια ο νυν περιφερειακός του 
σύμβουλος Κόκκαλης που επί ημερών Πατού-
λη έλυνε και έδενε επί παντός επί στητού. Στο 
κεντρικό τομεά Αθηνών που μαζί με την δημο-
τική αστυνομία του δήμου αλλώνιζε η σπείρα 
αντιπεριφερειάρχης δεν ήταν ο Δημόπουλος 
που ξαφνικά κόπηκε από το ψηφοδέλτιο για 
να είναι ξανά υποψήφιος χωρίς ποτέ να μά-
θουμε το γιατί; Νικολάκη μου πολύ λάδι αλλά 
τηγανίτα τίποτα! Αντιλαμβανόμεθα την φιλιά 
με τον Σγουρό αφού υπήρξατε και συν - υπο-

ψήφιοι όταν είχες φύγει από την ΝΔ. Όπως 
πάει όμως η υπόθεση προβλέπω να πέφτουν 
πολλοί σκελετοί από τις ντουλάπες και θα τρέ-
χεις να τους μαζέψεις και μπορεί να σκοντά-
ψεις. Τώρα που έγινε η αρχή πάρε σκούπα και 
φτυάρι πριν είναι αργά. Αυτούσια αναδημο-
σίευση από το edolio5.blogspot.gr

Πολύ λάδι αλλά τηγανίτα τίποτα από τον Χαρδαλιά! Αλλάζει διευθυντές παντού, «καθαρίζει» τον ΕΔΣΝΑ, οι μαύρες 
τρύπες αγγίζουν τα 150 εκατ. ευρώ, ξηλώνει την υγειονομική υπηρεσία αλλά στον εισαγγελέα δεν στέλνει κανέναν 
περιφερειακό σύμβουλο ή αρμόδιο αντιπεριφερειάρχη από τις προηγούμενες διοικήσεις Πατούλη και Σγορού.

Θα μπορούσε να αποτελεί σενάριο κωμικής 
σουρεαλιστική ταινίας, αλλά είναι η πραγμα-
τικότητα που έζησε ένας πολίτης στον Βόλο 
που οδηγήθηκε στην Ασφάλεια πριν το τα-
ξίδι του σε ευρωπαϊκή μητρόπολη, την πε-
ρασμένη Τετάρτη. Ο πολίτης, σύμφωνα με 
αποκλειστικές πληροφορίες, θα ταξίδευε με 
την οικογένειά του και ενώ είχε έτοιμες βα-
λίτσες, έξω από το σπίτι του εμφανίστηκε η 
αστυνομία. Τον προσήγαγαν ευγενικά χωρίς 
πολλές εξηγήσεις και όταν οδηγήθηκε στην 
Αστυνομική Διεύθυνση, ενημερώθηκε ότι 
ένα άτομο που είχε οικονομικές και προσω-
πικές διαφορές τον κατήγγειλε ως «τρελό 

τρομοκράτη που θα ανατίναζε μεγάλο ευρω-
παϊκό αεροδρόμιο». Γι΄αυτές τις διαφορές 
είχαν τσακωθεί μάλιστα μια ημέρα νωρίτε-
ρα στο τηλέφωνο. Μάλιστα, ο πολίτης από 
τον Βόλο εμφανίστηκε από τον καταγγέλ-
λοντα ως ψυχοπαθής που θα εφάρμοζε το 
σχέδιο ανατίναξης… εντελώς μόνος του και 
θα προκαλούσε αιματοχυσία, σε ένα από τα 
αεροδρόμια που θεωρούνται από τα ασφα-
λέστερα του κόσμου. Για τον άνθρωπο που 
καταγγέλθηκε ως “τρομοκράτης” ξεκίνησε 
μια απίστευτη περιπέτεια και οδηγήθηκε 
ακόμα και για ψυχιατρική εξέταση για να δι-
απιστωθεί εάν εκτός από τρομοκράτης δεν 

είναι και τρελός. Μαζί με το θύμα της καταγ-
γελίας το βάρος αυτής της περιπέτειας έζησε 
και η οικογένειά του, που αναμένεται να κι-
νηθεί νομικά εις βάρος του καταγγέλοντα με 
την επιστροφή της από το ταξίδι που τελικά 
πραγματοποιήθηκε χθες.

Βόλος: Προσαγωγή «μαϊμού τρομοκράτη» -Δήθεν θα «ανατίναζε» αεροδρόμιο

Ο στρατιωτικός φέρεται να χτύπησε και τον 
ανήλικο γιο τους . Χειροπέδες σε έναν στρα-
τιωτικό για ενδοοικογενειακή βία σε βάρος 
της 47χρονης συζύγου του πέρασαν το από-
γευμα της Δευτέρας (22/7) αστυνομικοί στη 
Μυτιλήνη. Σύμφωνα με πληροφορίες όλα 
συνέβησαν χθες το μεσημέρι όταν ο 45χρο-
νος στρατιωτικός, για άγνωστο λόγο, επιτέ-
θηκε στη γυναίκα του και τη χτύπησε στο 
κεφάλι με γροθιές. Παράλληλα, σύμφωνα 

με τα όσα κατήγγειλε η 47χρονη στις Αρχές, 
ο στρατιωτικός φέρεται να χτύπησε και τον 
ανήλικο γιο τους (6 ετών). Μάλιστα το περι-
στατικό έλαβε χώρα μπροστά στα τρομαγ-
μένα μάτια του έτερου γιους τους ο οποίος 
είναι μόλις 2 ετών αλλά και της 22χρονης κό-
ρης του θύματος (από άλλον γάμο). Παραγ-
γέλθηκε ιατροδικαστική εξέταση ενώ ενημε-
ρώθηκε και στο Στρατοδικείο Αθηνών όπου 
θα μεταχθεί ο δράστης.

Μυτιλήνη: Χειροπέδες σε στρατιωτικό που χτύπησε με γροθιές τη γυναίκα του στο κεφάλι
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Πριν από τον θανάσιμο τραυματισμό του 
64χρονου, είχε προηγηθεί καβγάς με τον 
41χρονο σύζυγο της 34χρονης - Πώς περιέ-
γραψε η γυναίκα το περιστατικό. Σεξουαλική 
παρενόχληση κι επίμονες πιέσεις κατήγγειλε 
πως δέχθηκε από τον 64χρονο η 34χρονη 
στην Αρκαδία. Στην κατάθεσή της στην αστυ-
νομία, η γυναίκα κατέθεσε πως ο 64χρονος, 
σε κατάσταση ακραίας μέθης, προσπάθη-
σε να την πιάσει από τη μέση λέγοντάς της 
χυδαίες εκφράσεις. Πριν από τον θανάσιμο 
τραυματισμό του 64χρονου, είχε προηγηθεί 
καβγάς με τον 41χρονο σύζυγο της 34χρο-
νης.  Οι δύο άνδρες αντάλλαξαν κάποιες 
κουβέντες με τον 64χρονο να σπρώχνει τον 
41χρονο και να βρίζει την κοπέλα. Τότε, ο 
41χρονος έπιασε με κεφαλοκλείδωμα το 
θύμα με αποτέλεσμα να πέσουν κάτω και να 
παλέψουν για μερικά δευτερόλεπτα. Κατά 
τη διάρκεια του καβγά, ο 64χρονος άφησε 
τον δράστη και προσπάθησε να πιάσει την 
34χρονη από το πόδι. Σε εκείνο το σημείο, 
όπως ομολόγησε ο 41χρονος, κλώτσησε το 
θύμα στο λαιμό και στο κεφάλι, μπήκε στο 
αμάξι και έφυγαν μαζί με τη σύζυγό του. Ο 
ίδιος ισχυρίστηκε στους Αστυνομικούς που 
τον συνέλαβαν πως αφού άφησε τη σύζυγο 
και το παιδί τους στο σπίτι επέστρεψε στην 
πλατεία του χωριού για να δει τι έχει συμ-
βεί με τον 64χρονο. Αρχικά, δεν αντιλήφθηκε 
ότι ο ηλικιωμένος είναι νεκρός και φέρεται 

να του είπε: «Kοίτα να δεις που παριστάνει 
τον ψόφιο κοριό». Μόλις, ωστόσο, κατάλαβε 
πως το θύμα δεν έχει σφυγμό πήρε τη σύζυ-
γό του και κατευθύνθηκαν προς το Αστυνομι-
κό Τμήμα. Ο 41χρονος υποστηρίζει πως τον 
έπιασε από το λαιμό με πρόθεση να τον βγά-
λει από το αυτοκίνητό τους, όπου ο 64χρο-
νος είχε μπει με τη βία ενώ η 34χρονη κάνει 
λόγο για μια επιθετική, σεξουαλική επίθεση 
που δέχθηκε από τον ίδιο μπροστά στα μά-
τια του ανήλικου παιδιού τους.«Άνοιξε το 
αυτοκίνητο και...» «Μου επιτέθηκε ερωτικά 
και ήταν πολύ επίμονος», κατέθεσε στους 
Αστυνομικούς η 34χρονη η οποία περιέγρα-
ψε πως ξεκίνησε ο καβγάς που κατέληξε στο 
θάνατο του 64χρονου. Όπως υποστηρίζει η 
κατηγορούμενη, το θύμα καθόταν από νω-
ρίς έξω από το μαγαζί που γινόταν το γλέντι 
και την κοιτούσε επίμονα ενώ δεν δίστασε 
να την πλησιάσει και να της κάνει κάποιες 
ερωτικές νύξεις. Μάλιστα, ο 64χρονος, σε 
κατάσταση ακραίας μέθης, προσπάθησε να 
την πιάσει από τη μέση, λέγοντάς της χυ-
δαίες εκφράσεις. Γύρω στις 2.30 τη νύχτα, 
η 34χρονη κατευθύνθηκε προς το αυτο-
κίνητό της, άφησε το παιδί και το καρότσι 
στο πίσω κάθισμα και μπήκε στη θέση του 
οδηγού. Άνοιξε την πόρτα του συνοδηγού, 
για να μπει ο σύζυγός της, όμως, εκείνη την 
ώρα ο 64χρονος τον έσπρωξε και προσπά-
θησε να τον εμποδίσει να κάτσει δίπλα στην 

34χρονη. Η ποινική δίωξη στον 41χρονο 
Νωρίτερα, ενώπιον της Ανακρίτριας Τριπό-
λεως οδηγήθηκαν ο 41χρονος και η 34χρο-
νη. Σε βάρος του 41χρονου ο Εισαγγελέας 
άσκησε ποινική δίωξη για ανθρωποκτονία 
από ενδεχόμενο δόλο σε ήρεμη, ψυχική 
κατάσταση ενώ σε βάρος της 34χρονης για 
συνεργεία στην ίδια πράξη. Το ζευγάρι έλα-
βε προθεσμία προκειμένου να απολογηθεί 
το πρωί της Τετάρτης, ωστόσο, και οι δύο 
υποστηρίζουν πως βρίσκονταν σε άμυνα 
όταν βρέθηκαν πρόσωπο με πρόσωπο με το 
θύμα. Οι Αστυνομικοί που χειρίζονται την 
υπόθεση έχουν στα χέρια τους μαρτυρίες 
κατοίκων του χωριού για το φονικό καβγά 
ενώ φως στις ακριβείς συνθήκες θανάτου 
του 64χρονου αναμένεται να ρίξει η νεκρο-
ψία-νεκροτομή στη σορό του. Σύμφωνα με 
πληροφορίες, τα μέχρι στιγμής στοιχεία 
από την ιατροδικαστική εξέταση δείχνουν 
πως ο θάνατος του 64χρονου οφείλεται σε 
κρανιοεγκεφαλικές κακώσεις.

Αρκαδία: «Μου επιτέθηκε σεξουαλικά και μου μιλούσε χυδαία» - Η κατάθεση της 34χρονης για τον 64χρονο

Συνελήφθη Έλληνας στον Παναμά για εμπό-
ριο Κοκαΐνης. Το περιστατικό συνέβη στις 
15 Ιουλίου 2024, νοτιοδυτικά της Πούντα 
Κόκο, όπου μονάδες της Εθνικής Αεροναυτι-
κής Υπηρεσίας περιπολούσαν τον θαλάσσιο 
έλεγχο και τον έλεγχο της παράνομης διακί-
νησης ναρκωτικών, καταφέρνοντας να παρα-
τηρήσουν ένα σκάφος τύπου ιστιοφόρου στο 
οποίο επιβιβάστηκε για να πραγματοποιήσει 
επιθεώρηση ρουτίνας 409 συσκευασίες υδρο-
χλωρικής κοκαΐνης βάρους 466,60 κιλών στην 
πλώρη. Η ανακοίνωση αναφέρει: «Το Τμήμα 
Ανακρίσεων και Παρακολούθησης Υποθέσε-
ων της Ανωτάτης Εισαγγελίας Εξειδικευμένο 
σε Εγκλήματα Συναφών με Ναρκωτικά κα-
τάφερε να εκδώσει καταδικαστική απόφαση 
για τον ελληνικής υπηκοότητας πολίτη Παύλο 
Κλαρρύτη σε φυλάκιση 94 μηνών για τη διά-
πραξη του εγκλήματος της διεθνούς διακίνη-
σης ναρκωτικών και ως επικουρική ποινή την 

κατάσχεση του σκάφους τύπου ιστιοφόρου. 
Στην ακροαματική διαδικασία, η εισαγγελέας 
Katherine Hill παρουσίασε τα στοιχεία που 
συνέδεαν τον καταδικασθέντα σήμερα με την 
αξιόποινη πράξη και η συμφωνία καταδίκης 
επικυρώθηκε από τον δικαστή εγγυήσεων, 
εκδίδοντας καταδικαστική απόφαση. Όπως 
προέκυψε ο πληροφοριοδότης της υπόθεσης 
ήταν ένας ντόπιος που τον είχε βοηθήσει να 
μεταφέρει την κοκαϊνή στο σκάφος. Κατά την 
καταδίωξη προσπάθησε να διαφύγει αλλά τα 
2 περιπολικά της υπηρεσίας που τον καταδίω-
καν δεν τον άφησαν. Κατά την ακρόαση παρέ-
στησαν διερμηνείς από αγγλικά προς ισπανι-
κά και αντίστροφα, καθώς και διερμηνείς από 
ελληνικά προς ισπανικά και αντίστροφα». Η 
Γενική Εισαγγελία του Παναμά είναι ο κρα-
τικός θεσμός του Παναμά που είναι υπεύθυ-
νος για τη διερεύνηση εγκλημάτων και την 
προώθηση της ποινικής δίωξης, παρόμοιο με 

το γραφείο του εισαγγελέα σε άλλες χώρες. 
Αυτούσια αναδημοσίευση από το edolio5.
blogspot.gr

Παύλος Κλαρρύτης! 8 χρόνια φυλακή σε Έλληνα που συνελήφθη στον Παναμά να μεταφέρει με το ιστιοφόρο του 500 
κιλά υδροχλωρική Κοκαΐνη. Το «κάρφωμα» από συνεργάτη του και η προσπάθεια να διαφύγει από την καταδίωξη.
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Για όσα έχουν συμβεί για το εμβληματικό μα-
γαζί «Ωκεανίδα» στην περιοχή της Βουλιαγ-
μένης σας έχουμε ενημερώσει με σχετικό ρε-
πορτάζ. Με σύμβουλο την KPMG αναμενόταν 
να διεξαχθεί εντός του 2023 ο διαγωνισμός 
για την εκμίσθωση της Ωκεανίδας. Οι πιέσεις 
όμως από διάφορους ενδιαφερόμενους πή-
γαν τον χρόνο πίσω αφού έδειξε ενδιαφέρον 
η πολυεθνική CVC που θέλει να μπει στην 
Αθηναϊκή Ριβιέρα και έχει μάλιστα σύμφωνα 
με πληροφορίες του edolio5 και το ΟΚ της Μα-
ρέβας. Της γνωστής Μαρέβας! Το πιθανότερο 
σενάριο είναι μαζί με το κατάστημα εστίασης 
να βγει σε διαγωνισμό και η εκμετάλλευση 
της Ακτής Βουλιαγμένης. Εκεί είναι όλα τα λε-
φτά. Πληροφορίες του edolio5 θέλουν τη CVC 
Capital να ενδιαφέρεται για την εκμετάλλευ-
ση της εμβληματικής Ωκεανίδας και της πλαζ, 
μισθωτής τον οποίο φέρεται να προτιμά και 
το δημόσιο και σκέφτονται μάλιστα να μην 
κάνουν διαγωνισμό. Πριν λίγες μέρες μάθαμε 
ότι ένας αντιδήμαρχος των 3Β επισκέφθηκε 
τα γραφεία του Φωτακίδη της CVC και είχε 
μια σχετική συζύτηση. Οι ίδιες πληροφορίες 
μας είπαν ότι η πρωτοβουλία της επίσκεψης 
ήταν του ιδίου και δεν έγινε με εντολή του δη-
μάρχου Γρηγόρη Κωνσταντέλλου.  Η ΕΤΑΔ θα 
εκμεταλλευτεί και φέτος την πλαζ Βουλιαγμέ-
νης, έχοντας ορίσει υπεργολάβο. Πρόσφατα 
ολοκληρώθηκε ο διεθνής διαγωνισμός για 
την ανάδειξη αναδόχου που θα λειτουργήσει 

το φετινό καλοκαίρι την Ακτή Βουλιαγμένης, 
δηλαδή θα αναλάβει τον έλεγχο και την έκδο-
ση εισιτηρίων, την παροχή υπηρεσιών φρο-
ντιστών υπηρεσίες συντηρήσεις εξοπλισμού, 
υπηρεσιών κυλικείων, λογιστηρίου και καθα-
ριότητας. Ο διαγωνισμός είχε προϋπολογισμό 
950.000 ευρώ. Η εκμετάλλευση της παραλί-
ας είναι χρυσοτόκος για την ΕΤΑΔ. Κατά την 
τελευταία χρήση για την οποία η ΕΤΑΔ έχει 
δημοσιεύσει οικονομικά στοιχεία (δηλαδή 
το 2020) φαίνεται ότι η πλαζ απέφερε στα 
ταμεία της έσοδα 2,2 εκατομμυρίων Οι διεκ-
δικήσεις και η πρόταση του δήμου Πριν από 
περίπου ένα χρόνο είχε προκηρυχτεί διαγωνι-
σμός για την Ωκεανίδα, ο οποίος ακυρώθηκε 
τέσσερις μήνες αργότερα. Κατά πληροφορίες, 
ενδιαφέρον για το κατάστημα εστίασης είχε 
εκδηλώσει τότε ο ιδιοκτήτης του Principote 
στη Μύκονο. Ο σκοπός του διαγωνισμού ήταν 
η ανάπτυξη τουριστικής ή/και επισιτιστικής 
επιχείρησης για 10 συν 10 χρόνια στο ακίνη-
το, στο οποίο λειτουργούσε το κατάστημα 
που σχεδιάστηκε από τις αρχές της δεκαετί-
ας του ’60. Το ελάχιστο ετήσιο μίσθωμα για 
την Ωκεανίδα ήταν 500 χιλ. ευρώ και ποσοστό 
επί του συνολικού τζίρου 5%, ενώ η διάρκεια 
εκμίσθωσης ήταν 10 συν 10 χρόνια. Η ΕΤΑΔ 
ζητούσε αποδεδειγμένη εμπειρία στην οργά-
νωση και λειτουργία τουριστικής ή/και επισι-
τιστικής επιχείρησης τουλάχιστον 3 ετών και 
κύκλο εργασιών 4 εκατ. ευρώ για το τελευταίο 

έτος (2020). Ο τελευταίος μισθωτής της Ωκε-
ανίδας δεν κατέβαλε τα μισθώματα για τρία 
χρόνια, μέχρι που αποφασίστηκε η έξωσή 
του. Πρόταση για την εκμετάλλευση της πλαζ 
στην αθηναϊκή ριβιέρα κατέθεσε πριν από πε-
ρίπου ένα μήνα και ο δήμος Βάρης – Βούλας 
– Βουλιαγμένης. Θυμίζουμε ότι ο δήμος αξιο-
ποιεί την οργανωμένη παραλία της Βάρκιζας, 
βάσει σύμβασης με διάρκεια 25 χρόνων και 
μίσθωμα 850.000 ευρώ πλέον 6% επί του τζί-
ρου. Στο ίδιο μοντέλο, ο δήμος προτείνει να 
μισθώσει για 25 χρόνια την πλαζ Βουλιαγμέ-
νης με τίμημα διπλάσιο (περί τα 2 εκατ. ευρώ 
ετησίως). Πάντως, ο δήμος εγείρει ιδιοκτησι-
ακά ζητήματα για εκτάσεις της παραλίας της 
Βουλιαγμένης, συμπεριλαμβανομένων εκτά-
σεων της πλαζ, και ετοιμάζεται να προσφύγει 
στη δικαιοσύνη. Σύμφωνα με τον δήμαρχο 
Βάρης – Βούλας – Βουλιαγμένης, Γρηγόρη 
Κωνσταντέλλο, «υπάρχουν εκτάσεις που βρέ-
θηκαν να διαχειρίζονται από τον ΕΟΤ από το 
1961, με διαδικασίες που ήταν στα όρια της 
νομιμότητας». Αυτούσια αναδημοσίευση 
από το edolio5.blogspot.gr

Με «νονά» την Μαρέβα Γκραμπόφσκι και «ταχυδρόμο» έναν αντιδήμαρχο των 3Β «σπρώχνουν» την «Ωκεανίδα» στην 
CVC! Το φιλέτο της παραλίας που πέρασε στα χέρια του Γρηγόρη Κωνσταντέλλου, οι υπόγειες διαδρομές και το χατή-
ρι για την μεγάλη κυρία να δοθεί, χωρίς διαγωνισμό.

Η ανακοίνωση του Πανελλήνιου Ιατρικού Συλ-
λόγου για τη ρύθμιση του υπουργείου Υγεί-
ας που προβλέπει κυρώσεις για ιδιώτες για-
τρούς που θα αρνηθούν να συνδράμουν στο 
ΕΣΥ. Έντονα αντιδρά ο Πανελλήνιος Ιατρικός 
Σύλλογος (ΠΙΣ) στη ρύθμιση του υπουργείου 
Υγείας που εντάχθηκε στο νομοσχέδιο για την 
Ψυχιατρική Μεταρρύθμιση και προβλέπει κυ-
ρώσεις για ιδιώτες γιατρούς που αρνηθούν να 
συνδράμουν στο ΕΣΥ εφόσον τους ζητηθεί. Ο 
ΠΙΣ χαρακτηρίζει την επίμαχη ρύθμιση «επαί-
σχυντη» και σημειώνει: «Είναι γνωστό στην 
ελληνική κοινωνία πως τα κενά δεν προέκυ-
ψαν ούτε αναίτια, ούτε αιφνιδιαστικά. Προέ-
κυψαν εξαιτίας της απαξίωσης του ΕΣΥ και της 
ασυνέπειας του ίδιου του Υπουργείου Υγείας 
να θεσμοθετήσει τα κίνητρα για τις άγονες και 

προβληματικές περιοχές που είναι  νομοθε-
τημένα από έτους. Προέκυψαν ως συνέπεια 
της άρνησης της πολιτείας να συμμορφωθεί 
με τις αποφάσεις του Συμβουλίου Επικρατεί-
ας και του Αρείου Πάγου που επιτάσσουν την 
αποκατάσταση στους μισθούς των γιατρών 
ΕΣΥ στα προ μνημονίων επίπεδα. Προέκυ-
ψαν από τις μηδαμινές προκηρύξεις θέσεων, 
ενώ τα τελευταία χρόνια τα κενά ξεπερνούν 
τις 6000 και οι κρίσεις γίνονται με τεράστι-
ες και αδικαιολόγητες καθυστερήσεις. Είναι 
προφανές πως το Υπουργείο Υγείας, με την 
επονείδιστη ρύθμιση που εισάγει προς ψήφι-
ση, αποπειράται να συγκαλύψει τη δική του 
ανικανότητα, χρησιμοποιώντας μεθόδους 
που προσιδιάζουν μόνον σε αυταρχικά καθε-
στώτα. Αδιανόητα και προσβλητικά είναι όσα 

ακούστηκαν από τον υπουργό Υγείας περί δή-
θεν οφειλής των γιατρών έναντι του κράτους, 
όταν είναι γνωστή η αυτοθυσία την οποία 
επέδειξε η ιατρική κοινότητα κατά τη διάρ-
κεια της πανδημίας, την οποία το υπουργείο 
ανταποδίδει τώρα με τρόπο περιφρονητικό 
στο ιατρικό λειτούργημα.

Μετωπική ιδιωτών γιατρών με κυβέρνηση για τις εφημερίες στο ΕΣΥ - 
Σταματούν τη συνταγογράφηση, προσφεύγουν στη Δικαιοσύνη
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Βαρύς ο πέλεκυς σε γυναικολόγο που διατη-
ρούσε 36 τραπεζικούς λογαριασμούς αλλά 
δεν προέκυπτε η πηγή προέλευσης των εισο-
δημάτων του. Σε καθηγητή πανεπιστημίου, 
γνωστό γυναικολόγο που έχει παράλληλα και 
ιδιωτική κλινική γονιμότητας, καταλογίστη-
κε για μια δωδεκαετία πρόσθετος φόρος 2,3 
εκατ. ευρώ καθώς δεν προέκυπτε η πηγή προ-
έλευσης των τραπεζικών καταθέσεων στους 
36 λογαριασμούς που είχε. Ωστόσο παραγρά-
φηκαν τα 1,7 εκατ. ευρώ και τελικά του κα-
ταλογίστηκε διαφορά φόρου 441.000 ευρώ, 
που με τις προσαυξήσεις φτάνει στο 1 εκατ. 
ευρώ. Ο εισαγγελέας Οικονομικού Εγκλήμα-
τος παρέδωσε στον προϊστάμενο του Κέντρου 
Ελέγχου Φορολογούμενων Μεγάλου Πλού-
του (ΚΕΦΟΜΕΠ) έναν ψηφιακό δίσκο (CD) με 
τα δεδομένα των τραπεζικών λογαριασμών 
του γυναικολόγου για τα έτη 2000- 2012.
Το CD είχε δεδομένα (καταθέσεις, αναλήψεις 
κ.λπ.) από τέσσερις τράπεζες και 36 λογαρια-
σμούς που διατηρούσε ο γυναικολόγος με 
έξι ακόμα συνδικαιούχους. Κατά περίπτωση, 
συνδικαιούχοι των 36 αυτών λογαριασμών 
ήταν η σύζυγός του, τα δύο παιδιά του, η 
αδελφή, ο αδελφός του και η μητέρα του.
Στη συνέχεια, δόθηκε εντολή από το ΚΕΦΟ-
ΜΕΠ για τη διενέργεια ελέγχου των εισοδη-
μάτων του για τη δωδεκαετία 2001-2013.
Οπως διαπιστώθηκε, τα 12 αυτά χρόνια ο 
γυναικολόγος υπέβαλε κοινές δηλώσεις με 
τη σύζυγό του για εισοδήματα από μισθωτές 
υπηρεσίες και υπηρεσίες ελευθέριου επαγ-
γέλματος ως γιατρός (χειρουργός γυναικολό-
γος - μαιευτήρας). Οι φορολογικές αρχές όμως 
διαπίστωσαν μέσω του συστήματος ELENXIS 
του υπουργείου Οικονομικών ότι παράλληλα 
ο γυναικολόγος είναι νόμιμος εκπρόσωπος, 
διαχειριστής και μοναδικός εταίρος μονο-
πρόσωπης Εταιρείας Περιορισμένης Ευθύνης 
(ΕΠΕ). Από τον έλεγχο αποκαλύφθηκε ακόμη 
ότι για τις καταθέσεις που διατηρούσε στους 
36 τραπεζικούς λογαριασμούς δεν προέκυ-

πτε η πηγή προέλευσης των 
χρημάτων αυτών. Ετσι, οι φο-
ρολογικές αρχές το ποσό που 
είχε στους τραπεζικούς λογα-
ριασμούς το εξέλαβαν ως μη 
δηλωθέν εισόδημα. Στη συνέ-
χεια, ζητήθηκε από τον γυναι-
κολόγο «να θέσει στη διάθε-
ση του ελέγχου οποιοδήποτε 
στοιχείο, όπως τραπεζικά πα-
ραστατικά, συμφωνητικά μι-
σθώσεων, αγοραπωλησιών 

ακινήτων, χρηματιστηριακών συναλλαγών 
κ.λπ., το οποίο θα δικαιολογούσε την πηγή 
προέλευσης των πιστώσεων που προέκυψαν 
από την επεξεργασία των τραπεζικών λογα-
ριασμών κατά τα έτη 2001-2013».
Παράλληλα, του ζητήθηκε να απαντήσει «αν 
τα ποσά αυτά έχουν φορολογηθεί ή νομίμως 
απαλλαγεί του φόρου κατά τα κρινόμενα οι-
κονομικά έτη. Παρ’ όλα αυτά, δεν προσκόμισε 
στοιχεία που να αποδεικνύουν τη φορολό-
γηση ή τη νόμιμη απαλλαγή τους». Κατά τις 
φορολογικές αρχές, δεν προέκυψε η πηγή 
προέλευσης των τραπεζικών καταθέσεών 
του. Αμέσως λοιπόν προχώρησαν σε καταλο-
γιστικές πράξεις διορθωτικού προσδιορισμού 
φόρου εισοδήματος, πρόσθετου φόρου για 
ανακριβείς δηλώσεις εισοδήματος, διαφορές 
εισφοράς αλληλεγγύης και πρόσθετο φόρο 
λόγω ανακριβών δηλώσεων εισφοράς αλλη-
λεγγύης, ύψους περίπου 2.327.980 ευρώ. Ο 
γιατρός κατέθεσε ένσταση επικαλούμενος ότι 
έχει επέλθει παραγραφή για το μεγαλύτερο 
διάστημα που ελέγχθηκε και παράλληλα δι-
καιολόγησε με στοιχεία την προέλευση μέ-
ρους του ποσού των τραπεζικών καταθέσεων, 
περίπου 150.000 ευρώ. Πράγματι, κρίθηκε ότι 
για τα έτη 2001-2010 έχει επέλθει παραγρα-
φή και εκδόθηκαν καταλογιστικές πράξεις για 
μια διετία (2011-2013), ύψους 557.000 ευρώ.
Ο γυναικολόγος προσέφυγε στη Δικαιοσύνη 
ζητώντας να ακυρωθούν οι καταλογιστικές 
πράξεις, υποστηρίζοντας ότι δεν κατετίθεντο 
όλες οι εισπράξεις από τη δραστηριότητα της 
εταιρείας στον λογαριασμό της, «επειδή κατ’ 
ουσίαν επρόκειτο για ατομική επιχείρηση και 
πολλά από τα ακαθάριστα έσοδα της εταιρεί-
ας δεν διήλθαν από τον λογαριασμό όψεως 
αυτής, αλλά από τους ατομικούς του τραπε-
ζικούς λογαριασμούς». Το Διοικητικό Εφετείο 
Αθηνών επισήμανε ότι «από τον έλεγχο που 
έγινε και, σύμφωνα με τις αναλυτικές κινήσεις 

των τραπεζικών λογαριασμών και από τη σύ-
γκριση των ετήσιων κύκλων εργασιών της ΕΠΕ, 
προκύπτει ότι τα ποσά των καταθέσεων στους 
τραπεζικούς λογαριασμούς υπερκαλύπτουν 
τον ετήσιο κύκλο εργασιών της εταιρείας». 
Ακόμα, σημειώνουν οι διοικητικοί εφέτες, 
«το ζήτημα της προσαύξησης της περιουσίας 
μέσω αδικαιολόγητων πιστώσεων σε τραπεζι-
κούς λογαριασμούς κρίνεται αποκλειστικά και 
μόνο από τα αποδεικτικά στοιχεία που προ-
σκομίζονται για καθεμία αμφισβητούμενη 
πίστωση και όχι συμπερασματικά, όπως υπο-
στηρίζεται» από τον γυναικολόγο. Σύμφωνα 
με την εφετειακή απόφαση, «δεν προσκόμισε 
επαρκή στοιχεία και ως εκ τούτου δεν προέκυ-
ψε η πηγή προέλευσής τους» και έτσι κρίθηκε 
ότι «υπήρξε προσαύξηση της περιουσίας του 
από άγνωστη αιτία, βάσει δε αυτής υπολογί-
στηκε το φορολογητέο εισόδημά του κατά τα 
οικονομικά έτη 2001 έως και 2013 και προσ-
διορίστηκαν ακόμη και τα ποσά της έκτακτης 
εισφοράς και της ειδικής εισφοράς αλληλεγ-
γύης». Ο γιατρός όμως προχώρησε ένα ακό-
μα βήμα και άσκησε αναίρεση στο Συμβούλιο 
της Επικρατείας κατά της εφετειακής απόφα-
σης. Με τη σειρά του το Β’ Τμήμα του ΣτΕ, με 
πρόεδρο τον αντιπρόεδρο Μιχάλη Πικραμένο 
και εισηγητή τον σύμβουλο Επικρατείας Νίκο 
Σεκέρογλου, συμφώνησε με την Ανεξάρτητη 
Αρχή Δημοσίων Εσόδων (ΑΑΔΕ) ότι σε μια τρι-
ετία έγιναν καταθέσεις σε τραπεζικούς λογα-
ριασμούς του ύψους 557.000 ευρώ, χωρίς να 
προκύπτει η πηγή προέλευσής τους, με απο-
τέλεσμα να του καταλογιστεί πρόσθετος φό-
ρος, κ.λπ. 441.000 ευρώ, που με τις προσαυ-
ξήσεις 96 μηνών, μέχρι τώρα, φτάνει περίπου 
στο 1 εκατ. ευρώ. Οι σύμβουλοι Επικρατείας 
απέρριψαν τον ισχυρισμό του γυναικολόγου 
ότι «εσφαλμένα το Διοικητικό Εφετείο δέ-
χτηκε ότι το υπόλοιπο των ετήσιων ακαθά-
ριστων εσόδων της ΕΠΕ που δεν έχει κατα-
τεθεί στον τραπεζικό λογαριασμό αυτής δεν 
μπορεί να χρησιμοποιηθεί προκειμένου να 
δικαιολογηθούν αυτοτελείς πιστώσεις στους 
ατομικούς λογαριασμούς του». Τέλος, το ΣτΕ 
απέρριψε τον ισχυρισμό του ότι εσφαλμένα 
ερμηνεύτηκε και πλημμελώς εφαρμόστηκε 
ο Κώδικας Φορολογικής Διαδικασίας (νόμος 
4174/2013), όπως επίσης απέρριψε και όλους 
τους υπόλοιπους ισχυρισμούς που προέβαλε 
ως αβάσιμους. Ετσι, επικύρωσε την εφετεια-
κή απόφαση και κατά συνέπεια τις φορολογι-
κές καταλογιστικές πράξεις.

Πρόστιμο €1 εκατ. σε γνωστό γυναικολόγο για φοροδιαφυγή επί μία δωδεκαετία
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Τις τελευταίες ώρες κάνει τον γύρω του δι-
αδικτύου η τελική συμφωνία για την συγ-
χώνευση της Attica Bank με την Παγκρήτια 
Τράπεζα. Οι βασικοί όροι της Συμφωνίας 
Μετόχων, όπως γνωστοποιήθηκαν στην 
Τράπεζα είναι οι εξής: Οι Μέτοχοι θα παρά-
σχουν στην Attica Bank έγγραφη δεσμευτική 
επιστολή κάλυψης κεφαλαιακών αναγκών 
του πιστωτικού ιδρύματος που θα προκύ-
ψει μετά τη Συγχώνευση συμπεριλαμβα-
νομένων των αναγκών που θα προκύψουν 
λόγω της υπαγωγής στο Πρόγραμμα «Ηρα-
κλής ΙΙΙ».Η Επένδυση των Μετόχων στο πι-
στωτικό ίδρυμα που θα προκύψει από τη 
Συγχώνευση και υπό τον όρο ολοκλήρωσης 
αυτής, ανέρχεται σε ποσό €675,10 εκατ., 
εκ των οποίων €475,10 εκατ. κατ’ ανώτατο 

όριο θα καταβάλει σε μετρητά το ΤΧΣ και 
€200 εκατ. κατ’ ανώτατο όριο θα καταβάλει 
σε μετρητά η Thrivest. Εδώ να παρατηρή-
σουμε 2 πράγματα Οι πιο μέτριοι αναλυτές 
μιλούν για ένα δις που θα χρειαστεί γεγο-
νός που σημαίνει ότι άμεσα θα απαιτηθεί 
αύξηση μετοχικού κεφαλαίου. Επιπλέον 
όπως προκύπτει από την συμφωνία το δη-
μόσιο θα καταβάλει μετρητά 475.000.000 
ευρώ ενώ η Αγία Τριάδα Μπάκος - Καϋμε-
νάκης - Εξάρχου θα βάλουν 200 εκατ. ευρώ 
χωρίς να δεσμεύονται ούτε για πότε ούτε 
για το πως.Η συμφωνία προβλέπει ότι το 
ποσό αυτό θα είναι το ανώτατο που θα βά-
λουν και φυσικά με απλά Ελληνικά σημαίνει 
ότι αν χρειαστεί αύξηση μετοχικού κεφα-
λαίου θα συμμετέχει μόνο το δημόσιο.  Για-
τί η συμφωνία δεν επιβάλλει την κατάθεση 
μετρητών από την Thrivest; Μα προφανώς 
γιατί η εταιρεία θα πάρει δάνεια και θα εκ-
δόσει ομόλογο. Είναι αμφίβολο εάν η «Αγία 
Τριάδα» βάλει μερικές δεκάδες εκατομμύ-
ρια... όσο δηλαδή στοιχίζει μια πολυκατοι-
κία στην λίμνη της Βουλιαγμένης.  Μετά 
την ολοκλήρωση των ανωτέρω ενεργειών 

(αύξηση μετοχικού κεφαλαίου και έκδοση 
warrants, από κοινού «Κεφαλαιακή Ενίσχυ-
ση»), το ΤΧΣ αναμένεται να κατέχει ποσο-
στό συμμετοχής στο νέο πιστωτικό ίδρυμα 
ύψους τουλάχιστον 35% και η Thrivest ανα-
μένεται να κατέχει ποσοστό που θα κυμαί-
νεται μεταξύ 50% πλέον μίας μετοχής και 
58,5%. Το ποσοστό συμμετοχής της Thrivest 
ενδέχεται να αυξηθεί εφόσον επιλέξει κατά 
τη διακριτική της ευχέρεια (!)  να επενδύσει 
ποσό μεγαλύτερο των €200 εκατ. Οι Μπα-
κοκαϋμενάκηδες που επένδυσαν στα μίντια 
είχαν μοναδικό σκοπό εξ αρχής την άδεια 
παννελήνιου καναλιού αλλά τους τέθηκε 
απαγορευτικό από τους υπάρχοντες κανα-
λάρχες που πέρασαν στην κυβέρνηση την 
άποψη τους. Η τραπεζική πιάτσα γνωρίζει 
ότι αυτό το ενγχείρημα με την συγχώνευση 
Attica Bank και Παγκρήτιας τράπεζας δεν 
θα αντέξει ούτε 6 μήνες και ως σωτήρια 
λύση θα είναι η επέμβαση της Optima Bank 
που ανήκει στην οικογένεια Βαρδινογιάννη 
όπου και την πάρει τσάμπα για να μην κα-
ταρρεύσει εξ ολοκλήρου. Αυτούσια αναδη-
μοσίευση από το edolio5.blogspot.gr

Όλο το χρονικό ενός αντίδωρου από τον Μητσοτάκη στους Μπακοκαϋμενάκηδες για να μην τους δώσει άδεια παννελή-
νιου καναλιού! Η Attica Bank και η Παγκρήτια που δεν θα αντέξουν ούτε 6 μήνες και θα την πάρει ο Βαρδινογιάννης με 
όχημα την Optima Bank τσάμπα. Τα 475 εκατ. ευρώ που θα βάλει μετρητά το δημόσιο ενώ η «Αγία τριάδα» θα βάλει με 
δάνεια και ομόλογα εάν και εφόσον χρειαστούν 200.

Η δικογραφία για την οποία θα σας κάνω 
λόγο δεν είναι απλά δεμένη αλλά κάτι παρα-
πάνω.  Βρίσκεται στο στάδιο της ανάκρισης 
των κατηγορουμένων που τους έχουν ασκη-
θεί κακουργηματικές διώξεις. Εμπλέκονται 
συμβολαιογράφοι, ιδιώτες και κυρίως ένας 
πασίγνωστος μεγαλοδικηγόρος που σύμφω-
να πάντα με την δικογραφία εμφανίζεται ως 
«εγκέφαλος» της εγκληματικής οργάνωσης. 
Το επίμαχο της υπόθεσης είναι μια αμύθητη 
περιουσία.  Για να μην ψάχνεται να βρείτε 
ποιος δικηγόρος είναι να σας βοηθήσω λίγο 

και να σας πω ότι το όνομα του παραπέ-
μπει σε αρχαίο στρατηγό που έχει αφήσει 
πολύ καλό όνομα για την δράση του και την 
υστεροφημία του. Άντε να σας δώσω ακόμη 
ένα στοιχείο! Ήταν και πολιτικός στην εποχή 
του. Τα υπόλοιπα θα γίνουν γνωστά σε λίγες 
εβδομάδες γιατί όπως μαθαίνω από δικαστι-
κούς κύκλους η προφυλάκιση τουλάχιστον 
2 προσώπων που εμπλέκονται στην υπόθε-
ση αυτή αλλά και του δικηγόρου θεωρείται 
πέρα για πέρα βέβαιη. Αυτούσια αναδημο-
σίευση από το edolio5.blogspot.gr

Πασίγνωστος δικηγόρος «εγκέφαλος» εγκληματικής οργάνωσης! Οι ποινικές διώξεις που έχουν ασκηθεί, οι απολογίες 
στον ανακριτή που «τρέχουν», η αμύθητη περιουσία και ο «αρχαίος» συνονόματος στρατηγός του Αθηναίου ποινικολόγου.
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Το χειρότερο; Οι βουλευτές της ΝΔ που βρί-
σκονται με πολίτες των περιφερειών του 
έχουν αποκομίσει την εντύπωση ότι η φθο-
ρά αυτή δεν είναι αναστρέψιμη. Άλλοι το 
λένε ο Μητσοτάκης ξεφούσκωσε, άλλοι ότι 
έχει πάρει τον κατήφορο, άλλοι ότι ψάχνει 
να δραπετεύσει…Η αλήθεια είναι ότι αυτό 
που αναδύεται από την εικόνα της κυβέρ-
νησης είναι ότι υπάρχει μία βαθιά κάμψη, 
μία άρση της εμπιστοσύνης των πολιτών 
στον ίδιο τον Κυριάκο Μητσοτάκη. Μη ανα-
στρέψιμη φθορά Οι συνεχόμενες αναπο-
τελεσματικές κυβερνητικές πρωτοβουλίες 
για μία σειρά ζητημάτων μέσα στην καθη-
μερινότητα όπως η ακρίβεια, η στέγαση, η 
δημόσια υγεία, η ασφάλεια στις γειτονιές 
έχουν φέρει μία ανυπολόγιστη φθορά. Το 
χειρότερο είναι ότι οι βουλευτές της ΝΔ 
που βρίσκονται με πολίτες των περιφερει-
ών του έχουν αποκομίσει την εντύπωση 
ότι η φθορά αυτή δεν είναι αναστρέψιμη. 
Καμία εκτόνωση Είναι οι ίδιοι που λένε ότι 
το καλοκαίρι, ενώ συνήθως λειτουργεί εκτο-
νωτικά για τους πολίτες, εν τέλει η φθορά 
θα πολλαπλασιαστεί. Ο κόσμος δεν μπορεί 
να δώσει άλλο περιθώριο χρόνου στην κυ-
βέρνηση και δεν τον νοιάζει πλέον τι γίνεται 
στο μέτωπο της Κεντροαριστεράς. Για το 
Μαξίμου η διάλυση των ΠΑΣΟΚ-ΣΥΡΙΖΑ τούς 

καθησυχάζει με το σκεπτικό ότι δεν υπάρχει 
κάποιος που να τον εμπιστευτεί ο κόσμος. 
Όμως, η κοινωνία έχει άλλη άποψη. Και οι 
μετρήσεις του χειμώνα θα δείξουν τα χειρό-
τερα… Βουλευτές και πρώην αρχηγοί χτυπά-
νε Μητσοτάκη Υπό αυτές τις συνθήκες για 
την κυβέρνηση, η αμφισβήτηση Μητσοτάκη 
πραγματοποιείται και μέσα στο κόμμα Είτε 
από βουλευτές του κόμματος που σε κάθε 
ευκαιρία δεν χάνουν ευκαιρία να διαφο-
ροποιούνται όπως έγινε με τον παρολίγον 
διορισμό της Κ. Φουντεδάκη όπως ο Θάνος 
Πλεύρης και ο Νότης Μηταράκης είτε από 
τους πρώην αρχηγούς της ΝΔ όπως ο Αντώ-
νης Σαμαράς και ο Κώστας Καραμανλής είτε 
από μεγαλουπουργούς που διαφοροποιού-
νται από την γραμμή Μητσοτάκη π.χ ο Νίκος 
Δένδιας στα εθνικά ζητήματα που θεωρεί 
ότι η ελληνοτουρκική προσέγγιση είναι ένα 
ανέκδοτο… Μετα-μητσοτάκη εποχήΕιδικά 
για την τελευταία κατηγορία, να πούμε ότι 
είναι ενεργοί οι δελφίνοι που κοιτάνε πλέον 
την μετά-Μητσοτάκη εποχή. Δεν είναι μόνο 
ο Νίκος Δένδιας που προσπαθεί να ενώσει 
τη δεξιά πτέρυγα και να διαφοροποιηθεί 
στα εθνικά ζητήματα. Τη δική του στρατηγι-
κή έχει ο Κωστής Χατζηδάκης ο οποίος τόλ-
μησε κιόλας να αρνηθεί να μετακινηθεί από 
το υπουργείο Οικονομικών στο υπουργείο 

Εξωτερικών (αλλιώς θα παραιτείτο) κάνο-
ντας όλους να αναρωτιούνται «που βρίσκει 
αυτό το θάρρος και αρνείται μπροστά στον 
Πρωθυπουργό… Όμως, δραστηριοποιού-
νται και άλλοι που δεν φαίνονται τώρα, 
αλλά όταν τεθεί θέμα θα κάνουν την κίνη-
σή τους. Παράλληλα, η κυβέρνηση έχει χά-
σει το μεγάλο πλεονέκτημα που είχε με τα 
ΜΜΕ. Πλέον στα κανάλια παίζονται δύσκο-
λα καθημερινά θέματα όπως ρεπορτάζ στα 
νοσοκομεία, στα ράφια των σούπερμάρκετ 
κ.α. Οι καναλάρχες έχουν άρει την εμπιστο-
σύνη τους στην κυβέρνηση. Το MEGA του 
Β.Μαρινάκη εδώ και καιρό παίζει δυνατά 
ρεπορτάζ ενώ ακούγεται ότι μπορεί να πά-
ρει άλλο έναν τηλεοπτικό σταθμό. Σιγα σιγά 
φτιάχνονται οι συνθήκες αντιπολίτευσης 
έστω και αν η πολιτική ηγεσία της αντιπολί-
τευσης είναι λίγη. Συνεπώς, ο Μητσοτάκης 
δεν αμφισβητείται μόνο από τους πολίτες 
στις δημοσκοπήσεις αλλά από το κόμμα του 
και την κυβέρνησή του. Με άλλα λόγια δεν 
έχει τον έλεγχο πια.

Ο Μητσοτάκης αμφισβητείται σχεδόν από τους πάντες - Από πρώην αρχηγούς, 
νυν βουλευτές της ΝΔ και υπουργούς - δελφίνους

Η λογική των παρεμβάσεων συνίσταται στο 
ότι κάποιοι γενικοί γραμματείς που έχουν 
γίνει... ισόβιοι είναι υπό μετακίνηση, ενώ 
υπάρχουν και κάποιοι που «δυσλειτουρ-
γούν» ή είναι σε ρήξη με τους υπουργούς 
τους. Θέμα χρόνου είναι η οριστικοποίηση 
των αποφάσεων του Κυριάκου Μητσοτά-
κη για τις παρεμβάσεις στο σχήμα των γε-
νικών γραμματέων της κυβέρνησης. Τους 
σχετικούς φακέλους διαχειρίζονται ο υφυ-

πουργός παρά τω πρωθυπουργώ Γιώργος 
Μυλωνάκης και ο υπουργός Επικρατείας 
Άκης Σκέρτσος, σε συνεννόηση με τον σύμ-
βουλο του κ. Μητσοτάκη περί τα κομματικά 
Θανάση Νέζη. Η λογική των παρεμβάσεων 
συνίσταται στο ότι κάποιοι γενικοί γραμ-
ματείς που έχουν γίνει...ισόβιοι είναι υπό 
μετακίνηση, ενώ υπάρχουν και κάποιοι 
που «δυσλειτουργούν» ή είναι σε ρήξη με 
τους υπουργούς τους. Σε κάθε περίπτωση, 
η λογική των παρεμβάσεων είναι να βελτι-

ωθεί η λειτουργία του κυβερνητικού σχή-
ματος. Ίσως πιο ενδιαφέρον στοιχείο είναι 
ότι ακούγεται το ενδεχόμενο αξιοποίησης 
πρώην βουλευτών της Νέας Δημοκρατί-
ας, για ορισμένους εκ των οποίων υπάρχει 
καλή άποψη στην κυβέρνηση. Χαρακτηρι-

Κυβέρνηση: Έρχεται ο ανασχηματισμός των γενικών γραμματέων - 
Οι αποχωρήσεις, οι μετακινήσεις και οι πρώην βουλευτές
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στική περίπτωση αυτή του Τάσου Γαϊτάνη, 
ο οποίος έχει ακουστεί για το ενδεχόμενο 
«μετακόμισης» στο υπουργείο Ανάπτυξης, 
στη θέση του γενικού γραμματέα Έρευ-
νας και Καινοτομίας. Επίσης, ακούγεται το 
όνομα του αναπληρωτή γραμματέα της ΝΔ 
Χριστόφορου Μπουτσικάκη, αλλά και αυτό 
του πρώην βουλευτή Πιερίας Σάββα Χιονί-
δη. Στην πολιτική «πιάτσα» έχει πέσει και το 
όνομα του πρώην βουλευτή Γιάννη Μελά, ο 
οποίος όμως θα μπορούσε να αξιοποιηθεί 
και σε άλλη θέση. Οι αλλαγές τοποθετού-
νται...από μέρα σε μέρα. Το πολύ ως το τέλος 
της εβδομάδας το ζήτημα-το οποίο απασχο-
λεί περισσότερο τα κυβερνητικά στελέχη 
και τους πέριξ αυτών-θα έχει επιλυθεί. Στο 
υπουργείο Εσωτερικών «ακούγεται» ότι θα 
μετακομίσει ο πρώην δήμαρχος Καλλιθέας 
και ένας άνθρωπος που είχε υπογράψει την 

υποψηφιότητα του Κυριάκου Μητσοτάκη 
για την προεδρία της ΝΔ, ο Δημήτρης Κάρ-
ναβος, αν και υπάρχουν εσωτερικές δυσκο-
λίες. Σενάρια αντικατάστασης υπήρξαν για 
τον γενικό γραμματέα Εμπορίου Σωτήρη 
Αναγνωστόπουλο, αν και δεν υπάρχει κάτι 
οριστικό. Υπό απομάκρυνση από το υπουρ-
γείο Προστασίας του Πολίτη είναι οι δύο 
γενικοί γραμματείς, Δήμητρα Λυγούρα και 
Μάνος Λογοθέτης. Ο κ. Λογοθέτης θα μπο-
ρούσε να μετακινηθεί στο Μετανάστευσης 
και Ασύλου, ιδίως αν αποχωρούσε ο εις εκ 
των γενικών γραμματέων Πάτροκλος Γεωρ-
γιάδης. Η κυρία Λυγούρα που έχει προκα-
λέσει δυσαρέσκεια σε αρκετούς βουλευτές 
της ΝΔ «φλερτάρει» και με την οριστική 
έξοδο. Αλλαγές εκτιμάται ότι θα υπάρξουν 
στη διάταξη των γενικών γραμματέων του 
υπουργείου Εργασίας, αλλά και του υπουρ-

γείου Κοινωνικής Συνοχής και Οικογένει-
ας, όπου η Ζέφη Δημαδάμα έγινε «κόκκινο 
πανί» για αρκετά στελέχη της ΝΔ, ενώ στο 
υπουργείο Οικονομικών υπάρχουν αρκε-
τά σενάρια που θέλουν την ειδική γραμ-
ματέα Νίκη Δανδόλου να αποχωρεί ή να 
μετακινείται. Εκκρεμότητες υπάρχουν και 
στο Αγροτικής Ανάπτυξης, όπου δεν είναι 
σίγουρη η φυγή του Δημήτρη Παπαγιαννί-
δη, ενώ αλλαγές αναμένεται να υπάρξουν 
στο υπουργείο Ναυτιλίας. Στο υπουργειο 
Παιδείας, προς αντικατάσταση είναι ο Γιώρ-
γος Βούτσινος, ενώ ακούγεται και το σενά-
ριο επιστράτευσης του πρώην πρύτανη του 
ΑΠΘ, Νίκου Παπαϊωάννου, αντί του έτερου 
γενικού γραμματέα Οδυσσέα Ζώρα. Σε κάθε 
περίπτωση, για τις όποιες αλλαγές, καρατο-
μήσεις ή μετακινήσεις, την οριστική απόφα-
ση θα λάβει ο κ. Μητσοτάκης.

Δεν μπορεί να συνεχιστεί αυτό το μοτίβο, να 
φορολογείται ένας κλάδος για να ασκείται 
κοινωνική πολιτική αυτή η στρατηγική οδηγεί 
σε φθορά και ήττα με μαθηματική ακρίβεια 
Η Νέα Δημοκρατία του Κυριάκου Μητσοτά-
κη έως τώρα και παρά την φθορά συνεχίζει 
να είναι ο κυρίαρχος πολιτικός πόλος στην 
Ελλάδα. Μπορεί να υπήρξε μεγάλη πολιτική 
φθορά στις ευρωεκλογές και 1.000.000 πο-
λίτες να έστειλαν ξεκάθαρο μήνυμα ωστόσο 
ακόμη το πολιτικό κεφάλαιο Μητσοτάκης συ-
νεχίζει να έχει πρωταγωνιστικό ρόλο… Ωστό-
σο 4 ζητήματα έρχονται να δυσκολέψουν και 
να μειώσουν τον πολιτικό χρόνο Μητσοτάκη. 
1)Η ακρίβεια συνεχίζει να αποτελεί μείζονος 
σημασίας πρόβλημα. Η υπερφορολόγηση 
των κερδών των ενεργειακών εταιριών είναι 
πράξη πολιτικής απόγνωσης, μια ατζέντα ΣΥ-
ΡΙΖΑ από την ΝΔ είναι κίνηση απελπισίας… 
Δεν μπορεί να συνεχιστεί αυτό το μοτίβο, να 
φορολογείται ένας κλάδος για να ασκείται 
κοινωνική πολιτική αυτή η στρατηγική οδηγεί 
σε φθορά και ήττα με μαθηματική ακρίβεια. 
2)Στο Ουκρανικό είναι ξεκάθαρο ότι η Ελλάδα 
πήρε λάθος κατεύθυνση, τάχθηκε με το πλευ-
ρά του διεφθαρμένου Zelensky αντί να ακο-
λουθήσει την σοφή στρατηγική του Orban της 
Ουγγαρίας. Είναι ξεκάθαρο ότι το κύμα αμφι-
σβήτησης στην Ευρώπη που λαμβάνει χώρα 
έχει κίνητρο μεταξύ άλλων και το Ουκρανικό. 
Η Ρωσία δεν είναι εχθρός, είναι μια χώρα που 
απλά προστατεύει τους ρωσόφωνους του 
Donbass και ορθά τους υποστηρίζει… Η Ου-

κρανία ηττήθηκε στρατιωτικά, το ΝΑΤΟ που 
επένδυσε στην ήττα της Ρωσίας… επίσης ητ-
τήθηκε και έρχεται και ο Trump 3)O Kυριάκος 
Μητσοτάκης επένδυσε στους δημοκρατικούς 
των ΗΠΑ και στον Biden ένα ξοφλημένο πο-
λιτικό. Ο Trump έρχεται, είναι η δύναμη της 
λογικής και στο στρατόπεδο Trump δεν έχουν 
και την καλύτερη άποψη για τον Μητσοτάκη. 
Ο Trump θα επιφέρει ένα μεγάλο πλήγμα στην 
παράνοια… Η Ρωσία θα κερδίσει, η Ουκρανία 
θα παραδοθεί άνευ όρων, και μαζί θα τελειώ-
σει και η άρρωστη πολιτική με τα ΛΟΑΤΚΙ. 4)
Ένα μέρος της ελληνικής κοινωνίας τάσσεται 
κατά αυτής της ντροπιαστικής μόδας με τους 
ΛΟΑΤΚΙ. Κάθε άνθρωπος είναι ελεύθερος για 
τις σεξουαλικές του επιλογές αλλά η προσπά-
θεια των ΛΟΑΤΚΙ να επιβληθούν δημιουργώ-
ντας ρεύμα αποτελεί όνειδο. Η Τσεχία κατα-
ψήφισε τον νόμο για τους ομοφυλόφιλους, 
η Ρωσία έχει ξεκάθαρα αρνητική θέση και ο 
Trump έρχεται να βάλει τάξη σε αυτό το χάος 
με τους ομοφυλόφιλους. Πάλι η ελληνική κυ-
βέρνηση είναι στην λάθος πλευρά της ιστο-
ρίας, δεν είναι πρόοδος τα δικαιώματα των 
ομοφυλόφιλων αλλά σήψη και παρακμή. Η 
ΝΔ θα βρεθεί στο 24% με 25% Η ΝΔ λόγω της 
ακρίβειας που θα ενταθεί και των προβλημά-
των που θα επιδεινωθούν θα συρρικνωθεί 
στο 24% με 25% εκεί θα οδηγηθεί οπότε είναι 
προφανές ότι τελειώνει ο πολιτικός χρόνος… 
Ίσως έτσι να εξηγούνται και πρωτοβουλίες 
ακόμη και στο επιχειρείν που είναι αντίθετες 
με την λογική. Στην αγωνία τους να κλείσουν 

μεγάλα deals και με ιδιοτελή στόχους… κά-
νουν πολλά λάθη και τα λάθη είναι πιστοποίη-
ση ότι ο πολιτικός χρόνος τελειώνει… Υπάρχει 
plan B στην ΝΔ; Ο Μητσοτάκης δεν αμφισβη-
τείται σε καμία περίπτωση, ωστόσο ο Μητσο-
τάκης θα ήθελε να τον διαδεχθεί – κάποια 
στιγμή – στο μέλλον ο Χατζηδάκης ο σημερι-
νός υπουργός Οικονομικών. Όμως ο Χατζη-
δάκης είναι ένας επαγγελματίας πολιτικός με 
μέτριες επιδόσεις και μέτριες ικανότητες. Δεν 
έχει καμία επαγγελματική κατάρτιση απλά εί-
ναι επαγγελματίας πολιτικός και κοντά στον 
Μητσοτάκη. Στον αντίποδα υπάρχει ένα σχή-
μα που απολαμβάνει αποδοχής και έχει δυ-
ναμική το σχήμα Δένδια με Πιερρακάκη δύο 
κορυφαίοι πολιτικοί, υψηλής αναγνωρισιμό-
τητας, υψηλής δημοφιλίας και με κοινωνική 
αναφορά και μεγάλες ικανότητες. Σήμερα δεν 
υπάρχει θέμα διαδοχής… όμως αύριο εάν το 
ποσοστό της ΝΔ συρρικνωθεί και άλλο… θα 
ανοίξει το ζήτημα συν τοις άλλοις και γιατί ο 
Μητσοτάκης θέλει να αναλάβει κάποιο πόστο 
στην Ευρώπη… με ορίζοντα σε 3 χρόνια από 
σήμερα… Οπότε αυτά που συμβαίνουν στο 
ΣΥΡΙΖΑ και ΠΑΣΟΚ σε εσωκομματικό πεδίο… 
θα τα δούμε στο μέλλον και στην ΝΔ είναι νο-
μοτελειακό. Υποσημείωση Ο Σαμαράς μπορεί 
να αμφισβητεί αλλά δεν θα συγκρουστεί ευ-
θέως με τον Μητσοτάκη.

H μεγάλη κρίση στην ΝΔ… έρχεται – Το Φθινόπωρο θα γονατίσει 
στο 24% με 25% - Το σχήμα Δένδια, Πιερρακάκη αποκτά δυναμική
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Ο Α. Σαμαράς έχει απασφαλίσει και το ίδιο 
έχουν κάνει οι βουλευτές που πλέον δεν 
θέλουν να έρχονται προ τετελεσμένων και 
να πράττουν ότι θέλει το Μαξίμου. Έχει 
πυκνώσει τις παρεμβάσεις του ο Αντώνης 
Σαμαράς στην κυβέρνηση και στην κοινο-
βουλευτική ομάδα της Νέας Δημοκρατίας 
μετά την πύρινη ομιλία του στο Πολεμικό 
Μουσείο. Ο ίδιος έχει παρακινήσει, πλέον, 
και άλλους να μπουν στην λογική της αμφι-
σβήτησης όπως και έγινε με την περίπτωση 
της απόρριψης του διορισμού της Κατερί-
νας Φουντεδάκη από γαλάζιους βουλευτές 
που διαμήνυσαν στο Μέγαρο Μαξίμου ότι 
δεν θα την ψηφίσουν επειδή έπαιξε κρίσι-
μο ρόλο στο νομοσχέδιο για τα ΛΟΑΤΚΙ και 
την τεκνοθεσία από τα ομόφυλα ζευγάρια. 
Ήταν μία πράξη ενός σήριαλ που όπως φαί-
νεται θα κρατήσει για πολύ καιρό. Ο Α. Σα-
μαράς έχει απασφαλίσει και το ίδιο έχουν 
κάνει οι βουλευτές που πλέον δεν θέλουν 
να έρχονται προ τετελεσμένων και να 
πράττουν ότι θέλει το Μαξίμου. Το δείπνο 
στον «Καραβίτη» στο Παγκράτη Πριν λί-
γες μέρες υπήρξε σύναξη με πρωτοβουλία 
Αντώνη Σαμαρά στην οποία συμμετείχαν 
ο πρώην πρόεδρος και πέντε βουλευτές, 
φίλα προσκείμενοι σ’ αυτόν: οι Ανδρέας 
Κατσανιώτης, Φώντας Μπαραλιάκος, Μίλ-
τος Χρυσομάλλης, Λάκης Βασιλειάδης και 

Χρήστος Μπουκώρος. Στην αρχή πήγαν για 
καφέ στη Βαλαωρίτου, σε γνωστό καφέ 
που το έχει φίλος και οπαδός του Αντώνη 
Σαμαρά, και στη συνέχεια κατέληξαν για 
δείπνο στη γνωστή ταβέρνα του Παγκρα-
τίου «Καραβίτης», επίσης διάσημη για τις 
πολιτικές συγκεντρώσεις. Ήταν εκνευρι-
σμένοι με Πατέλη και Σκέρτσο Στο δείπνο, 
οι βουλευτές τα έχωσαν άσχημα στην κυ-
βέρνηση για την υπόθεση της Φουντεδάκη, 
που ήταν πρόταση των Πατέλη-Σκέρτσου. 
Θεώρησαν ότι «όποιος την πρότεινε, είχε 
πολύ μεγάλο θράσος» αφού ήταν η καθη-
γήτρια που συνέταξε το νόμο για το γάμο 
των ομοφυλόφιλων και ήταν θετική στο να 
μπορούν να τεκνοθετούν. Η ίδια είχε κάνει 
και ιδιαίτερα μαθήματα στους γαλάζιους 
βουλευτές για το νομοσχέδιο, όμως, δεν 
έπιασαν καθώς 51 βουλευτές είτε απεί-
χαν είτε δεν το ψήφισαν. Πέρα όμως από 
το περιστατικό με τη Φουντεδάκη, υπήρξε 
συζήτηση και για την πρόεδρο της Δημο-
κρατίας Κατερίνα Σακελλαροπούλου και 
την στάση που θα κρατήσουν. Κανένας δεν 
θα συναινέσει στην ανανέωση της θητείας 
της, αυτό έγινε ξεκάθαρο και απ’ ότι φαί-
νεται δεν είναι οι μόνοι που δεν θα στηρί-
ξουν. Νέα εκδήλωση Σαμαρά τον Σεπτέμ-
βριο Ο Α.Σαμαράς τους τόνισε ότι δεν θα 
συναινέσει και ο ίδιος, ενώ όπως μάθαμε 

για κάνει και νέα εκδήλωση το Ίδρυμα Σα-
μαρά τον Σεπτέμβριο με θέμα τα εθνικά 
ζητήματα και την κατάσταση στην Ελλάδα. 
Θα είναι μία ευκαιρία να μετρηθεί και πάλι 
η δυναμική του Σαμαρά και όχι μόνο. Πα-
ρών θα είναι και ο Κώστας Καραμανλής ο 
οποίος έχει το δικό του κοινό. Οι βουλευ-
τές, βλέποντας ότι ο Α.Σαμαράς βγαίνει 
μπροστά πιο συχνά, έχουν απασφαλίσει 
και προκαλούν εκρήξεις απέναντι στο Μα-
ξίμου που παρακολουθεί ανήμπορο να 
πράξει το οτιδήποτε. Ακόμα και η έλευση 
του Γιώργου Μυλωνάκη στο Μαξίμου που 
ο ρόλος του είναι να είναι σύνδεσμος της 
κυβέρνησης στην κοινοβουλευτική ομάδα, 
κρίνεται ανεπιτυχής. Στην συνεδρίαση της 
κοινοβουλευτικής ομάδας και στην Επιτρο-
πή Θεσμών, οι βουλευτές έκαναν επανά-
σταση και ο Μυλωνάκης δεν μπόρεσε να 
την αποτρέψει.

Ο Σαμαράς ευθέως παρακινεί τους βουλευτές να αμφισβητήσουν την κυβέρνηση – Αποτυχία 
Μυλωνάκη, εκνευρισμός για Πατέλη

Σύμφωνα με πληροφορίες η βουλευτής του 
ΣΥΡΙΖΑ είπε ότι επιθυμεί την άρση της ασυλί-
ας της προκειμένου να δώσει τον δικαστικό 
αγώνα. Την άρση ασυλίας της βουλευτού του 
ΣΥΡΙΖΑ, Έλενας Ακρίτα, εισηγείται ομόφωνα 
στην Ολομέλεια η Επιτροπή Δεοντολογίας 
της Βουλής. Η αίτηση άρσης ασυλίας αφορά 
στη μήνυση της συζύγου του πρωθυπουργού 
Μαρέβας Γκραμπόφσκι-Μητσοτάκη κατά της 
βουλευτού για συκοφαντική δυσφήμιση.

Στη σημερινή συνεδρίαση της Επιτροπής Δε-
οντολογίας, η ίδια η Έλενα Ακρίτα, σύμφωνα 
με πληροφορίες, είπε ότι επιθυμεί την άρση 
της ασυλίας της προκειμένου να δώσει τον 
δικαστικό αγώνα. Η Επιτροπή Δεοντολογίας 
εισηγείται ομόφωνα την άρση ασυλίας της 
κυρίας Ακρίτα και για μια ακόμα υπόθεση που 
αφορά σε μήνυση που έχει υποβληθεί από 
δημοσιογράφο. Εισηγείται επίσης την άρση 
ασυλίας του βουλευτή του ΠΑΣΟΚ Δημήτρη 

Μπιάγκη, για υπόθεση σχετιζόμενη με δήλω-
ση πόθεν έσχες την περίοδο που υπηρετούσε 
την Τοπική Αυτοδιοίκηση.

Βουλή: H επιτροπή Δεοντολογίας εισηγείται άρση ασυλίας της 
Ακρίτα μετά τη μήνυση από τη Μαρέβα Γκραμπόφσκι-Μητσοτάκη
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Οι προεκλογικές εκστρατείες των υποψηφί-
ων για την ηγεσία του ΠΑΣΟΚ είναι σε πλήρη 
εξέλιξη, αν και εν μέσω θέρους δεν φαίνεται 
να… συγκινούν και ιδιαίτερα. Όχι ότι δεν 
υπάρχουν βεβαίως αψιμαχίες μεταξύ τους, 
οι οποίες κινούνται όμως κυρίως σε οργανω-
τικά θέματα και δευτερευόντως πολιτικά. Η 
νεκρή καλοκαιρινή περίοδος δεν επιτρέπει 
και διενέργεια δημοσκοπήσεων, αν και τρέ-
χουν κρυφές έρευνες για τα επιτελεία των 
μονομάχων. Το οργανωτικό (ή οργανωτίστι-
κο) ζήτημα που έχει ανακύψει εσχάτως είναι 
το μητρώο μελών του κόμματος. Ο Παντελής 
Καμάς, μέλος της ΕΔΕΚΑΠ και υποστηρικτής 
του Χάρη Δούκα, έστειλε επιστολή προς το 
όργανο με το οποίο ζητεί δύο πράγματα: 
Πρώτον να δοθεί το μητρώο μελών στους 
υποψηφίους άμεσα και δεύτερον να θεωρη-
θεί κάθε υπογραφή υπέρ υποψηφίου ως εν 
δυνάμει αίτηση εγγραφής μέλους. Ως προς 
το πρώτο σκέλος, αυτό του μητρώου μελών, 
το αίτημα φαίνεται να συμμερίζονται και άλ-
λοι, όπως η Νάντια Γιαννακοπούλου, η Άννα 
Διαμαντοπούλου, ο Γιάννης Κανελλάκης. 
Μάλιστα η Νάντια Γιαννακοπούλου με επι-
στολή της στην ΕΔΕΚΑΠ υποστηρίζει ότι «κά-

ποιοι υποψήφιοι έχουν ήδη το μητρώο στα 
χέρια τους, όπως προκύπτει από την μαζική 
αποστολή μηνυμάτων, mails και τηλεφωνη-
μάτων σε όλη την Ελλάδα». Επικαλείται δε 
την θετική γνωμάτευση του δικηγόρου που 
είναι υπεύθυνος για τα προσωπικά δεδομέ-
να του ΠΑΣΟΚ να δοθεί το μητρώο στους 
υποψηφίους και καλεί τον κ. Ανδρουλάκη να 
πάρει θέση. «Ειλικρινά δεν κατανοώ όλη 
αυτή τη διαδικασία κωλυσιεργίας. Καλώ τον 
πρόεδρο του ΠΑΣΟΚ και όλους τους υποψή-
φιους να πάρουν θέση, ώστε να λυθεί άμεσα 
το ζήτημα» αναφέρει χαρακτηριστικά. Η 
ανησυχία ορισμένων έγκειται στο γεγονός 
ότι η ΕΔΕΚΑΠ αποτελείται στην πλειοψηφία 
της από στελέχη που πρόσκεινται στον κ. Αν-
δρουλάκη. Τυπικά θα αναγνωρίσει τους υπο-
ψήφιους στην ανοικτή Κεντρική Επιτροπή 
του ΠΑΣΟΚ στις 15 Σεπτεμβρίου, λιγότερο 
από ένα μήνα δηλαδή πριν στηθούν οι εσω-
κομματικές κάλπες στις 6 Οκτωβρίου. Μέχρι 
τότε δεν διευρύνεται η επιτροπή, όπως λέει 
το Καταστατικό, με εκπροσώπους των υπο-
ψηφίων. Εάν παίξει… καθυστέρηση η ΕΔΕ-
ΚΑΠ και κρίνει ότι το Μητρώο Μελών πρέπει 
να δοθεί τότε, τα χρονικά περιθώρια θα είναι 

ανύπαρκτα για επικοινωνία μαζί τους. Σημει-
ώνεται ότι η εταιρεία που θα αναλάβει να 
στήσει τις εκλογές θα έχει στο λογισμικό της 
το τελικό Μητρώο, ενώ σε εκκρεμότητα είναι 
το πού και πόσες κάλπες θα στηθούν, ποιοι 
και πόσοι θα είναι στις εφορευτικές επιτρο-
πές, κ.ο.κ. Το δεύτερο ζήτημα, αυτό με την 
εξομοίωση υπογραφών με εν δυνάμει υπό 
εγγραφή μέλη, έχει λυθεί από τις εσωκομμα-
τικές εκλογές του 2021 μετά από ενστάσεις 
που είχε διατυπώσει τότε ο Χάρης Καστανί-
δης. Με διασταλτική (κάπως) ερμηνεία, στο 
φύλλο που υπέγραφαν οι υποστηρικτές ενός 
εκάστου υποψηφίου, ανέγραφε ότι αυτή η 
υπογραφή ενέχει και την ταυτόχρονη βούλη-
σή τους να γίνουν μέλη του ΠΑΣΟΚ. Ο πρόε-
δρος του ΠΑΣΟΚ Νίκος Ανδρουλάκης επιλέ-
γει να προτάσσει το ηγετικό προφίλ του. 
Αυτό έκανε και με την επίσκεψή του στην 

Ανεβαίνει το πολιτικό θερμόμετρο στο ΠΑΣΟΚ: «Καύσωνας» με κόντρες υποψηφίων -Το «αγκάθι» με το Μητρώο Μελών



σελ. 31

28/07/2024

Πολιτική

Κύπρο, όπου συναντήθηκε με τη γυναίκα – 
σύμβολο της κυπριακής τραγωδίας Χαρίτα 
Μάντολες, ενώ ανέδειξε και τις θέσεις του 
για τα ελληνοτουρκικά. Επίσης, χθες πήγε 
στα Γιάννενα όπου άσκησε κριτική κατά της 
κυβέρνησης, λέγοντας ότι «το μοντέλο εξου-
σίας της Νέας Δημοκρατίας υπηρετεί την 
εξουσία του ενός και όσων περιστρέφονται 
γύρω του» και προγραμματίζει περιοδεία 
στην Κρήτη. Στο επιτελείο του Χάρη Δούκα 
δεν φαίνεται να ανησυχούν ιδιαίτερα για το 
θέμα των υπογραφών καθώς όπως λένε 
έχουν διαθέσιμες (εκτός από τις 5.000 υπο-
γραφές μελών και φίλων) και το 15% των με-
λών της Κεντρικής Επιτροπής του ΠΑΣΟΚ. 
Ταυτόχρονα, ο δήμαρχος Αθηναίων πυκνώ-
νει τις περιοδείες και επαφές του ανά τη 
χώρα «για να τον μάθουν» όπως λένε συνερ-
γάτες του. Ενώ την ίδια ώρα, δεν λείπουν τα 
πυρά κατά ανθυποψηφίων. Ο Χάρης Δούκας 
μίλησε χθες στη Γλυφάδα στρέφοντας εμμέ-
σως τα πυρά του κατά Ανδρουλάκη, προτάσ-
σοντας το νέο μοντέλο διοίκησης του κόμμα-
τος  που δεν θα υπακούει στην «ενός ανδρός 
αρχή». «Το γνωστό “ένας αποφασίζει για 
όλους”, το έχουμε δει, είναι το μοντέλο του κ. 
Μητσοτάκη. Αν θέλουμε αυτή την προσέγγι-
ση, δε χρειάζεται να κάνουμε εκλογές στο 
ΠΑΣΟΚ, ας ψηφίσουμε κατευθείαν τον Μη-
τσοτάκη», είπε ο κ. Δούκας. Και ζήτησε από 
τους άλλους υποψήφιους αρχηγούς να δε-
σμευτούν ότι την επόμενη μέρα, «όλοι θα 
είμαστε στρατιώτες σε όλες τις μάχες που 
έχουμε να δώσουμε». Ο Οδυσσέας Κωνστα-
ντινόπουλος, στενός υποστηρικτής του Δού-
κα ο οποίος πρώτος έθεσε το θέμα πρόωρης 
προσφυγής σε εσωκομματικές κάλπες, 
έστρεψε τα πυρά του κατά της Άννας Διαμα-
ντοπούλου. «Ήρθε πριν λίγες ημέρες και την 
καλωσορίσαμε ξανά στο ΠΑΣΟΚ. Ήταν σε πο-
λιτικές διακοπές και η ίδια είπε ότι έλειπε 
στα δύσκολα χρόνια του ΠΑΣΟΚ» είπε ο κ. 
Κωνσταντινόπουλος μιλώντας στο Open. 
Πρόσθεσε μάλιστα ότι η πρώην επίτροπος 
είναι υποψήφια επειδή άνοιξαν οι διαδικα-
σίες και «έπρεπε να πει και έναν καλό λόγο» 
για να σημειώσει με νόημα: «Σήμερα είμα-
στε εδώ για να απαντήσουμε όχι στα παλιά 
κόλπα των συμμαχιών γιατί η κα Διαμαντο-
πούλου ακούγεται ότι έχει κάνει συμφωνίες 
για τον δεύτερο γύρω και εγώ δεν θέλω να 
μπω σε αυτές τις συζητήσεις» και πως «οι 
ηγεσίες των κομμάτων της ΝΔ και ΣΥΡΙΖΑ δεν 
θέλουν να αλλάξει κάτι στο ΠΑΣΟΚ γιατί τους 
ευνοεί, τον καθένα για τους δικούς του λό-
γους. Εάν παραμείνουμε στο ίδιο σκηνικό 

και δεν αλλάξει τίποτε στο ΠΑΣΟΚ αυτό κατά 
κύριο λόγο ευνοεί τη ΝΔ». Στο επιτελείο του 
Παύλου Γερουλάνου δεν δείχνουν να ανησυ-
χούν για τα οργανωτικά ζητήματα τα οποία 
άλλωστε γνωρίζει καλά ο πρώην γραμματέας 
Νεολαίας ΠΑΣΟΚ Κώστας Πανταζής. Δίνουν 
έμφαση στην επαφή με την κοινωνία και 
στην ανάδειξη εκ μέρους του υποψηφίου 
προέδρου του ΠΑΣΟΚ του μοντέλου που έχει 
για το κόμμα, την παράταξη και τη χώρα. Πα-
ράλληλα,  συνεχίζουν την προσπάθεια συλ-
λογής και άλλων υπογραφών, πέραν των 
5.000 που έχουν ήδη συγκεντρωθεί. Ο Παύ-
λος Γερουλάνος (ΣΚΑΪ) έδειξε ότι ποντάρει 
στον κόσμο που απέχει από τις κάλπες, και ο 
οποίος τελικά κρίνει το τελικό αποτέλεσμα. 
Ως εκ τούτου, τόνισε «η δουλειά που πρέπει 
να γίνει είναι πραγματικά σπίτι-σπίτι, δρό-
μο-δρόμο, χωριό-χωριό, ώστε να πειστεί ο 
κόσμος ότι είμαστε δίπλα του». Παράλληλα, 
ο κ. Γερουλάνος μιλώντας για το σχέδιό του 
για τη χώρα, σημείωσε: «Πιστεύω ότι φέρνω 
στο τραπέζι είναι μία πρόταση για το πώς 
πρέπει να γίνει η διοικητική μεταρρύθμιση 
της χώρας, για να αλλάξει το παραγωγικό μο-
ντέλο. Αυτή η πρόταση είναι ο αντίποδας του 
τι βλέπουμε σήμερα από την Κυβέρνηση 
Μητσοτάκη, που κρατάει όλη την εξουσία 
στα χέρια της και μοιράζει τον πλούτο σε λί-
γους. Αυτή η μάχη πιστεύω ότι πρέπει να δο-
θεί, την επόμενη μέρα».Από την πλευρά της, 
η Άννα Διαμαντοπούλου γνωρίζει ότι δεν δι-
αθέτει κομματικό μηχανισμό, ούτε προλα-
βαίνει να φτιάξει. Ωστόσο έχει ένα σημαντι-
κό αριθμό στελεχών ανά τη χώρα μέσω του 
Δικτύου που είχε δημιουργήσει σε ανύποπτο 
χρόνο και ταυτόχρονα έχει ξεκινήσει μπαράζ 
συνεντεύξεων με τις οποίες επιχειρεί να 
απαντήσει στα διακυβεύματα της αναμέτρη-
σης, προτάσσοντας την πρωθυπουργισιμό-
τητα. Ως προς τις αιτιάσεις ότι απουσίαζε 
από το ΠΑΣΟΚ απαντά ότι ήταν παρούσα 
στις δύσκολες στιγμές και ποτέ απούσα από 
τη σοσιαλδημοκρατία. Όσο για τα υπονοού-

μενα περί εμπλοκής της Νέας Δημοκρατίας 
υπέρ συγκεκριμένου υποψηφίου, επέλεξε τη 
γραμμή: «Δεν θα μπω σε αυτή τη διαδικασία 
να απαντήσω. Τα υπονοούμενα τα θεωρώ 
εξαιρετικά χαμηλού επιπέδου». Ωστόσο εί-
ναι προφανές ότι στην πορεία (ίσως και στο 
debate) θα κληθεί να απαντήσει στα σενά-
ρια περί συγκυβέρνησης με τη ΝΔ.Ο Μιχά-
λης Κατρίνης από την πλευρά του είναι ξεκά-
θαρος όπως χθες από τη Λάρισα: 
«Προσωπικά είμαι μακριά από κατεστημέ-
νες και συντηρητικές αντιλήψεις που αφή-
νουν ανοιχτό το ενδεχόμενο το ΠΑΣΟΚ να 
μετατραπεί σε υποστύλωμα της κυβέρνησης 
Μητσοτάκη που έχει χάσει πλέον κάθε ελπί-
δα για αυτοδυναμία». Πρόσθεσε μάλιστα 
πως «είναι η γνωστή λογική να μην αφήσου-
με ακυβέρνητη τη χώρα» αλλά έθεσε το 
«πραγματικό δίλημμα» κατά τη γνώμη του 
φωτογραφίζοντας εμμέσως την κα Διαμα-
ντοπούλου: «Στην ανάγκη για κάποιους να 
παραμείνει ως Πρωθυπουργός ο κ. Μητσο-
τάκης, το ΠΑΣΟΚ πρέπει να αποδεχθεί τη δι-
άλυση της δημόσιας υγείας, την καρτελοποί-
ηση και τα ολιγοπώλια στην οικονομία, τις 
παραβιάσεις του Κράτους Δικαίου, τις υπο-
χωρήσεις στα εθνικά θέματα, μια Ελλάδα 
χωρίς μικρές και μεσαίες επιχειρήσεις, την 
αντίληψη ότι οι εθνικοί και οι ευρωπαϊκοί 
πόροι είναι για τους λίγους και τους ισχυ-
ρούς; Γιατί αυτό θα σημαίνει μια συγκυβέρ-
νηση με τον κ. Μητσοτάκη που έχει κάνει τις 
επιλογές του που δεν έχουν καμία σχέση με 
τις δικές μας επιλογές, με τις ανάγκες των 
πολιτών». Η Μιλένα Αποστολάκη επιμένει 
ότι το ΠΑΣΟΚ πρέπει να ξαναγίνει «το μαχη-
τικό, διεκδικητικό ΠΑΣΟΚ, το οποίο μέσα από 
τις καθαρές του θέσεις» για το ποιούς προα-
σπίζεται στην κοινωνία, θα μπορεί να συνθέ-
σει «κοινωνικές συμμαχίες και να μετατρέ-
ψει το ΠΑΣΟΚ από μικρό μεταρρυθμιστικό 
κόμμα σε μία πλειοψηφική προοδευτική πα-
ράταξη» που μπορεί να φέρει την πολιτική 
αλλαγή, την οποία επιζητεί ο κόσμος.
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Πρέπει στο διηνεκές να εμπεδοθεί η νομι-
μότητα - 5.876 συλλήψεις κακοποιητών το 
πρώτο εξάμηνο του 2024 σε 10.000 περι-
στατικά. «Συγκοινωνούντα δοχεία» χαρα-
κτήρισε την αθλητική βία με το οργανωμέ-
νο έγκλημα ο υπουργός Προστασίας του 
Πολίτη, Μιχάλης Χρυσοχοΐδης, με αφορμή 
τις συλλήψεις από την ΕΛΑΣ μπράβων που 
συμμετείχαν στα επεισόδια ανάμεσα σε 
οπαδούς του Παναθηναϊκού στη λεωφόρο 
Αλεξάνδρας το Σάββατο.«Αυτό που βλέπω 
σε επιμέρους συρράξεις είναι ποια ομάδα 
είναι πιο ισχυρή και αυτό είναι ταυτοτικό 
ζήτημα. Συγκροτούν εγκληματικές συμμο-
ρίες με τεράστιες ποσότητες από όπλα και 
όταν έγινε η προσαγωγή των 74 οι 4 ανή-
καν στην ομάδα των εκβιαστών» πρόσθεσε 
μιλώντας στον ΣΚΑΪ. Ερωτηθείς πού οφεί-
λεται η αποτελεσματικότητα της ΕΛΑΣ, ο κ. 
Χρυσοχοΐδης απάντησε «η αστυνομία θέλει 
μια ιδιαίτερη διαχείριση ως υπηρεσία θέ-
λει αξιοκρατία, εμπιστοσύνη, επιβράβευ-
ση. Τώρα οι αστυνομικοί μετά τις αλλαγές 
στην ηγεσία και τους πολύ αξιωματικούς 

που τοποθετήθηκαν, δημιουργήθηκε εμπι-
στοσύνη. Είναι πρωτοφανείς οι επιτυχίες 
και θα συνεχιστούν». Όπως σημείωσε «η 
εγκληματικότητα είναι 70% στην Αττική, 
20% στη Θεσσαλονίκη και 10% στην υπό-
λοιπη Ελλάδα. Είμαστε εδώ με σχέδιο, 
στρατηγική και ικανούς αστυνομικούς για 
να την αντιμετωπίσουμε». Όσον αφορά την 
επίσκεψή του στη Ζάκυνθο παρατήρησε ότι 
«εκεί σκοτώνονται μεταξύ τους σε επίπεδο 
μπράβων, μετά εξελίχθηκαν σε ναρκωτικά 
εκβιασμούς παρνομίες και η τοπική κοινω-
νία κραυγάζει. Πήγα γιατί χρειάζονται σχέ-
διο, ικανοί άνθρωποι και πολιτικό μήνυμα 
ότι αυτό που συμβαίνει εδώ και χρόνια, μην 
ξεγελιέστε υπάρχει μια νέα πραγματικό-
τητα. Αποστολή μου δεν είναι να κάθομαι 
στο γραφείο μου». Πρόσθεσε, δε, ότι «θα 
πάω ξανά στη Μύκονο γιατί και εκεί έχουν 
ξεφύγει τα πράγματα. Πρέπει να τελειώσει 
αυτό το θέμα γιατί οδηγεί σε απαξίωση των 
περιουσιών και του καλού τουρισμού. Αυτά 
θα τελειώσουν και αυτή είναι η θέληση του 
πρωθυπουρού, η δική μου, της ΕΛΑΣ. Πρέ-

πει στο διηνεκές να εμπεδοθεί η νομιμό-
τητα». Με αφορμή την επίθεση 16χρονης 
με μαχαίρι, ο υπουργός Προστασίας του 
Πολίτη, παρατήρησε πως «όσα παιδιά συλ-
λαμβάνονται για βία ανηλίκων, από πίσω 
κρύβονται θέματα επιμέλειας. Έχουν γίνει 
6.500 συλλήψεις ανηλίκων το πρώτο εξάμη-
νο του 2024 και πάνω από 800 για γονείς». 
Ο κ. Χρυσοχοΐδης παρουσίασε, τέλος, τα 
νέα στοιχεία για την ενδοοικογενειακή βία 
σύμφωνα με τα οποία «έχουν γίνει 5.876 
συλλήψεις κακοποιητών το πρώτο εξάμηνο 
του 2024 σε 10.000 περιστατικά. Αυτό είναι 
70% πάνω από το 2023 και σημαίνει καλύ-
τερη απόδοση της ΕΛΑΣ. Πλέον πολύ καλά 
κάνουν οι γυναίκες και ανοίγουν τα στό-
ματά τους. Παράλληλα έχουν τοποθετηθεί 
1.871 panic button και έχουν ενεργοποιηθεί 
220 φορές».

Μιχάλης Χρυσοχοΐδης: Συγκοινωνούντα δοχεία αθλητική βία και 
οργανωμένο έγκλημα, οι επιτυχίες της ΕΛΑΣ θα συνεχιστούν

«Αν έχουν παρει αμοιβή η ελληνική νομοθε-
σία δεν το επιτρέπει» εξήγησε ο υπουργός 
Δικαιοσύνης. Την εκτίμηση ότι οι προστα-
τευόμενοι μάρτυρες της σκευωρίας Novartis 
«καθοδηγήθηκαν» εξέφρασε το πρωί της 
Παρασκευής ο υπουργός Δικαιοσύνης, 
Γιώργος Φλωρίδης, μετά και το αποκαλυ-
πτικό δημοσίευμα από το Πρώτο ΘΕΜΑ για 

τις κουκούλες που έκρυβαν λύτρα 56 εκατ. 
ευρώ. «Εάν σκεφτούμε ότι όλες οι κατηγο-
ρίες σε βάρος των Ελλήνων πολιτικών στηρί-
χθηκαν από τους προστατευόλμενους μάρ-
τυρες, αυτό σημαίνει ότι αυτοί οι άνθρωποι 
καθοδηγήθηκαν» δήλωσε χαρακτηριστικά 
στο ΟΡΕΝ ο κ. Φλωρίδης. «Αποδείχθηκε ότι 
έλεγαν ψέματα αλλά αυτοί που υπέστησαν 
τα ψέματα δεν μπορούν να διεκδικήσουν 
το δίκιο τους» συμπλήρωσε ο υπουργός Δι-
καιοσύνης. Εξηγώντας τι έχει αλλάξει από 
την 1η Μαΐου μετά την εφαρμογή του νέου 
Ποινικού Κώδικα είπε ότι «ο εισαγγελέας 
έχει τη δυνατότητα να εξετάσει το καθε-

στώς προστασίας μαρτύρων αυτεπάγγελ-
τα». Υπενθύμισε, δε, ότι όλα ξεκίνησαν όταν 
«στη Βουλή σε ένα νομοχέδιο δικό μας ήρθε 
ο κ. Βελόπουλος και είπε ότι ένας βουλευ-
τής του πληρώθηκε 30 εκατ. δολάρια για την 
υπόθεση Νοβαρτις. Ο βουλευτής ήρθε στη 
Βουλή και είπε ότι «ναι, τα πήρα τα λεφτά 
νόμιμα, έχω φορολογηθεί και όλα καλά». 
«Αυτό που απσχολεί είναι αν οι αμοιβές αυ-
τές συνδέονται με τους προστατευόμενους 
μάρτυρες της σκευωρίας Novartis. Αν έχουν 
παρει αμοιβή για την ίδια υπόθεση η ελλη-
νική νομοθεσία δεν το επιτρέπει» κατέληξε 
για το θέμα ο Γιώργος Φλωρίδης.

Φλωρίδης για σκευωρία Novartis: Οι κατηγορίες στηρίχθηκαν στους 
προστατευόμενους μάρτυρες και αυτό σημαίνει ότι καθοδηγήθηκαν
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Επεισοδιακή συνεδρίαση της Κεντρικής Ορ-
γανωτικής Επιτροπής του ΣΥΡΙΖΑ - Αποχώρη-
σαν 8 στελέχη μετά από αντιπαράθεση με 
Κασσελάκη. Διαψεύδει τα δημοσιεύματα που 
ανέφεραν ότι στη σημερινή συνεδρίαση της 
Κεντρικής Οργανωτικής Επιτροπής του ΣΥΡΙΖΑ 
για το συνέδριο του φθινοπώρου σημειώθη-
κε ένταση ανάμεσα στον πρόεδρο, Στέφανο 
Κασσελάκη, και στην Όλγα Γεροβασίλη και 
άλλα επτά στελέχη με αποτέλεσμα να βγουν 
από την αίθουσα, ο πρόεδρος του κόμματος 
με ανάρτησή του στα social media. «Να ‘τοι 
πάλι!» γράφει αρχικά και συμπληρώνει πως 
«μια χαρά είμαστε με την Όλγα. Μην ανη-
συχείτε. Θα εκσυγχρονίσουμε συλλογικά το 
κόμμα μας για να ανταποκριθεί στην κοινω-
νία χωρίς να είναι δέσμιο κανενός συμφέρο-
ντος». Σε άλλο σημείο της ανάρτησής του, ο 
πρόεδρος του ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ γράφει ότι «η ηθική 
της Αριστεράς -και η δική μου- δεν διαπραγ-
ματεύεται πίσω από τις πόρτες τραπεζών, 
όπως έχετε συνηθίσει». Η ανάρτηση του Στέ-
φανου Κασσελάκη: «Να’τοι πάλι! Μια χαρά 
είμαστε με την Όλγα. Μην ανησυχείτε. Θα εκ-
συγχρονίσουμε συλλογικά το κόμμα μας για 
να ανταποκριθεί στην κοινωνία χωρίς να είναι 
δέσμιο κανενός συμφέροντος. Και να μην ξε-

χνάμε τι πόλεμο είχατε κάνει στην Όλγα για το 
Πόθεν Έσχες της για 20€… Ναι: για 20 €, ενώ 
εσείς κουρέψατε δάνεια 10 εκ. € με το κόστος 
να μετακυλίεται στον Έλληνα φορολογούμε-
νο. Αυτοί είστε. Και δεν θα μας διασπάσετε 
ποτέ. Αλλά μιας και δεν έχετε τι άλλο να πεί-
τε για την «επιχειρηματική» σας πορεία στο 
κράτος που λέγεται Ελλάδα, πείτε μας και πώς 
έφυγε από το μετοχικό σχήμα η οικογένεια 
του συνιδρυτή της εφημερίδας σας. Η ηθική 
της Αριστεράς -και η δική μου- δεν διαπραγ-
ματεύεται πίσω από τις πόρτες τραπεζών, 
όπως έχετε συνηθίσει. ΥΓ: Περιμένουμε απα-
ντήσεις για τη διαδρομή των δανείων σας σε 
funds». Πώς ξεκίνησε η ένταση Η Ολγα Γερο-
βασίλη και ο Σωκράτης Φάμελλος είπαν στον 
Στέφανο Κασσελάκη πως δεν είναι σωστό να 
διεξαχθεί το συνέδριο του ΣΥΡΙΖΑ την ίδια 
ημέρα με τις εκλογές στο ΠΑΣΟΚ. Παράλληλα 
ο Γιάννης Ραγκούσης του ζήτησε τις καταστα-
τικές αλλαγές που θέλει να κάνει στον ΣΥΡΙΖΑ. 
Ο Στέφανος Κασσελάκης αντέδρασε και πάλι 
και σε έντονους τόνους και είπε πως όποιος 
δεν θέλει να είναι εδώ να φύγει, προκαλώ-
ντας έντονες αντιδράσεις. «Δεν γίνεται να έχει 
αποφασίσει η Κεντρική Επιτροπή την ημερο-
μηνία του Συνεδρίου, να έχει συμφωνήσει η 

Πολιτική Γραμματεία και αυθαίρετα εμείς να 
θέλουμε να αλλάξουμε την ημερομηνία. Δεν 
μπορεί ο ΣΥΡΙΖΑ να εξαρτάται από τα εσωκομ-
ματικά του ΠΑΣΟΚ. Και εν πάση περιπτώσει 
όποιος δεν θέλει να είναι εδώ να φύγει», είπε 
σε υψηλούς τόνους. Η συζήτηση συνεχίστη-
κε με τον Στέφανο Κασσελάκη να φεύγει για 
λίγη ώρα και να επιστρέφει λίγο αργότερα, 
μιλώντας με ήπιο τόνο και είπε πως «πρέπει 
να δουλέψουμε μαζί όλοι για τη δημιουργία 
του συνεδρίου, πρέπει να είμαστε συνεπείς 
απέναντι στον κόσμο του ΣΥΡΙΖΑ». Μετά από 
αυτή την εξέλιξη αποχώρησαν οι 8 διαφωνού-
ντες από την Κεντρική Οργανωτική Επιτροπή 
του ΣΥΡΙΖΑ, ενώ λίγο νωρίτερα ο Νίκος Παπ-
πάς του είχε ζητήσει να ανακαλέσει. Ανάμεσα 
σε αυτούς που αποχώρησαν ήταν η Όλγα Γε-
ροβασίλη, ο Αλέκος Φλαμπουράρης, ο Γιάν-
νης Ραγκούσης, ο Θανάσης Θεοχαρόπουλος 
και ο Κώστας Ζαχαριάδης.

Ο Κασσελάκης διαψεύδει, η Γεροβασίλη αποχώρησε

«Η ημερήσια τιμή ανά μεγαβατώρα εκτοξεύ-
τηκε κατά 73% και άγγιξε σήμερα στη μέγιστη 
τιμή το δυσθεώρητο ύψος των 850 ευρώ «Η 
ακραία αισχροκέρδεια στην αγορά ηλεκτρι-
κής ενέργειας συνεχίζεται αμείλικτη», τονίζει 
η Νέα Αριστερά. Η Νέα Αριστέρα σε ανακοί-
νωση αναφορικά με την τιμή του ρεύματος 
επισημαίνει ότι «Η ημερήσια τιμή ανά μεγα-
βατώρα εκτοξεύτηκε κατά 73% και άγγιξε σή-
μερα στη μέγιστη τιμή το δυσθεώρητο ύψος 
των 850 ευρώ. Κατά τη διάρκεια του καύσω-
να που ήδη κρατά δυο εβδομάδες, η ζήτηση 
και κατανάλωση ρεύματος σε νοικοκυριά και 

επιχειρήσεις είναι προφανώς αυ-
ξημένη» και πως «το βέβαιο είναι 
ότι οι επόμενοι λογαριασμοί θα 
είναι ξανά αισθητά φουσκωμέ-
νοι». Σχολιάζει ότι «η επιδότηση 
του ενός μήνα που προανήγγειλε 
η κυβέρνηση του κ. Μητσοτάκη 
παραμένει θολή αφού το ύψος 
δεν έχει ακόμα διευκρινιστεί κα-
θώς ούτε και σήμερα ο κυβερ-
νητικός εκπρόσωπος μας έκανε 
σοφότερους». Αντίθετα υποστη-

ρίζει ότι «αυτό που είναι ξεκάθαρο είναι ότι 
η κυβέρνηση επιδοτεί 
την ακρίβεια, ευνοεί 
την αισχροκέρδεια και 
λειτουργεί ως εκπρό-
σωπος των καρτέλ σε 
όλους τους κλάδους. 
Από την ενέργεια και 
τα σούπερ μάρκετ έως 
τις ακτοπλοϊκές εται-
ρείες». Προαναγγέλο-
νται δε συγκεκριμένες 

πρωτοβουλίες. Ειδικότερα ο πρόεδρος της ΚΟ 
της Νέας Αριστεράς, Αλέξης Χαρίτσης, και η 
γραμματέας της ΚΟ, Πέτη Πέρκα, θα επισκε-
φθούν αύριο Τρίτη, στις 10.30, την Επιτροπή 
Ανταγωνισμού όπου θα έχουν συνάντηση 
με την πρόεδρο της Επιτροπής. Παράλληλα 
η Νέα Αριστερά καταθέτει αίτημα έκτακτης 
σύγκλησης της Επιτροπής Θεσμών και Διαφά-
νειας για τα φαινόμενα αισχροκέρδειας στην 
αγορά ηλεκτρικής ενέργειας με κλήση του 
προέδρου της Ρυθμιστικής Αρχής Αποβλήτων 
Ενέργειας και Υδάτων ΡΑΑΕΥ.

Νέα Αριστερά: Ακραία αισχροκέρδεια στην αγορά του ρεύματος, στα 850 ευρώ η μεγαβατώρα
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H αποχώρηση του Γιάννη Δραγασάκη επι-
σκιάζει τις σημερινές διεργασίες - «Η τω-
ρινή ηγεσία δολοφονεί πολιτικά», τόνισε 
ο πρώην υπουργός Γιάννης Μουζάλας. 
Μόνο καλοκαιρινή ραστώνη δεν επικρατεί 
στον ΣΥΡΙΖΑ Προοδευτική Συμμαχία, κα-
θώς οι εσωκομματικές διεργασίες ενόψει 
του Καταστατικού Συνεδρίου εξελίσσονται 
εν μέσω καύσωνα, αλλά και του εντεινόμε-
νου φλερτ του Προέδρου του ΣΥΡΙΖΑ ΠΣ, 
Στέφανου Κασσελάκη προς τη Χαριλάου 
Τρικούπη. Παρά τους βαρείς υπαινιγμούς 
που έχει εξαπολύσει κατά το παρελθόν ο 
κ. Κασσελάκης κατά του Προέδρου του ΠΑ-
ΣΟΚ-ΚΙΝΑΛ, Νίκου Ανδρουλάκη, μιλώντας 
για «εκβιαζόμενο» Πρόεδρο, η προσφώ-
νηση «Αγαπητέ Νίκο» στην ανάρτηση του 
Προέδρου του ΣΥΡΙΖΑ ΠΣ για κοινή πρωτο-
βουλία για τους αγνοούμενους της κυπρι-
ακής τραγωδίας ήταν αποκαλυπτική της 
νέας στρατηγικής της αξιωματικής αντιπο-
λίτευσης. Στην κατεύθυνση αυτή, η ηγεσία 
του ΣΥΡΙΖΑ ΠΣ εκτείνει χείρα φιλίας προς 
τον Νίκο Ανδρουλάκη, ενώ η Εκπρόσωπος 
Τύπου του ΣΥΡΙΖΑ ΠΣ, Βούλα Κεχαγιά τόνι-
σε χθες ότι «ο Στέφανος Κασσελάκης απευ-
θύνθηκε χθες στον πρόεδρο του ΠΑΣΟΚ 
Νίκο Ανδρουλάκη και αφού τον συνεχάρη 
για την εξαιρετική πρωτοβουλία του να συ-
ναντήσει στην Κύπρο την Χαρίτα Μάντολες 
τον κάλεσε να θέσει και ο ίδιος από την 
πλευρά του ΠΑΣΟΚ το ζήτημα των αγνοού-
μενων στους ευρωσοσιαλιστές». «O πρό-
εδρος του ΠΑΣΟΚ αποκρίθηκε στην ανάρ-
τηση του προέδρου του ΣΥΡΙΖΑ» εξήγησε 
η κυρία Κεχαγιά, για να συμπληρώσει πως 
«ευτυχές το γεγονός ότι ο κ. Ανδρουλάκης 
αποκρίθηκε». Το κλίμα, ωστόσο, στο εσω-
τερικό του ΣΥΡΙΖΑ ΠΣ παραμένει μάλλον… 
δυστυχές από την αποχώρηση του Γιάννη 
Δραγασάκη, με την Εκπρόσωπο Τύπου του 

κόμματος να υπεραμύνεται χθες της «απο-
χαιρετιστήριας» ανακοίνωσης του κόμμα-
τος, λέγοντας πως «την ιστορία του κ. Δρα-
γασάκη τη σεβόμαστε. Ο κ. Δραγασάκης 
έχει τιμήσει τον ΣΥΡΙΖΑ και ο ΣΥΡΙΖΑ επίσης 
τον έχει τιμήσει δίνοντάς του ανώτερα κυ-
βερνητικά αξιώματα. Όπως έχω ήδη πει, ο 
κ. Δραγασάκης άσκησε μια απολύτως απο-
δομητική κριτική, επομένως και ο ΣΥΡΙΖΑ 
οφείλει να υπερασπιστεί τις πολιτικές του. 
Αυτό έκανε και η ανακοίνωση». Ωστόσο, η 
αποχώρηση του Γιάννη Δραγασάκη επισκι-
άζει και τις σημερινές διεργασίες, καθώς 
συνεδριάζει η Γραμματεία της Κεντρικής 
Οργανωτικής Επιτροπής του Συνεδρίου 
και έπεται την Πέμπτη η Κοινοβουλευτική 
Ομάδα, ενώ οι φωνές αμφισβήτησης του 
Στέφανου Κασσελάκη εκπέμπονται ολοένα 
και πιο ηχηρά και πλέον και από άλλα στε-
λέχη. Ευθεία αμφισβήτηση από τον Μου-
ζάλα Μιλώντας χθες στο Attica TV, ο πρώην 
υπουργός και μέλος της «ομάδας Παππά» 
(ως στενός συνομιλητής του πρώην Υπουρ-
γού, Νίκου Παππά στο παρελθόν), Γιάννης 
Μουζάλας έθεσε ανοιχτά θέμα ηγεσίας στο 
συνέδριο, «κεραυνοβολώντας» τον Στέφα-
νο Κασσελάκη για μια σειρά από επιλογές 
του. Σε μια τοποθέτηση -ποταμό, «για την 
πολιτική, όταν ξεφεύγει από τα πλαίσια 
της γραφειοκρατίας, χρειάζεται μια δυνα-
μική. Η δυναμική που προτείνω εγώ είναι 
όλοι οι σύντροφοί μας, οι φίλοι του ΣΥΡΙ-
ΖΑ, οι προοδευτικοί άνθρωποι που απογο-
ητευτήκανε και που πολλές φορές έχουνε 
δίκαιο από τον ΣΥΡΙΖΑ ΠΣ που έχανε» πε-
ριέγραψε ο πρώην Υπουργός, καταλογίζο-
ντας στον κ. Κασσελάκη ότι ο ΣΥΡΙΖΑ έχασε 
«το 40% των ψηφοφόρων που είχε». Σε 
αυτήν την προοπτική ο κ. Μουζάλας κάλε-
σε τα μέλη του κόμματος «να ρθουνε στον 
ΣΥΡΙΖΑ και μέσα από τις διαδικασίες του 
ΣΥΡΙΖΑ με τη δυναμική των απόψεών τους 
να οδηγήσουν σε αλλαγές. Κατά την άπο-
ψή μου, οι αλλαγές αυτές προϋποθέτουν 
και αλλαγή προσώπου», όπως είπε. Ευθεία 
αμφισβήτηση του Στ. Κασσελάκη από τον 
Γ. Μουζάλα: Στο συνέδριο πρέπει να τεθεί 
θέμα ηγεσίας Απεδείχθη ελλιπής και διχα-
στικός ο Κασσελάκης «Εγώ ισχυρίζομαι ότι 
ο κ. Κασσελάκης, ο οποίος τον υποστηρίξα-
με με τις καλύτερες προθέσεις, μετρήθηκε 
και απεδείχθη ελλιπής, απεδείχθη διχα-

στικός, δεν προσπαθεί να συνθέσει. Ένας 
Πρόεδρος κόμματος δε χαίρεται άμα φεύ-
γουνε άνθρωποι από το κόμμα του. Ένας 
Πρόεδρος κόμματος εξουσίας οφείλει να 
συνθέτει απόψεις, οφείλει να κρατάει τον 
κόσμο μέσα, να φέρνει κόσμο μέσα. Δεν 
μπορεί να επιχαίρει που φεύγει ο Δραγα-
σάκης» συνέχισε ο πρώην Υπουργός για 
τον σημερινό Πρόεδρο, σχολιάζοντας για 
τον πρώην Αντιπρόεδρο της κυβέρνησης 
Τσίπρα, Γιάννη Δραγασάκη ότι «η κάθε 
αποχώρηση ανθρώπων σαν τον Δραγασά-
κη κάνει το χώρο από τον οποίο αποχω-
ρούν φτωχότερο. Όσο και αν τα χρόνια που 
παρέμεινε, γιατί ήταν από αυτούς που χτί-
σανε αυτό το χώρο, μας έκανε πλουσιότε-
ρους». «Ακόμη φτωχότερο κάνει αυτόν το 
χώρο ο τρόπος που αντιμετώπισε η τωρινή 
ηγεσία του ΣΥΡΙΖΑ την αποχώρηση του κυ-
ρίου Δραγασάκη. Είναι αδιανόητο ο κύριος 
Κασσελάκης να προσπαθεί να πει για τον 
κύριο Δραγασάκη ότι η Αριστερά δεν είναι 
τύποι, είναι τρόπος ζωής. Δηλαδή, για το 
όνομα του θεού! Κάποιος να τον προστα-
τέψει από αυτά τα οποία λέει», πρόσθεσε. 
«Η τωρινή ηγεσία δολοφονεί πολιτικά» 
Μάλιστα, «δεν ήμουν πάντα φιλικός με 
το Γιάννη, είχαμε διαφωνίες, αλλά είναι 
ένας άνθρωπος για τον οποίο δεν τόλμη-
σε να πει ποτέ κανείς τίποτα» αποκάλυψε 
για τον κ. Δραγασάκη ο Γιάννης Μουζάλας, 
εκτιμώντας ότι «εδώ πέρα δυστυχώς έχου-
με μία πολιτική από την τωρινή ηγεσία του 
ΣΥΡΙΖΑ, η οποία δολοφονεί πολιτικά». «Και 
δολοφονεί πολιτικά έχοντας σκοπό να εξα-
σθενίσει τα επιτεύγματα του ΣΥΡΙΖΑ και 
της κυβέρνησής του, να αλλάξει τον προ-
οδευτικό χαρακτήρα του ΣΥΡΙΖΑ, δεν λέω 
τον αριστερό, αλλάζοντας την ιστορία του 
και να καταδείξει ότι όποιος διαφωνεί, δεν 
το κάνει γιατί έχει λόγους, αλλά γιατί το 
κάνει επειδή έχασε ένα μισθό, έχει οικο-

Εκρηκτικό το κλίμα στον ΣΥΡΙΖΑ: Θέμα ηγεσίας στο συνέδριο θέτει ο Μουζάλας - 
«Απεδείχθη ελλιπής και διχαστικός ο Κασσελάκης»
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Ο κ. Κατρίνης αναφέρθηκε στις προκλήσεις 
της Τουρκίας στην Κύπρο. Η Κόρινθος ήταν ο 
επόμενος σταθμός των συναντήσεων και των 
συζητήσεων που διεξάγει με τους πολίτες, ο 
υποψήφιος πρόεδρος του ΠΑΣΟΚ Μιχάλης 
Κατρίνης. Ο κ. Κατρίνης αναφέρθηκε στις 
προκλήσεις της Τουρκίας και του κ. Ερντο-
γάν στην Κύπρο λέγοντας «Η παρουσία του 
Τούρκου προέδρου στα κατεχόμενα και κυρί-
ως τα όσα είπε επιβεβαιώνουν ένα πράγμα : 
ότι μπορεί ο κ. Μητσοτάκης να έχει βάλει στο 
ράφι το Κυπριακό αλλά η Τουρκία δεν πρόκει-
ται να βάλει ποτέ στο ράφι την αναθεωρητική 
της ατζέντα. Έχει ως στρατηγική επιλογή τη δι-
χοτόμηση της Κύπρου , την κατάλυση της κυ-
πριακής ΑΟΖ, την αμφισβήτηση της ελληνικής 
κυριαρχίας στο Αιγαίο, την διαρκή παραβίαση 
συνθηκών και κανόνων. Και ο κ. Μητσοτάκης, 
μέχρι στιγμής, κάνει ότι δεν ακούει και δεν 
βλέπει. Προσποιείται ότι δεν καταλαβαίνει. 
Γιατί κάποιοι για να κρατήσουν την Τουρκία 
στη Δύση και στο ΝΑΤΟ θεωρούν ότι πρέπει 
να δώσει κάτι η Ελλάδα. Για το ΠΑΣΟΚ που 
έχει ισχυρή πατριωτική διάσταση και συνεί-
δηση, αυτό δεν είναι ανεκτό». Αναφερόμενος 
στις εκλογές για την ανάδειξη νέου Προέδρου 

στο ΠΑΣΟΚ , ο κ. Κατρίνης επισήμανε ότι η 
δική του υποψηφιότητα έχει ξεκάθαρο πολι-
τικό στίγμα, έχει ως σημείο αναφοράς συγκε-
κριμένες πολιτικές που διαχωρίζουν το ΠΑΣΟΚ 
από συντηρητικές επιλογές και έχει ως στόχο 
τη δημιουργία μιας μεγάλης παράταξης, ενός 
κόμματος εξουσίας, που θα κυβερνήσει. Έγινε 
εκτενής συζήτηση και αναφορά από τον κ. Κα-
τρίνη για την ενίσχυση του ΕΣΥ, την αναζωογό-
νηση της υπαίθρου, την στήριξη των επαγγελ-
ματιών και των μικρομεσαίων επιχειρήσεων 
και την αντιμετώπιση των ακραίων συνθηκών 
καρτέλ που έχουν δημιουργηθεί στην ελληνι-
κή οικονομία και λεηλατούν το εισόδημα των 
πολιτών. «Στις 6 Οκτωβρίου η δική μου πρό-
ταση είναι μια επιλογή ρήξης και ελπίδας. Για 
να είμαστε περήφανοι που είμαστε ΠΑΣΟΚ. 
Για να επιστρέψει η Ελλάδα στους Έλληνες 
Πολλοί είναι αυτοί που θέλουν να ελέγχουν 
ή να απαξιώσουν τη διαδικασία για την εκλο-
γή Προέδρου του ΠΑΣΟΚ. Πολλοί είναι αυτοί 
που μιλάνε αλλά δεν λένε τίποτα. Πολλοί εί-
ναι αυτοί που θέλουν να συντηρηθεί το σκηνι-
κό διαρκούς φθοράς και παρακμής. Εγώ είμαι 
εδώ για να μιλήσω με καθαρό λόγο. Η μεγάλη 
κοινωνική πλειοψηφία που αποδοκίμασε τον 

κ. Μητσοτάκη στις ευρωεκλογές, αναζητά μια 
μεγάλη, αξιόπιστη δημοκρατική παράταξη 
που θα είναι η εναλλακτική πρόταση διακυ-
βέρνησης. Κόμματα διαμαρτυρίας, κόμματα 
καταγραφής, κόμματα που υπάρχουν για να 
συντηρούν ένα μικρόκοσμο κομματικής γρα-
φειοκρατίας ή για να αποτελέσουν το δεκα-
νίκι του κ. Μητσοτάκη, αφήνουν αδιάφορους 
τους πολίτες. Ελπίδα και προοπτική μπορεί 
να υπάρχει μόνο με μια μεγάλη δημοκρατική 
παράταξη που θα είναι ικανή να κυβερνήσει, 
θα είναι κόμμα εξουσίας και όχι μικρομεσαίο 
κόμμα και θα συνιστά πραγματική απειλή για 
τον κ. Μητσοτάκη». Στη συζήτηση του Μι-
χάλη Κατρίνη με τους πολίτες στην Κόρινθο 
κυριάρχησαν και θέματα τοπικού ενδιαφέ-

ροντος, με τον κ. Κατρίνη να αναφέρεται 
στην επέκταση του φράγματος Ασωπού, 
στην αντιμετώπιση του προβλήματος 
διάβρωσης των ακτών, στη στήριξη των 
αγροτών της περιοχής και στην ανάγκη 
αξιοποίησης του λιμανιού της Κορίνθου 
που πρέπει να αναπτύξει νέες υποδομές 
και υπηρεσίες.

Κατρίνης (υποψήφιος πρόεδρος ΠΑΣΟΚ): Ο Erdogan προκαλεί και ο Μητσοτάκης κάνει ότι δεν βλέπει και δεν ακούει

νομικά συμφέροντα, είναι ταπεινός, είναι 
λίγο τρελός και φοβάμαι ότι από αύριο και 
για μενα θα κυκλοφορούν αυτά τα πράγ-
ματα, αλλά αλλιώς δεν μπορεί να προχω-
ρήσει η Ιστορία», όπως παρατήρησε ο κ. 
Μουζάλας. «Στρατηγική απαξίωσης ΣΥΡΙΖΑ 
και Τσίπρα» Σε προσωπικό τόνο, «σιώπη-
σα πάρα πολλούς μήνες, υπήρξα υποστη-
ρικτής του κυρίου Κασσελάκη, δίνοντας 
την ευκαιρία -όπως κάνανε πάρα πολλοί 
άνθρωποι- στον κ. Κασσελάκη να αναδεί-
ξει αυτό το νέο, το οποίο επαγγέλλονταν. 
Νομίζω, λοιπόν, ότι ο κ. Κασσελάκης ήτανε 
λάθος απάντηση στο σωστό ερώτημα και 
στο αγωνιώδες ερώτημα που είχαμε μετά 
τις ήττες τι πρέπει να αλλάξει στον ΣΥΡΙ-
ΖΑ», όπως υποστήριξε ο πρώην Υπουργός, 
για να συμπεράνει πως «ήρθε το παλιό, 
ντυμένο νέο που λέει ο Μπρεχτ και εκεί 
πέρα γίνανε λάθη. Δεν είναι όμως λάθη τυ-

χαία. Κατά την άποψή μου είναι μια στρα-
τηγική απαξίωσης του ΣΥΡΙΖΑ, απαξίωσης 
του Τσίπρα». Προσωποπαγές κόμμα μετά 
τις αλλαγές «Είναι ακόμα χειρότερο, επι-
χειρεί την μετατροπή ενός προοδευτικού, 
αριστερού κόμματος σε ένα προσωποπα-
γές κόμμα που ομνύει στα μέλη και πρακτι-
κά καταργεί τις οργανώσεις μελών» εκτί-
μησε ακόμη ο κ. Μουζάλας, λέγοντας για 
τις προτάσεις Κασσελάκη για την κατάρ-
γηση της οργανωτικής δομής του ΣΥΡΙΖΑ 
ότι «δεν πέρασαν, σαν ιδέες δοθήκανε, θα 
γίνει ένα συνέδριο. Κατά την άποψή μου, 
εάν αυτές οι ιδέες περάσουν στο Συνέδριο, 
τότε έχουμε τη δημιουργία ενός προσω-
ποπαγούς κόμματος, έχουμε την εκπλή-
ρωση του μυστηρίου της βάφτισης του κ. 
Κασσελάκη» υπογράμμισε ακόμη ο πρώην 
Υπουργός. «Ανοησίες» η πρωτοκαθεδρία 
Κασσελάκη στην Κεντροαριστερά Την ίδια 

στιγμή, «καμιά φορά λέω γελώντας «χάσα-
με πολλές μάχες, αλλά κερδίσαμε τον πό-
λεμο των μνημονίων». Αυτόν τον ΣΥΡΙΖΑ, 
λοιπόν, να υπερασπιστούνε μέλη του ΣΥΡΙ-
ΖΑ και αυτός ο ΣΥΡΙΖΑ να γίνει η κυρίαρχη 
δύναμη που θα βοηθήσει στο να συνενω-
θούνε οι προοδευτικές δυνάμεις» επισή-
μανε ο ίδιος, διευκρινίζοντας ότι αυτή η 
συνεργασία πρέπει να γίνει «όχι με προα-
παιτούμενα, μέσα από την πράξη, δεν μπο-
ρεί δηλαδή να λέμε ότι επειδή ο ΣΥΡΙΖΑ εί-
ναι αξιωματική αντιπολίτευση σήμερα, θα 
είναι αυτός ο αρχηγός και ο Πρόεδρός του 
θα είναι ο αρχηγός κι αν δεν το δέχεσαι…». 
«Αυτά είναι ανοησίες, είναι πράγματα για 
να μπλοκάρουν, δεν είναι πράγματα για 
να ξεμπλοκάρουμε τις προοδευτικές δυνά-
μεις», κατέληξε ο κ. Μουζάλας.
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Με μαγευτική θέα στη μοναδική Ακρόπο-
λη, την αρχοντική Πλατεία Συντάγματος 
και τη Βουλή, τον καταπράσινο Λόφο του 
Λυκαβηττού ή το Καλλιμάρμαρο Στάδιο, το 
πολυβραβευμένο - 5 αστέρων - Ξενοδοχείο 
Μεγάλη Βρεταννία προσφέρει μια ασύγκρι-
τη προοπτική της μυθικής ιστορίας της Αθή-
νας. Αυτό το ξενοδοχείο-ορόσημο βρίσκε-
ται ακριβώς στην καρδιά της πόλης από το 
1874 και είναι σε κοντινή απόσταση με τα 
πόδια από πολυτελείς εμπορικές περιοχές, 
μουσεία και το επιχειρηματικό κέντρο της 
πόλης. Αποδράστε στο GB Spa και απολαύ-
στε ένα χαρακτηριστικό μασάζ και περιποι-
ήσεις ομορφιάς ή την απόλυτη χαλάρωση 
στο Ατμόλουτρο. Διατηρήστε τη φόρμα σας 
στο Fitness Studio, το οποίο λειτουργεί όλο 
το 24ωρο για τους επισκέπτες του ξενοδο-
χείου μας.

Η ιστορία του ξενοδοχείου 
«Μεγάλη Βρεταννία»

Η Εισαγγελία Βρυξελλών προσδιόρισε για 
τις 27 Ιουνίου το ποινικό δικαστήριο, ωστό-
σο η πλευρά του πρώην ευρωβουλευτή 
κατέθεσε αίτημα αναβολής. Αντιμέτωπος 
με τις κατηγορίες της επικίνδυνης σωματι-
κής βλάβης και του βιασμού, είναι ο ηθο-
ποιός και πρώην ευρωβουλευτής του ΣΥΡΙ-
ΖΑ - Π.Σ Αλέξης Γεωργούλης. Η Εισαγγελία 
Βρυξελλών προσδιόρισε για τις 27 Ιουνίου 
το ποινικό δικαστήριο, ωστόσο η πλευρά 
του πρώην ευρωβουλευτή κατέθεσε αίτημα 
αναβολής με αποτέλεσμα η δίκη να μετα-
φερθεί σε νέα ημερομηνία η οποία δεν έχει 
γνωστοποιηθεί ακόμα. Σύμφωνα με δημο-
σιογραφικές πληροφορίες η δίκη θα διε-
ξαχθεί εντός του τελευταίου διμήνου του 
2024 καθώς δικαίωμα αναβολής με αίτημα 
του κατηγορούμενου προβλέπεται μόνο για 
μία φορά. Όπως αναφέρει η Εφημερίδα 
των Συντακτών, η εισήγηση ποινικής δίωξης 
κατά Γεωργούλη και για τα δύο αδικήματα 
και ο προσδιορισμός της δίκης είχε γίνει 
πριν από την προεκλογική περίοδο του πε-
ρασμένου Ιουνίου. Ωστόσο ο κ. Γεωργούλης 
συνέχιζε καθ’ όλη την περίοδο προ εκλογών 
να δηλώνει ότι ουδέποτε κλήθηκε από την 
βελγική δικαιοσύνη. Μάλιστα, είναι χαρα-
κτηριστική η δήλωση του ότι από τη στιγμή 
που δεν υπήρχε κάποια ποινική δίωξη, ήταν 

«ελεύθερος ηθικά και νομικά» να κατέλθει 
στις εκλογές κάτι το οποίο έκανε με το κί-
νημα των Πρασίνων. Για την καταγγελία σε 
βάρος του, ο ίδιος είχε δηλώσει:«Οι κατη-
γορίες είναι πάρα πολύ βαριές, δεν νομίζω 
ότι θα μπορούσε κάποιος να με κατηγορή-
σει για κάτι πιο βαρύ. Δεν έχω κάποια ποι-
νική δίωξη, δεν εκκρεμεί κάποια δίκη. Έχει 
σταματήσει στην καταγγελία από τις βελγι-
κές αρχές... Αυτό που μπορώ να κάνω είναι 
να περιμένω και να εμπιστεύομαι τις βελ-
γικές αρχές ότι θα δράσουν και θα κάνουν 
αυτό που είναι και νόμιμο και σωστό». 
Κλείσιμο Όπως είναι γνωστό, ο κ. Γεωργού-
λης είχε απωλέσει από τον Ιούνιο του 2023 
τη βουλευτική του ασυλία ύστερα από την 
απόφαση του Ευρωκοινοβουλίου το οποίο 
ανταποκρίθηκε στο αίτημα της Εισαγγελίας 
των Βρυξελλών η οποία διεξήγαγε και την 
προανάκριση για καταγγελίες υπαλλήλου 
των ευρωπαϊκών θεσμών. Την άρση της 
ασυλίας επιθυμούσε, όπως είχε δηλώσει 
δια των συνηγόρων του, και ο ίδιος ο κ. 
Γεωργούλης. Το κείμενο της σχετικής από-
φασης παρουσίαζε ιδιαίτερο ενδιαφέρον, 
κυρίως για το πώς το Ευρωκοινοβούλιο 
οχυρώθηκε σε μια ουδετερότητα, η οποία 
εκφράστηκε με προσεκτικά επιλεγμένους 
νομικούς όρους. Κυρίως ως προς τους ορι-
σμούς των αδικημάτων τα οποία φέρεται να 
περιλαμβάνονται στις καταγγελίες που βα-
ρύνουν τον Αλέξη Γεωργούλη, πχ «βιασμός, 
ο οποίος χαρακτηρίζεται ως προσβολή της 
γενετήσιας ακεραιότητας», «εκ προθέσεως 
πρόκληση σωματικής βλάβης κατά την έν-
νοια του άρθρου 398 του βελγικού Ποινικού 
Κώδικα» κ.λπ. Πηγή: Efsyn.gr

Βρυξέλλες: Αντιμέτωπος με τις κατηγορίες της επικίνδυνης σωματικής 
βλάβης και του βιασμού ο Αλέξης Γεωργούλης

Σύγκρουση με έντονο διάλογο είχαν οι 
Άδωνις Γεωργιάδης και Παύλος Πολάκης 
στην Επιτροπή Κοινωνικών Υποθέσεων της 
Βουλής κατά την συζήτηση νέας σύμβασης 
δωρεάς του Ιδρύματος Σταύρος Νιάρχος 

στο ελληνικό δημόσιο για την αναβάθμιση 
των δομών υγείας. Αφορμή για την έντα-
ση έδωσε η παλαιότερη απόφαση για την 
περίθαλψη των ανασφάλιστων η οποία άλ-
λωστε αποτέλεσε και την αιτία για την αήθη 
επίθεση του κ. Πολάκη κατά της κυρίας 
Μαρίας Συρεγγέλα. Σύγκρουση με έντονο 
διάλογο είχαν οι Αδωνης Γεωργιάδης και 
Παύλος Πολάκης Ο διάλογος μεταξύ του 
κ. Γεωργιάδη και του βουλευτή του ΣΥΡΙΖΑ 
έχει ως εξής: Παύλος Πολάκης: Ξαναδια-
βάστε κύριε Γεωργιάδη την απόφαση. Μι-
λούσε για νοσοκομειακή περίθαλψη η ΚΥΑ. 
Ξαναδιαβάστε τη νομοθετική διάταξη που 

μιλούσε για εξετάσεις ή συνταγογράφη-
ση. Άδωνις Γεωργιάδης: Καθίστε κάτω. Μη 
φύγετε! Παύλος Πολάκης: Μας δουλεύετε! 
Γιώργος Στύλιος: Δεν έχετε τον λόγο κύριε 
Πολάκη. Παύλος Πολάκης: Δεν είστε παιδο-
νόμος κύριε πρόεδρε.  Άδωνις Γεωργιάδης: 
Προκαλέσατε και άλλη φορά. Σε μένα δεν 
μπορείς να κάνεις αυτά που έκανες στην κυ-
ρία Συρεγγέλα. Άρα κάτσε εδώ να ακούσεις. 
Φεύγεις; Βάλτο στα πόδια. Τέτοιος δειλός 
ήσουν πάντα. Φύγε. Ουστ! Παύλος Πολά-
κης: Να ανακαλέσεις. Είπε ουστ! Άδωνις Γε-
ωργιάδης: Κάτσε κάτω να ακούσειςΠαύλος 
Πολάκης: Το ακούσατε; Είπε ουστ.

Επεισόδιο Γεωργιάδη – Πολάκη στη Βουλή: «Φεύγεις; Τέτοιος δειλός ήσουν πάντα, φύγε, ουστ!», δείτε βίντεο
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Το πολιτικό θερμόμετρο χτύπησε «κόκκι-
νο», όταν τα στελέχη της «φρουράς Τσίπρα» 
άσκησαν κριτική για την απουσία κειμένων, 
για τον περιορισμένο προσυνεδριακό διάλο-
γο και επειδή δεν έχει αποσαφηνιστεί ακόμα 
αν θα είναι διαρκές ή έκτακτο το συνέδριο  
Σκηνικό διάλυσης επικράτησε σήμερα στην 
πρώτη συνεδρίαση της Γραμματείας της Κε-
ντρικής Οργανωτικής Επιτροπής του Συνεδρί-
ου (ΚΟΕΣ), καθώς η πρεμιέρα της συζήτησης 
για το επικείμενο συνέδριο του Οκτωβρίου, 
όπου θα εγκριθούν ή μη οι καταστατικές 
αλλαγές στο κόμμα, υπήρξε επεισοδιακή. 
Το πολιτικό θερμόμετρο έδειξε «κόκκινο», 
όταν η πλευρά των στελεχών που ανήκουν 
στη «φρουρά Τσίπρα» προχώρησαν σε μια 
σειρά παρατηρήσεων για το επικείμενο Συ-
νέδριο, επισημαίνοντας μεταξύ άλλων πως 
δεν υπάρχει κεντρική εισήγηση από πλευ-
ράς της Επιτροπής Καταστατικού, ούτε και η 
πλευρά της πλειοψηφίας έχει αποτυπώσει 
τις ακριβείς τις θέσεις απέναντι στις κυοφο-
ρούμενες αλλαγές. Κατά πληροφορίες, στε-

λέχη των «8» που ανήκουν στην «φρουρά 
Τσίπρα» έθεσαν τεχνικά ζητήματα, όπως ότι 
δεν υπάρχουν κείμενα για το Συνέδριο του 
κόμματος, ότι δεν έχει αποσαφηνιστεί αν το 
συνέδριο είναι διαρκές ή έκτακτο, ότι δεν 
έχει αποκρυσταλλωθεί το πλαίσιο προτάσε-
ων του Προέδρου για τις αλλαγές στο κόμμα, 
αλλά και ότι ο προσυνεδριακός διάλογος εί-
ναι μόνο 20 ημερών και παρόμοια τεχνικού 
τύπου θέματα. Μάλιστα, είχαν μιλήσει λίγοι 
μόνο από τους συμμετέχοντες, μεταξύ των 
οποίων οι Σωκράτης Φάμελλος και Όλγα Γε-
ροβασίλη, ενώ ο Πρόεδρος του ΣΥΡΙΖΑ ΠΣ, 
Στέφανος Κασσελάκης δεν παρακολουθού-
σε από την αρχή την συνεδρίαση, η οποία 
εξελισσόταν διαδικτυακά. Κλείσιμο Σύμφω-
να με πληροφορίες, ωστόσο, όταν μιλούσε 
η βουλευτής Γιώτα Πούλου, ο κ. Κασσελά-
κης παρενέβη, λέγοντας, κατά πληροφορί-
ες, πως «σε όποιον αρέσει», και σε όποιον 
δεν αρέσει, να φύγει, δείχνοντας την έξοδο 
από το κόμμα, με αποτέλεσμα να αποχωρή-
σει πρώτη από την ψηφιακή συνεδρίαση η 

Όλγα Γεροβασίλη, για να ακολουθήσει όλη 
η «φρουρά Τσίπρα», μεταξύ των οποίων οι 
Γιάννης Ραγκούσης, Κατερίνα Νοτοπούλου, 
Κώστας Ζαχαριάδης κά. Μάλιστα, τα βέλη 
στράφηκαν ειδικά κατά των Όλγας Γεροβα-
σίλη και του Σωκράτη Φάμελλου γιατί αμφι-
σβητούσαν την ημερομηνία διεξαγωγής του 
Συνεδρίου, προκειμένου να μην συμπέσει 
με τις εκλογές του ΠΑΣΟΚ. Το γεγονός αυτό, 
ωστόσο, εξελήφθη από τον κ. Κασσελάκη 
ως «γραμμή ήττας», καθώς εκτίμησε πως 
το κόμμα του λειτουργεί ανεξάρτητα από 
τη δραστηριότητα των υπολοίπων. Κατό-
πιν όλων αυτών, με παρέμβασή του ο Νίκος 
Παππάς ζήτησε να συνεχιστεί η συνεδρίαση 
και να ανακαλέσει ο Πρόεδρος, αν και τα 
στελέχη που πρόσκεινται στους «87» είχαν 
ήδη αποχωρήσει.

Χάος στον ΣΥΡΙΖΑ: Να φύγουν όσοι διαφωνούν, ζήτησε ο Κασσελάκης - 
Αποχώρησε η Γεροβασίλη και όλη η «φρουρά Τσίπρα»

Οι εξαιρέσεις, τα νοικοκυριά που θα λάβουν 
αυξημένη στήριξη και η επιλογή του σωστού 
τιμολογίου ανάμεσα σε μπλε, πράσινα και κί-
τρινα. Κοντά στα επίπεδα των 15 λεπτών ανά 
κιλοβατώρα αναμένεται να είναι η βάση για 
την επιδότηση των τιμολογίων ρεύματος για 
τον Αύγουστο προκειμένου να απορροφήσει 
την μεγαλύτερη επιβάρυνση από τις τσου-
χτερές αυξήσεις στην χονδρεμπορική αγορά 
της ηλεκτρικής ενέργειας. Αν και οι οριστικές 
αποφάσεις θα «κλειδώσουν» στις αρχές του 
επόμενου μήνα, αυτό σημαίνει ότι οι κατα-
ναλωτές δεν θα πληρώνουν στους λογαρια-
σμούς τους πάνω από 15 λεπτά την κιλοβα-
τώρα, χρέωση η οποία θα καλύψει όλα τα 
οικιακά κυμαινόμενα τιμολόγια πράσινου και 
κίτρινου χρώματος. Δεν θα συμπεριληφθούν 
στο πακέτο των μέτρων στήριξης, τα σταθερά 
μπλε τιμολόγια τα οποία από τη φύση τους 
έχουν την ίδια χρέωση για διάστημα από 6 
έως 12 μήνες αλλά και οι επιχειρήσεις για τις 
οποίες θα έπρεπε να υπάρξει έγκριση από 
την Κομισιόν του πλαισίου στήριξης προκει-
μένου να μη θεωρηθεί κρατική ενίσχυση. Το 
εκρηκτικό κοκτέιλ Η κυβέρνηση επιστρέφει 
στο μέτρο της οριζόντιας επιδότησης, επτά 
μήνες μετά τον τερματισμό του προκειμένου 

να αντιμετωπίσει την κλιμάκωση των χονδρε-
μπορικών τιμών που επιδεινώνουν η αυξημέ-
νη ζήτηση λόγω καύσωνα, οι δυσλειτουργίες 
στην μεταφορά ενέργειας στη Νοτιανατολική 
και Κεντρική Ευρώπη, στο πλαίσιο λειτουργί-
ας της ενιαίας αγοράς ενέργειας, αλλά και η 
ένταξη στο σύστημα των ακριβών θερμικών 
μονάδων που επιστρατεύονται τις βραδινές 
ώρες για να καλύψουν τις αυξημένες ενερ-
γειακές ανάγκες των ελληνικών νοικοκυριών 
και των επιχειρήσεων. Κατά την ανακοίνωση 
χθες των έκτακτων μέτρων για την στήριξη 
των ελληνικών νοικοκυριών από την πολιτική 
ηγεσία του υπουργείου Περιβάλλοντος και 
Ενέργειας ο κ. Θεόδωρος Σκυλακάκης δήλω-
σε ότι το ακριβές ύψος της επιδότησης θα 
ανακοινωθεί στις αρχές Αυγούστου όταν το 
υπουργείο θα έχει μια συνολική εικόνα για 
την διαμόρφωση των τιμών των πράσινων 
τιμολογίων με βάση τις τρέχουσες συνθήκες 
στην αγορά ηλεκτρισμού. Έως τις 500 κιλοβα-
τώρες Εκείνο όμως που είναι σαφές είναι η 
περίμετρος της επιδότησης η οποία θα είναι 
κλιμακωτή και θα δοθεί σε όλα τα νοικοκυ-
ριά με όριο της 500 kWh και θα αφορά την 
πρώτη αλλά και την δεύτερη κατοικία. Μεγα-
λύτερη επιδότηση αναμένεται να δοθεί στους 

ευάλωτους καταναλωτές, στους οποίους πε-
ριλαμβάνονται οι δικαιούχοι του Κοινωνικού 
Οικιακού Τιμολογίου αλλά και του νέου ΚΟΤ 
για τους πολύτεκνους. Οι καταναλωτές θα 
δουν την ελάφρυνση στους λογαριασμούς 
τους για το μήνα Αύγουστο στα εκκαθαρι-
στικά σημειώματα που θα λάβουν από τους 
παρόχους τους το Σεπτέμβριο. Υπενθυμίζεται 
ότι η επιδότηση αφορά μόνο το κόστος του 
ρεύματος και όχι τις υπόλοιπες χρεώσεις τις 
οποίες πληρώνουν οι καταναλωτές ούτως ή 
άλλως. Αυτές αφορούν τα τέλη χρήσης συ-
στήματος μεταφορά και δικτύου διανομής 
ηλεκτρισμού, τα ΥΚΩ για να έχουν φθηνό ρεύ-
μα τα νοικοκυριά παντού και το ΕΤΜΕΑΡ που 

Τιμολόγια: Ποιοι θα πάρουν και πότε τις επιδοτήσεις στο ρεύμα
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Ρεπορτάζ

Μετά τη ληστεία, ο δράστης τράπηκε σε φυγή 
προς άγνωστη κατεύθυνση. Θύμα ληστείας 
έπεσε το μεσημέρι της Δευτέρας 22 Ιουλίου 
μία γυναίκα 37 ετών στη Γλυφάδα. 
Σύμφωνα με πληροφορίες, όλα συνέβησαν 
λίγο μετά τις 15.00 το μεσημέρι, επί της Αγί-

ου Γερασίμου, όταν ένας άγνωστος με καλυμ-
μένα τα χαρακτηριστικά του προσώπου του 
προσέγγισε την 37χρονη, η οποία είναι πρώ-
ην μοντέλο, και με την απειλή αιχμηρού αντι-
κειμένου της αφαίρεσε ένα δαχτυλίδι και ένα 
ρολόι χειρός συνολικής αξίας 100.000 ευρώ. 

Στη συνέχεια ο δράστης τράπηκε σε φυγή 
προς άγνωστη κατεύθυνση με την έρευνα της 
ΕΛ.ΑΣ. για τον εντοπισμό και τη σύλληψή του 
να βρίσκεται σε πλήρη εξέλιξη.

Γλυφάδα: Λήστεψαν πρώην μοντέλο στη μέση του δρόμου, της πήραν δαχτυλίδι και ρολόι αξίας 100.000 ευρώ

Το Δ΄ Τμήμα του Συμβουλίου της Επικρατείας, 
έκρινε νόμιμη την απόφαση του υφυπουργού 
Δικαιοσύνης για την έκδοση του 54χρονου 
επιχειρηματία Ali Yesildag στην Τουρκία. Να 
σημειωθεί ότι ο Ali Yesildag είχε στενούς οικο-
γενειακούς και επαγγελματικούς δεσμούς με 
τον Τούρκο Πρόεδρο Ρετζέπ Ταγίπ Ερντογάν, 
προτού τον κατηγορήσει (τον Ερντογάν) για 
διαφθορά. Αναλυτικότερα, τον Νοέμβριο του 
2023, Έλληνες συνοριοφύλακες εντόπισαν 
τον 54χρονο επιχειρηματία σε αγροτική περι-
οχή των Φερών, να έχει περάσει παράνομα τα 
ελληνοτουρκικά σύνορα. Στην συνέχεια, στην 
χώρα μας διαβιβάστηκε αίτημα της γενικής 
εισαγγελίας της Μπούρσας για την εκτέλεση 
εντάλματος σύλληψης και την έκδοση του Ali 
Yesildag στην γείτονα χώρα, προκειμένου να 
εκτελεστεί η από 1.6.2022 απόφαση του δι-
καστηρίου της Μπούρσας. Με την απόφαση 
αυτή του τουρκικού δικαστηρίου, του έχει 
επιβληθεί συνολική ποινή φυλάκισης 1.665 
ημερών και κατά συγχώνευση 19 χρόνια και 
23 μήνες.Ο Τούρκος υπήκοος καταδικάστη-

κε σύμφωνα με το τουρκικό Ποινικό Κώδικα 
για ανθρωποκτονίες εκ προθέσεως, αρπαγή 
σε κατοικία ή σε κατάστημα, τραυματίζοντας 
με όπλο, συνεργασία με πολλά άλλα άτομα 
για την αγορά, μεταφορά ή κατοχή όπλων 
και σφαιρών χωρίς άδεια και της αρπαγής με 
όπλο σε νυκτερινές ώρες, με άλλα άτομα. Τα 
αδικήματα αυτά αντιστοιχούν στον ελληνικό 
Ποινικό Κώδικα με αυτά της ανθρωποκτονίας 
με δόλο, ληστείας, κλοπής, της παράνομης 
κατοχής όπλων, κλπ. Υπέρ της έκδοσης του Ali 
Yesildag στην Τουρκία τάχθηκε το Συμβούλιο 
Εφετών Θράκης, η απόφαση του οποίου, τον 
περασμένο Φεβρουάριο, κατέστη αμετάκλη-
τη από το Ζ΄ Ποινικό Τμήμα του Αρείου Πά-
γου. Κατόπιν αυτού, ο 54χρονος προσέφυγε 
στο ΣτΕ, ζητώντας να ακυρωθεί η απόφαση 
του υφυπουργού Δικαιοσύνης για την έκδο-
σή του στην Τουρκία. Στο ΣτΕ, μεταξύ των άλ-
λων, υποστήριξε ότι με την έκδοσή του στην 
Τουρκία υπάρχει το ενδεχόμενο να υποστεί 
και άλλες ποινικές διώξεις για άλλα αδικήμα-
τα, όπως είναι αυτό της τρομοκρατίας, αλλά 

και να βασανιστεί, να έχει σκληρή, απάνθρω-
πη μεταχείριση, κλπ. Και όλα αυτά, γιατί είχε 
στο παρελθόν προσωπικές, οικογενειακές 
και επιχειρηματικές σχέσεις με τον Πρόεδρο 
της Δημοκρατίας της Τουρκίας Ρετζέπ Ταγίπ 
Ερντογάν και εν συνεχεία, μετά τη διάρρηξη 
των σχέσεων αυτών, οι δημόσιες αποκαλύ-
ψεις του στα μέσα μαζικής ενημέρωσης της 
Τουρκίας για οικονομικά σκάνδαλα στα οποία 
φερόταν αναμεμειγμένος ο Πρόεδρος της Δη-
μοκρατίας της Τουρκίας και άλλοι κυβερνητι-
κοί αξιωματούχοι. Τέλος, το ΣτΕ, με πρόεδρο 
την αντιπρόεδρο Σπυριδούλα Χρυσικοπούλου 
και εισηγητή τον πάρεδρο Ιωάννη Παπαγιάν-
νη, απέρριψε ως αβάσιμους όλους τους ισχυ-
ρισμούς του Ali Yesildag και επικύρωσε την 
απόφαση του υφυπουργού Δικαιοσύνης για 
έκδοσή του στην Τουρκία. Αυτούσια αναδη-
μοσίευση από το edolio5.blogspot.gr

Το χρονικό ενός χατιριού στον Ερντογάν πάραυτα! Με απόφαση του ΣτΕ εκδίδεται στην Τουρκία ο 54χρονος επιχειρηματίας 
Ali Yesildag που κατηγορείται για διάφορα αδικήματα στην χώρα του και έχει καταδικαστεί σε 20 χρόνια. 
Η σύλληψη του στα Ελληνικά σύνορα, η πρώην φιλία του με τον πρόεδρο και το 
«σπάσιμο» της για τις απαιτήσεις που είχε η ντόπια μαφία για περισσότερα λεφτά.

είναι το ειδικό τέλος για την στήριξη των ΑΠΕ 
που πληρώνουν άπαντες. Στις επιδοτήσεις ο 
φόρος. Την έκτακτη επιχορήγηση των τιμολο-
γίων θα χρηματοδοτήσει το Ταμείο Ενεργει-
ακής Μετάβασης από πόρους που θα αντλη-
θούν από τον ειδικό φόρο που θα επιβάλλει 
η κυβέρνηση στους ηλεκτροπαραγωγούς που 
χρησιμοποιούν φυσικό αέριο για την περίοδο 
του Ιουλίου και Αυγούστου. Αν και ο κ. Σκυλα-
κάκης απέφυγε χθες να αναφερθεί στο ύψος 
των πόρων που θα αντληθούν εκτιμάται ότι 
θα είναι της τάξης των 100 εκατ. ευρώ. Το 
ακριβές ύψος του ειδικού αυτού τέλους δεν 
ανακοινώθηκε χθες από την πολιτική ηγεσία 
του υπουργείου, η οποία παρέπεμψε για τις 
τελικές αποφάσεις επίσης στις αρχές του επό-
μενου μήνα όταν θα έχει πιο ξεκάθαρη εικόνα 
της χονδρεμπορικής αγοράς για τον Ιούλιο. 
Μέχρι και σήμερα πάντως 18 Ιουλίου, η μέση 

χονδρεμπορική τιμή ηλεκτρικής ενέργειας 
ανέρχεται σε 137,56 € ανά μεγαβατώρα κα-
ταγράφοντας αύξηση που προσεγγίζει το 40% 
σε σχέση με τον προηγούμενο μήνα ως απο-
τέλεσμα του εκρηκτικού κοκτέιλ εσωτερικών 
και εξωγενών παραγόντων που έχει οδηγήσει 
σε ένα νέο ράλι τιμών. Η διάρκεια του φαινο-
μένου είναι ήδη μια εβδομάδα και θα κρατή-
σει μερικές ημέρες ακόμα, εκτίμησε χθες ο 
κ. Σκυλακάκης. «Αν δούμε τις εκτιμήσεις της 
αγοράς στα προθεσμιακά συμβόλαια, δεν 
θα συνεχιστεί τον Αύγουστο. Δεν είναι πάντα 
καλό εργαλείο πρόβλεψης τα προθεσμιακά, 
όμως είναι μια ένδειξη» είπε. Τι να επιλέξω. 
Σε ποιο βαθμό θα δημιουργηθούν νέοι συ-
σχετισμοί στα χρωματιστά τιμολόγια από το 
πλέγμα των μέτρων της κυβέρνησης αυτό θα 
φανεί τις επόμενες εβδομάδες. Μέχρι στιγ-
μής πάντως το μπλε σταθερό τιμολόγιο δεί-

χνει να κερδίζει τις προτιμήσεις των κατανα-
λωτών καθώς τους προσφέρει την ασφάλεια 
και την σταθερότητα των τιμών για μεγάλο 
χρονικό διάστημα από 6 έως 12 μήνες. Πριν 
την νέα κρίση τιμών και όσο διατηρούνταν 
χαμηλά οι τιμές του ρεύματος στην χονδρική 
και το κίτρινο προσέλκυε πολλούς καταναλω-
τές, πολιτική που ενίσχυαν πολύ και οι πάρο-
χοι με χαμηλές ταρίφες για να «ξεβολέψουν» 
όσους είναι «παρκαρισμένοι» στο πράσινο τι-
μολόγιο. Εκτιμάται μάλιστα ότι με τις τρέχου-
σες τιμές των μπλε τιμολογίων, οι οποίες δεν 
αποκλείεται να διαφοροποιηθούν το επόμε-
νο διάστημα ανάλογα με την πολιτική hedging 
των προμηθευτών (προαγορές ηλεκτρικής 
ενέργειας για αντιστάθμιση κινδύνου) τα ση-
μερινά σταθερά προγράμματα χρέωσης θα 
παραμείνουν φθηνότερα ακόμη και από τα 
επιδοτούμενα πράσινα.
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Γράφει ο Μένιος 
Φουρθιώτης
Στο πλήρες άνοιγμα 
της βεντάλιας των 
υποθέσεων που οδη-
γούνται εκ νέου σε 
δίκη στα ελληνικά 
δικαστήρια, εφόσον 

ο διάδικος δικαιωθεί στο Ευρωπαϊκό Δικα-
στήριο Δικαιωμάτων του Ανθρώπου, οδηγεί 
ένα διάταξη που προστίθεται στον Κώδικα 
Πολιτικής Δικονομίας, με το νομοσχέδιο του 
Γ.Φλωρίδη που συζητείται αυτές τις μέρες 
στη Βουλή για το ενέχυρο και τον νέο τρό-
πο ανάδειξης των ηγεσιών της Δικαιοσύνης. 
Η νέα διάταξη αφορά τις ιδιωτικές- αστικές 
διαφορές, το μόνο κομμάτι του εθνικού δι-
καίου που δεν ίσχυε κάτι τέτοιο. “Κλείνει μια 
πολύ σημαντική εκκρεμότητα που μέχρι σή-
μερα ήταν η εξαίρεση μη εφαρμογής του μέ-
τρου”, αναφέρει δικαστική πηγή. Εν ολίγοις 
“τακτοποιείται” το μισό, κομμάτι του ΚΠολΔ 
που εκκρεμούσε… Πλήρης βαθμός δικαιο-
δοσίας. Ουσιαστικά με αυτό τον τρόπο το 
ΕΔΔΑ (Ευρωπαϊκό Δικαστήριο Δικαιωμάτων 
του Ανθρώπου) θα λειτουργεί ως πλήρης τέ-
ταρτος βαθμό δικαιοδοσίας, με ουσιαστικό 
και όχι μόνο ηθικό αντίκτυπο, για όλες τις 
αστικές διαφορές μεταξύ ιδιωτών (πέραν της 
εκουσίας διαδικασίας που ισχύει και σήμε-
ρα). Η διάταξη αναφέρει πως μια δικαίωση 
από το Ευρωπαϊκό Δικαστήριο θα μπορεί να 
οδηγήσει σε αναψηλάφηση της δίκης , δηλα-
δή σε επανάληψη της κατ΄ουσίαν διαδικασί-

ας ενώπιον των ελληνικών- εθνικών δικαστη-
ρίων. Πρόκειται για μια πλήρη επανεξέταση 
(πιθανόν και τέταρτη) μιας υπόθεσης με άμε-
σο και πρακτικό αποτέλεσμα ουσίας για όλες 
τις αστικές διαφορές με βαριές αντιδικίες με-
ταξύ πολιτών. Η διάταξη. Συγκεκριμένα στο 
άρθρο 544 του Κώδικα Πολιτικής Δικονομίας, 
προστίθεται 11η παράγραφος που δίνει το 
δικαίωμα σε όλες τις υπόλοιπες αστικές υπο-
θέσεις (πλην της εκουσίας που ισχύει τώρα) 
, με πολλές φορές βαριά αντιδικία, σε περί-
πτωση δικαίωσης του πολίτη στο Ευρωπαϊκό 
Δικαστήριο να ακολουθεί η δυνατότητα να 
«ξανανοίξει» σε εθνικό επίπεδο η δίκη. “Με 
τις προτεινόμενες ρυθμίσεις λοιπόν και με 
την προσθήκη 11ης περίπτωσης στο αρ 544 
ΚΠολΔ μπορεί να κατατεθεί αναψηλάφηση 
και αν είναι παραδεκτή να εξαφανιστεί η 
προσβαλλόμενη απόφαση και το δικαστή-
ριο να ξανακρίνει την ουσία της υπόθεσης αν 
εκδοθεί οριστική απόφαση του Ευρωπαϊκού 
Δικαστηρίου Δικαιωμάτων του Ανθρώπου 
με την οποία κρίνεται ότι η προσβαλλόμενη 
απόφαση εκδόθηκε κατά παραβίαση δικαιώ-
ματος”. Τι συνέβαινε μέχρι σήμερα ; -Με ανα-
ψηλάφηση, μπορούσαν να προσβληθούν οι 
αποφάσεις των ειρηνοδικείων, των μονομε-
λών και των πολυμελών πρωτοδικείων, των 
εφετείων και του Αρείου Πάγου εφόσον δι-
κάζει κατ’ ουσίαν. • Προϋπόθεση ήταν να 
πρόκειται για αποφάσεις γα τις οποίες έχει 
δημιουργηθεί δεδικασμένο. • Λόγω του ότι 
ανατρέπεται τα δεδικασμένο αφορούσε συ-
γκεκριμένους λόγους που δεν αφορούσαν 

άμεσα τη διαγνωστική διαδικασία της δίκης 
(π.χ αντιφατικές αποφάσεις , πλαστότητα ή 
το ψευδές των αποδεικτικών, νέα μετά την 
έκδοση της προσβαλλόμενης απόφασης κρί-
σιμα έγγραφα που από ανωτέρα βία ή κατα-
κράτηση από τον αντίδικο δεν προσκομίστη-
καν.) • Η έκδοση οριστικής απόφασης από το 
Ευρωπαϊκό Δικαστήριο Δικαιωμάτων του Αν-
θρώπου στην πολιτική δικαιοσύνη αποτελεί 
λόγο μέχρι σήμερα για επανεξέταση της υπό-
θεσης μόνο στην εκούσια δικαιοδοσία. • Έτσι 
σε εξαιρετικά σοβαρές και βαριές αντιδικίες 
(όλες τις άλλες δηλαδή) αυτό το νέο σημαντι-
κό νομικό γεγονός( έκδοση οριστικής απόφα-
σης από το ΕΔΔΑ), ακόμη και σε περιπτώσεις 
δικαίωσης για παραβίαση δικαιώματος που 
αφορά στο δίκαιο χαρακτήρα της διαδικα-
σίας που ακολουθήθηκε ή διάταξης ουσια-
στικού δικαίου της Ευρωπαϊκής Σύμβασης 
των Δικαιωμάτων του Ανθρώπου, δεν έδινε 
δικαίωμα αναψηλάφησης ενώπιον των εθνι-
κών δικαστηρίων. Ως εκ τούτου την ηθική και 
νομική δικαίωση του πολίτη στο Ευρωπαϊκό 
Δικαστήριο δεν ακολουθούσε η δυνατότητα 
να «ξανανοίξει» σε εθνικό επίπεδο η δίκη. Αν 
εκδοθεί οριστική απόφαση του Ευρωπαϊκού 
Δικαστηρίου Δικαιωμάτων του Ανθρώπου 
με την οποία κρίνεται ότι η προσβαλλόμενη 
απόφαση εκδόθηκε κατά παραβίαση δικαιώ-
ματος που αφορά τον δίκαιο χαρακτήρα της 
διαδικασίας που ακολουθήθηκε ή διάταξης 
ουσιαστικού δικαίου της Ευρωπαϊκής Σύμβα-
σης των Δικαιωμάτων του Ανθρώπου.».

Το Ευρωπαϊκό Δικαστήριο (ΕΔΔΑ) μπορεί να ανατρέψει όλες τις υποθέσεις: 
Η δικαίωση οδηγεί (πλέον) σε αναψηλάφηση δίκης και στις ιδιωτικές διαφορές
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